
 
 
 

 
MØTEINNKALLING 

 
 

Utval: Komite for oppvekst 
Møtestad: Møterom I Herøy rådhus 
Dato: 14.11.2013 
Tid: 12:30 

 
 
Melding om forfall til tlf. 70081300. 
 
Forfall til møter i kommunale organer skal vere gyldig i hht. Lov om kommuner og 
fylkeskommuner § 40, nr. 1. 
 
Varamedlemer som får tilsendt sakliste, skal ikkje møte utan nærare innkalling.    
 
 _____________________________________________________________________ 
 
 
Dersom du ønskjer din habilitet vurdert i ei sak må du melde skriftleg frå til 
Fellessekretariatet om dette i god tid før møtet (Forvaltningslova § 8, 3. ledd). 
 
 
 
 
 
Fosnavåg, 08.11.13 
 
 
Bjarne Kvalsvik 
Nestleiar 



 
 

 
 
 

SAKLISTE: 
 

Saksnr Innhold 

PS 19/13 Godkjenning av innkalling og sakliste 

PS 20/13 Protokoll frå førre møte 

PS 21/13 Referatsaker 

PS 22/13 Val av skule, retningslinjer 

PS 23/13 Revisjon av retningslinene for utmåling av 
kommunalt tilskot til ikkje-kommunale 
barnehagar 

PS 24/13 Strategi for å rekruttere pedagogiske 
leiarar med godkjent utdanning i 
kommunale og private barnehagar i Herøy 

PS 25/13 Mellombels auke av tal barnehageplassar i 
Myrsnipa barnehage 

PS 26/13 Tertialrapportering per 01.09.2013. 

 

 Referatsaker 

RS 8/13 Drøftingsnotat jfr. sakshandsaming 
skuleval 

RS 9/13 Rammeavtale. 

RS 10/13 Kommunedelplan Trafikktrygging 2013-16 - 
offentleg ettersyn 

 
 
Orientering/drøfting: 
Ventilasjon Ytre Herøy ungdomsskule og Moltu skule 
Trafikksituasjonen ved Bergsøy-skulane 
Vedlikehaldsrutiner 
Orientering vedr. budsjett frå Barnehageavdelinga og Skuleavdelinga 
Møtetidspunkt  
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Utvalsaksnr Utval Møtedato 

18/13 Komite for oppvekst 02.09.2013 

119/13 Kommunestyret 26.09.2013 

22/13 Komite for oppvekst 14.11.2013 

 Kommunestyret 28.11.2013 
 
 
 
VAL AV SKULE, RETNINGSLINJER     
 

Møtebehandling: 

Høgre heldt  gruppemøte. 
Skuleleiar Sølvi Lillebø Remøy orienterte. 

Høgre kom med framlegg om å utsetje saka og sende den tilbake til Komite for 

oppvekst  for ny utgreiing. 

Framlegget frå Høgre vart samrøystes vedteke. 

Vedtak i Kommunestyret - 26.09.2013  

Saka vert sendt tilbake til Komite for oppvekst for ny utgreiing.  
 
 
 

Møtebehandling: 

Konsulent i skuleavdelinga Eivind Longva orienterte. 
 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Tilråding i Komite for oppvekst - 02.09.2013  

Kommunestyret gjer vedtak om følgjande retningslinjer for handsaming av saker 
relatert til krinsgrenser og val av skule: 
 
1. Kommunen sine vedtekne krinsgrenser er eit overordna prinsipp 
2. I visse høve kan ein opne for dispensasjon og innfri byte av skule, t.d. ved at 
    foreldra skal flytte til/frå ny skulekrins innanfor eit skuleår. 
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3. Dersom det ligg føre tungtvegande grunnar med fagleg uttale frå hhv skule, PPT,    
    barnevern og/eller helse, kan ein elev flyttast til annan skule. 
4. Handsaming av søknad om byte av skule vert gjort som enkeltvedtak etter  
    opplæringslova §8.1, med klagerett til fylkesmannen etter forvaltningslova. 
 
 
 
 
 
Tilråding: 
Kommunestyret gjer vedtak om følgjande retningslinjer for handsaming av saker 
relatert til krinsgrenser og val av skule: 
 
1. Kommunen sine vedtekne krinsgrenser er eit overordna prinsipp 
2. I visse høve kan ein opne for dispensasjon og innfri byte av skule, t.d. ved at 
    foreldra skal flytte til/frå ny skulekrins innanfor eit skuleår. 
3. Dersom det ligg føre tungtvegande grunnar med fagleg uttale frå hhv skule, PPT,    
    barnevern og/eller helse, kan ein elev flyttast til annan skule. 
4. Handsaming av søknad om byte av skule vert gjort som enkeltvedtak etter  
    opplæringslova §8.1, med klagerett til fylkesmannen etter forvaltningslova. 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
Særutskrift: 
Vedlegg: 
 
Saksopplysningar: 
Bakgrunn for saka: 
Med bakgrunn i aukande tal på søknader om å få flytte barn til andre skular enn 
nærskulen, la skuleavdelinga fram eit notat til drøfting i F-skapet 04.05.10. Som 
konklusjonen på drøftinga, ba F-skapet administrasjonen legge fram ei sak med 
forslag til retningslinjer for skuleval i Herøy kommune. Dette vart gjort i F-sak 248/10. 
 
Komitè for oppvekst tok opp saka på nytt, gjennom å drøfte retningslinjene, i møte 
5.juni 2013, samt å be om ny politisk handsaming av saka. 
Med bakgrunn i dette, har administrasjonen no vurdert saka på nytt. 
 
Opplæringslova §8.1 første ledd legg dei formelle rammene for skulen og 
organiseringa av undervisninga. Der står det: 
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«Grunnskuleelevane har rett til å gå på den skulen som ligg nærast eller ved den 
skulen i nærmiljøet dei soknar til. Kommunen kan gi forskrifter om kva for skule dei 
ulike områda i kommunen soknar til». 
Retten til grunnskuleopplæring er altså knytta opp til den skulen som ligg nærast 
heimen. Om kommunen har fastsett såkalla krinsgrenser, er det desse som 
avgrensar retten. 
Herøy kommune har så langt tilbake som ein kjenner til, hatt krinsgrenser rundt 
skulane sine. Siste gongen kommunestyret vurderte krinsgrenser og gjorde vedtak 
om dette, var då ny skulestruktur vart vedteken i 2009, ved nedlegging av fleire 
skular. 
 
Opplæringslova §8.1 andre ledd seier vidare: 
«Etter søknad kan eleven takast inn på annan skule enn den eleven soknar til». 
Administrasjonen hadde behov for retningslinjer ved handsaming av slike søknader, 
for å få ei så rettferdig handsaming som råd for elevane i kommunen. Årsakene til at 
føresette søkjer om at eleven får gå på ein annan skule enn nærskulen er mange og 
ulike. Døme: 

- Skal flytte til annan skulekrins i løpet av eit skuleår 

- Skiftar bustad og vil ikkje at barnet skal byte skule 

- Psykososiale forhold, konflikter med andre elevar 

- Læringsmiljø 

- Saker der barnevernet tilrår flytting 

- Har meir vener på annan skule enn nærskulen 

 
I tillegg til opplæringslova finst det ei rekke lovkommentarar og saker som har vore til 
vurdering i fylkesmannsembetet og utdanningsdirektoratet. Dette er dokument 
administrasjonen har sett på i utarbeiding av retningslinjer, samt praktisering av 
desse. 
 
Formannsskapet vedtok i møte 01.09.10, etter ei grundig drøfting, retningslinjer som 
skulle vere førande for administrasjonen. Det er handsama mange saker om såkalla 
skulebyte etter §8.1 og kommunen sine retningslinjer etter dette. Sakene er 
handsama som delegerte enkeltvedtak med klagerett. I løpet av desse tre åra har 
det vore 3 klagesaker som har gått vidare til fylkesmannen for vurdering og endeleg 
vedtak. I alle sakene har kommunen fått medhald i si lovtolking og vurdering. 
Fylkesmannen har i sine vurderingar lagt vekt på opplæringslova og 
nærskuleprinsippet og kommunen si forskrift om opptaksgrenser. I tillegg har 
fylkesmannen lagt til grunn at Herøy kommune har retningslinjer for handsaming av 
søknader (jfr F-sak 248/10), som sikrar likebehandling av elevane i kommunen. 
 
Retningslinjene som vart vedtatt i 2010, er slik: 
1. Kommunen sine vedtekne krinsgrenser er eit overordna prinsipp 
2. I visse høve kan ein opne for dispensasjon og innfri byte av skule, t.d. ved at 
foreldra skal flytte til/frå ny skulekrins innanfor eit skuleår. 
3. Dersom det ligg føre tungtvegande grunnar med sakkunnig vurdering og 
tilråding, kan ein elev flyttast til annan skule. 
4. Byte av skule til ein skule lenger unna enn nærskulen, gir ikkje automatisk rett 
til gratis skuleskyss. Kommunen sitt skyssreglement er fundamentert på 
kommunen si forskrift om krinsgrenser. 
5. Handsaming av søknad om byte av skule vert gjort som enkeltvedtak, med 
klagerett etter forvaltningslova. 
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Kommentar til retningslinjene: 
Ang. pkt.2: Punktet er handsama relativt fleksibelt. Om det i ein søknad vert 
sannsynleggjort at familien skal flytte til ny krins i løpet av komande skuleår, får 
eleven starte på den nye nærskulen når skuleåret startar. Alternativt får ein gå på 
gjeldande nærskule ut eit skuleår, sjølv om familien flyttar før. Elevar skal sleppe å 
byte skule midt i eit skuleår. 
 
Ang. pkt.3: Punktet har fokus på eleven, og kva som vil vere best for denne. Rettane 
i opplæringslova er relatert til barnet/eleven. Vi har i praksis «mjuka opp» ordlyden 
sakkunnig vurdering til å gjelde også faglege uttalar. Ved ein søknad om byte til 
annan skule enn nærskulen, vert det innhenta fagleg uttale frå den skulen eleven går 
på, jfr korleis eleven fungerer og om her er særlege omsyn å ta. Like eins frå den 
event mottakande skulen, om det er forhold som gruppestorleik eller miljø ein må ta 
omsyn til. Om det er grunn til det, vert det også innhenta uttale frå partane i dei 
tverrfaglege teama; helsesøster/lege, barnevern og PPT. Om nokon av dei faglege 
og grunngjevne uttalane går i retning av at det beste for barnet vil vere å byte skule, 
vert søknaden imøtekomen. 
 
Ang. pkt.4: Her er føresetnadene endra etter 2010. Fylkeskommunen har i rundskriv 
gjort klart at dersom kommunen godkjenner annan skule enn nærskulen, er ein også 
pliktig til å dekke heile kostnaden med skuleskyss. Vi kan derfor ikkje lenger pålegge 
føresette å dekke denne kostnaden. Om der på den aktuelle strekninga ikkje går 
ordinær skuleskyss, må kommunen dekkje kostnader til drosje. 
 
Spørsmål om retningslinjene våre er for strenge og at foreldra må få velje friare kva 
skule borna skal gå på, er frå tid til anna oppe til debatt. Om ein går inn på ei fri linje, 
der foreldra får velje skule, medfører dette at krinsgrenser vert oppheva. 
Kommunestyret må i så fall gjere vedtak om dette. 
Konsekvensane for kommunen vert auka kostnader i form av både meir skuleskyss 
og meir bemanning i skulane. 
 
Ang. auka kostnader til skuleskyss: 
Elevar vert innskrivne til den skulekrinsen dei høyrer til, og skuleskyss er regulert i 
forhold til registrert bustadadresse og avstand til skulen. Kommunen sender liste 
over elevar med rett til skuleskyss, til samferdsleavdelinga i Møre og Romsdal fylke. 
I dei høve der eleven har rett på skyss utifrå avstand mellom heim og nærskulen (jfr 
opplæringslova §7.1), betaler kommunen ordinær billettakst og fylket dekkjer resten 
av kostnaden. 
Om eleven skal gå ved ein annan skule enn nærskulen, må dette handsamast 
spesielt og etter søknad. Om kommunen sitt vedtak om skulebyte medfører 
skuleskyss, må kommunen dekkje heile kostnaden. Einaste unntaket er ved 
dokumentert delt omsorgsrett, der samferdsleavdelinga har godkjent at det er formelt 
i orden. Då dekkjer fylket kostnaden ut over ordinær billettakst. 
 
Ang. auka personalkostnader: 
Tilsetjing av personell skjer utifrå kunnskap om elevtal og særlege behov som 
enkeltelevar har. Det vert lagt opp til ein liten buffer for å handtere tilflytting av nye 
elevar til kommunen, og då særleg minoritetsspråklege. Om det vert friare å byte 
skule, må bufferen aukast for å takle ein mindre forutsigbar situasjon. Å ha oversikt 
over talet på elevar og kva elevar som skal gå på den enkelte skule, er 
heilt nødvendig for å kunne ha ei god økonomistyring. 
 
Vurdering og konklusjon: 
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Administrasjonen vil frårå at ein opphevar krinsgrensene og innfører fritt skuleval, 
utifrå ein situasjon med allereie stramme økonomiske rammer. 
Av same grunn vil ein frårå å mjuke opp grensene for å godkjenne søknader om 
skulebyte, ut over dei retningslinjene ein har i dag. 
For å kunne ha ei god og forutsigbar styring med økonomi og personell, er det ein 
føresetnad å vite kva elevar som til eikvar tid skal gå på den enkelte skule, i så stor 
grad som råd. 
Samtidig ser vi at det i enkelte høve vil vere behov for at elevar får gå på ein annan 
skule enn nærskulen. Vi meiner at praktisering av pkt 2 og 3 i gjeldande 
retningslinjer, er tilstrekkeleg for å ivareta borna sine behov når det gjeld saker 
relatert til nærskule og skulebyte. 
Administrasjonen foreslår derimot at ordlyden vert justert slik, jfr. utgreiinga ovanfor: 
Ny ordlyd pkt.3: 
Dersom det ligg føre tungtvegande grunnar med fagleg uttale frå skule, PPT, 
barnevern og/eller helse, kan ein elev flyttast til annan skule. 
Pkt.4 går ut, med bakgrunn i rundskriv frå Møre og Romsdal fylke. 
 
Administrasjonen vil tilrå å oppretthalde vedteken forskrift om krinsgrenser i Herøy 
kommune, samt retningslinjer for å handsame søknader om annan skule enn 
nærskulen, med dei  nemnde endringane. 
 
Konsekvensar for folkehelse: 
Forutsigbarheit og likebehandling kan verke positivt på trivsel og tryggleik. 
 
Konsekvensar for beredskap: 
Ingen spesiell merknad. 
 
Konsekvensar for drift: 
Betre planlegging og økonomistyring 
 
Fosnavåg, 15.07.2013 
 
Erlend Krumsvik Sølvi Lillebø Remøy 
Rådmann Skuleleiar 
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REVISJON AV RETNINGSLINER FOR UTMÅLING AV KOMMUNALT TILSKOT 
TIL IKKJE-KOMMUNALE BARNEHAGAR     
 
 
Tilråding frå rådmannen: 
Herøy kommunestyre vedtek framlegg til revisjon av ”Retningsliner for utmåling av 
kommunalt tilskot til ikkje- kommunale barnehagar f.o.m 2014” som dei ligg føre. 
 
Tillegget Herøy kommunestyre vedtok i 2011, står framleis ved lag. 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
Særutskrift: private barnehagar 
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Vedlegg: 

1. Retningsliner for utmåling av kommunalt tilskot til ikkje-kommunale barnehagar 
f.o.m 2011 

2. Retningsliner for utmåling av kommunalt tilskot til ikkje-kommunale barnehagar 
f.o.m 2014 

  

 

Uprenta saksvedlegg: Rundskriv Udir-6-2013- forskrift om likeverdig behandling ved 

tildeling av offentlige tilskudd til ikkje-kommunale barnehager 

 
 
Samandrag av saka: 

 

Stortinget vedtok 16. juni 2009 endringar i barnehagelova §§8 og 14 med sikte på å legge 

statstilskotet til barnehagane inn i rammetilskotet til kommunane.  

29.10.10 fastsette Regjeringa i statsråd ny forskrift om likeverdig behandling ved tildeling av 

offentlege tilskot til  ikkje-kommunale barnehagar.  Herøy kommune er med i 

barnehagenettverket Sjustjerna. Nettverket kjøper tenester med Telemarksforsking for å sikre 

kvaliteten i utforming av lokale retningsliner for utmåling av kommunalt tilskot til ikkje-

kommunale barnehagar. Lokale retningsliner vart vedtekne av kommunestyret i Herøy i K-

sak 32/11.   

Det har kome endringar i forskrifta og kommunane har gjort seg erfaringar som gjer til at det 

er trong for revisjon av dei lokale retningslinene frå 01.01.2014. 

 

Saksopplysningar: 

 
§ 14. Barnehagelova §§8 og 14 
 
§ 8. Kommunens ansvar 
Kommunen er lokal barnehagemyndighet. Kommunen skal gi veiledning og påse at barnehagene 
drives i samsvar med gjeldende regelverk. 
Kommunen har plikt til å tilby plass i barnehage til barn under opplæringspliktig alder som er bosatt i 
kommunen, jf. § 12a. Utbyggingsmønster og driftsformer skal tilpasses lokale forhold og behov. 
Kommunen har ansvaret for at barnehagetilbudet til samiske barn i samiske distrikt bygger på samisk 
språk og kultur. I øvrige kommuner skal forholdene legges til rette for at samiske barn kan sikre og 
utvikle sitt språk og sin kultur. 
Hver kommune skal opprette og føre register til bruk for Arbeids- og velferdsetaten i forbindelse med 
kontroll av beregning og utbetaling av kontantstøtte etter kontantstøtteloven. Registeret kan 
samkjøres mot Arbeids- og velferdsetatens register over mottakere av kontantstøtte. Departementet 
gir forskrifter med utfyllende bestemmelser om føringen av registeret, hvilke opplysninger registeret 
skal inneholde og behandlingen av disse opplysningene. 
Kommunen har rett til innsyn i dokumenter og adgang til barnehagelokaler i den utstrekning dette 
anses nødvendig for å ivareta kommunens oppgaver. 
Kommunen forvalter de statlige øremerkede tilskuddene til ikke-kommunale barnehager i kommunen. 
Kommunen kan ikke avkorte det kommunale tilskuddet etter § 14 som følge av et slikt statlig tilskudd. 
 
§ 14. Kommunalt tilskudd til godkjente ikke-kommunale barnehager 
Kommunen skal yte tilskudd til ordinær drift av alle godkjente, ikke-kommunale barnehager i 
kommunen, forutsatt at barnehagen har søkt om godkjenning før barnehagesektoren er blitt 
rammefinansiert. 
Kommunen kan yte tilskudd til barnehager som søker om godkjenning etter at barnehagesektoren er 
rammefinansiert. 
Godkjente ikke-kommunale barnehager, jf. første og andre ledd, skal behandles likeverdig med 
kommunale barnehager i forhold til offentlig tilskudd. Kongen kan gi forskrifter med nærmere 
bestemmelser om hva som menes med likeverdig behandling. 
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Kommunen skal utbetale tilskudd til godkjente ikke-kommunale barnehager som skal motta tilskudd 
etter første eller annet ledd forskuddsvis hvert kvartal inntil kommunen fatter endelig vedtak om 
tilskudd. 
Kommunens vedtak etter annet ledd kan påklages til fylkesmannen. 

 

Kommunen skal syte for likeverdig behandling av alle barnehagar i kommunen. Det 

kommunale tilskotet skal dekke kostnad til ordinær drift i dei private barnehagane (ikkje-

kommunale) som ikkje vert dekka av andre offentlege tilskot og foreldrebetaling.  

I 2011 dekte kommunen minimum 88% av det tilsvarande kommunale barnehagar mottok pr. 

heiltidsplass. Frå 1.1.2013 har dette auka til 92%. I det reviderte statsbudsjettet for 2013 vart 

det vedteke at frå 1.8.2013 skulle minimumstilskotet til ikkje-kommunale barnehagar auke til 

96%. 

 

I samsvar med endringar i forskrift om likeverdig behandling  og kommunane i Sjustjerna 

sine erfaringar i dei 2-3 åra vi har tilmålt tilskot etter denne modellen, vert det no lagt fram ei 

sak  om revisjon av dei gjeldande retningslinene (vedlegg 1) 

 

Endringane i retningslinene er desse: 

 Retningslinene er oppdaterte i samsvar med endringar i forskrifta §§3, 4 og 6. 

 Retningslinene §2: det vert endring frå tre teljetidspunkt pr. år til eitt teljetidspunkt 

per år. Tilskotsutmålingane vert først justert når rekneskapen er godkjent og/eller ved 

vesentlege aktivitetsendringar i barnehagane (endring av barnetal/ budsjettregulering i 

dei kommunale barnehagane). 

 Born som fyller tre år i tilskotsåret, reknast som over tre år frå oppstart av 

barnehageåret (dvs per 1. august i tilskotsåret). 

 Retningslinene §3, tredje ledd: «Ved den endelege avrekninga, nemnd i avsnittet over, 

skal det leggjast til grunn eit vege gjennomsnitt av talet på born i kommunale 

barnehagar og ikkje-kommunale barnehagar per 15.12. i høvesvis året før tilskotsåret 

og i tilskotsåret.» Som note: Vekt 7/12 for born per 15.12. året før tilskotsåret og vekt 

5/12 for born per 15.12. i tilskotsåret. Aldersinndeling ifylgje årsmelding skal nyttast, 

slik at born under tre år er 0-2 år medan born over tre år er 3-6 år. 

 Det vert vist til vedlegg 2. 

 

Vurdering og konklusjon: 

Endringane som blir lagt fram for politisk behandling har som mål å kvalitetssikre 

sakshandsaming og utmåling av tilskot til ikkje-kommunale barnehagar. 

Med endring frå tre til eitt teljetidspunkt for barn i dei ikkje-kommunale barnehagane blir det 

mindre administrativt arbeid. 

Desse endringane er innafor lovkravet til Lov om barnehagar og Rundskriv Udir-6-2013- 

forskrift om likeverdig behandling ved tildeling av offentlige tilskudd til ikkje-kommunale 

barnehager. 

 

Rådmannen gjer merksam på at tillegget til retningslinene som vart vedtatt av kommunestyret 

i 2011 må vidareførast. 

Tillegget har slik ordlyd:  

1. Etter opptak i samsvar med barnehagen sine vedtekter skal barnehagen – i 
samarbeid med kommunen – tilstrebe at barn med rett til plass i barnehage etter 
barnehagelova §12 får plass. 

2. Ikkje kommunale barnehagar skal ha minst tilsvarande arealutnytting som 
kommunen sine barnehagar. 
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Når det gjeld løns- og arbeidsforhold så kan ein i høve til likeverdsprinsippet tenkje at det er 

viktig at personalet i kommunale og ikkje kommunale barnehagar har tilnærma like løns- og 

arbeidstilhøve. Særleg når det gjeld pensjonskostnader har dette vore drøfta. Spørsmålet blir  

om ein skal krevje dette eller ikkje. Rådmannen vil på noverande tidspunkt ikkje gå inn for 

dette som eit vilkår. Ein vil likevel peike på at intensjonen med likeverdig behandling er at 

også personalet i ikkje-kommunale barnehagar skal ha gode pensjonsvilkår. 

 

 

Konsekvensar for folkehelse: Å ha  retningsliner som kvalitetsikrar likeverdig behandling er 

positivt for folkehelsa til alle partar. 

 

Konsekvensar for beredskap: Likeverdig behandling i samsvar med lovverket gir 

barnehagane mulegheit til god beredskap. 

 

Konsekvensar for drift: Retningslinene bidreg til kvalitetsikring av tilmåling av tilskot til 

ikkje-kommunale barnehagar 

 

 

 

Fosnavåg, 08.11.2013 
 
 
Erlend Krumsvik Laila Kvalsund Solhaug 
Rådmann Avd.leiar 
 
Sakshandsamar: Laila Kvalsund Solhaug 
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STRATEGI FOR Å REKRUTTERE PEDAGOGISKE LEIARAR MED GODKJENT 
UTDANNING I KOMMUNALE OG PRIVATE BARNEHAGAR I HERØY     
 
 
Tilråding frå rådmannen: 
 
Herøy kommune gir eit stipend i samsvar med vilkåra i saksutgreiinga for inntil to 
fast tilsette pr år i kommunal eller privat barnehage som har søkt og kome inn på 
arbeidsplassbasert barnehagelærarutdanning. 
Ordninga vil gjelde frå hausten 2014.  
 
Rådmannen får i oppdrag å utarbeide retningsliner og rutiner for gjennomføring av 
tiltaket. 
 
 
 

 

 

 

 

 
Særutskrift: Kommunale og private barnehagar 
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Saksopplysningar: 
 
Lovkrav: 
Barnehagelova § 18 seier:  Pedagogisk leiar må ha utdanning som førskulelærar. 
Likeverdig med førskulelærarutdanning er annan treårig pedagogisk utdanning på 
høgskulenivå med vidareutdanning i barnehagepedagogikk.» Forskrift om 
pedagogisk bemanning § 1 seier: Det skal vere minimum ein pedagogisk leiar per 
14-18 barn når barna er over 3 år og ein pedagogisk leiar per 7-9 barn når barna er 
under 3 år.  
  
Det ligg eit stort ansvar på barnehagane for å oppfylle samfunnsmandatet dei har for 
å gje barn omsorg og leik og fremje læring og danning som grunnlag for allsidig 
utvikling (§1 i barnehagelova).  
Barnehagen skal kunne kartlegge barns utvikling og ha kunnskap til å avdekke 
manglar som krev særlige hjelpetiltak for å unngå skeivutvikling. Det vert arbeidd 
tverrfagleg i kommunen for at barn skal få hjelp tidlegast muleg. Personar med 
godkjent barnehagelærarutdanning er den beste kvalitetsgarantien i høve eit 
barnehagetilbod i samsvar med barnehagelova. 
 
Forventa statlege krav til framtidig drift: 
Målet for statlege føringar er å auke  pedagogtettleiken i høve dagens lovkrav.   
Stortingsmelding 2013 om «Fremtidens barnehage» peikar på at det innan 2020 skal 
bemanninga i barnehage vere 50% pedagogar og 50% 
fagarbeidarar/assistentar/anna utdanning. Dette tyder at behovet for pedagogiske 
leiarar vil auke om denne føringa blir gjennomført. 
 
Nosituasjon i Herøy: 
Kommunen har dei siste åra fått mange søknader om dispensasjon frå 
utdanningskravet for pedagogiske leiarar både i kommunale og private barnehagar 
(siste år over 20 søknader). Mange av desse søknadane gjeld vikariat pga 
permisjonar, men også faste stillingar der det kjem søkjarar utan kvalifisert 
utdanning.  
Rådmannen ser med bekymring på alle søknadane om dispensasjon frå 
utdanningskravet, og ei arbeidsgruppe har drøfta kva tiltak kommunen kan gjere for 
å stimulere til at fleire søkjer barnehagelærarutdanning. 
 
Forslag til tiltak for å stimulere tilsette i kommunale og private barnehagar til å 
søkje barnehagelærarutdanning: 
For å stimulere tilsette i kommunal eller privat barnehage til å søkje 
arbeidsplassbasert barnehagelærarutdanning som går over 4 år, foreslår rådmannen 
å tilby eit stipend på kr. 100 000,- for heile studieløpet (kr. 25.000 pr. år).  
Det er viktig å tenkje at dette tilbodet skal vere for tilsette i både kommunale og 
private barnehagar, då kommunen har tilsynsansvar for alle barnehagane (at dei driv 
i samsvar med gjeldande lovverk) og har eit overordna ansvar for at barn i 
kommunen med rett til barnehageplass får det.  
 
Dette forslaget er drøfta i barnehageleiar sitt styrarkollegie. Dei meiner at eit slikt 
tilbod vil kunne stimulere tilsette til å søkje utdanning.  
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Vel ein å satse på arbeidsplassbasert barnehagelærarutdanning som krev fast 
tilsetjing i ein barnehage, er sansynlegheita kanskje større for at studenten held fram 
med å bu og arbeide i Herøy etter endt utdanning. 
 
Føresetnaden for å motta eit slikt stipend, er at ein fullfører studiet og godtek ei 
bindingstid på 2 år (jmf § 5.5 i HK sitt permisjonsreglement) i kommunal eller privat 
barnehage i Herøy. Blir dette brote, blir det forholdsvis krevd tilbakebetaling av 
stipend (eks. om ein sluttar etter eit år bindingstid;då vert halvparten av stipendet 
krevd tilbakebetalt). 
 
Aktuell studieordning ved høgskulen i Volda: 
Høgskulen i Volda har starta ei barnehagelærarutdanning for dei som allereie 
arbeider i barnehage.  
Høgskulen krev at personar som skal starte på denne utdanninga minimum må ha ei 
fast 40% stilling i barnehage. Studentar kan ha høgare fast stilling, men høgskulen 
tilrår at studentane ikkje har meir enn 50% stilling. Dette fordi studiet er like 
krevjande som eit ordinært studieløp. Det er stipulert til 75% av eit årsverk, og går 
over 4 år. (eit vanleg fulltidsstudie går over 3 år) Opptakskravet er generell 
studiekompetanse i tillegg til minimum 40% fast stilling i barnehage. 
 
Herøy kommune vil arbeide for å gjere avtale med høgskulen om praksisperioder i 
eigen kommune. Ein tenkjer seg at studentane bytter barnehage i praksisperiodene 
sidan høgskulen legg opp til at praksis ikkje skal vere i eigen barnehage. I allefall må 
det vere muleg å gjere dette ein av praksisperiodene. Rådmannen meiner det vil 
vere utviklande for barnehagane i Herøy. Høgskulen har signalisert at dette kan la 
seg realisere. 
 
Arbeidsgjevarinvolvering: 
Arbeidsgjevar til aktuell student må skrive kontrakt med høgskulen der ein bind seg 
til å gi rettleiing og psyko-sosial støtte til studenten samt gir rom for faglege 
diskusjonar som bidreg til utvikling både for studenten og andre tilsette. Privat 
barnehageeigar må skrive kontrakt med kommunen om oppfølging i samsvar med 
intensjonane for ordninga. 
 
Arbeidsgjevar må sjå korleis ein kan løyse avvikling av praksisperiodene og ta 
stilling til fri med eller utan løn/eller om det er muleg å ta igjen arbeidsdagane. Mest 
sansynleg vil studentane måtte avvikle praksisperiodene utan løn. 
 Studentane  kan søkje om lån og stipend på vanleg måte. 
 
Etter fullført utdanning og bestått eksamen, vil studenten få tilbod om fast stilling 
som pedagog i kommunal eller privat barnehage (alt etter kvar studenten er tilsett). 
 
Kommunen kan søkje Fylket om rekrutteringsmidlar. Ein kan då få inntil kr. 8000,- 
per student, men dette er usikkert. 
 
Vurdering og konklusjon 
Lukkast Herøy kommune med ein slik strategi å stimulere til at tilsette i kommunale 
og private barnehagar søkjer barnehagelærarutdanning, vil det langt på veg gjere 
barnehagane i Herøy ei båtlengd føre.  
Blir effekten med denne stipendordninga at ein på sikt får nok pedagogar i 
barnehagane slik at m.a. tidleg intervensjon blir eit varemerke for barnehagane i 
Herøy, vil det kunne føre til betre mestring for fleire barn. Det vil bidra til å kunne 
minske økonomiske og menneskelege kostnader seinare i livet for desse barna og 
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sikre god pedagogisk kvalitet i samsvar med lovverket for alle barnehagebarn i 
Herøy. 
 
Ein reknar med at denne stipendordninga vil gjelde for neste opptak (hausten 2014) 
ved høgskulen i Volda.   
  
Rådmannen meiner det er best at denne ordninga er forankra i personalavdelinga og 
at  kostnaden vert teken med i personalavdelinga sin budsjett- og økonomiplan. 
 
Dersom kommunen får søknader frå aktuelle kandidatar vil ordninga  gi slike 
kostnader: 
Fyrste året: kr. 50.000,-  
Andre året: kr. 100.000,- 
Tredje året: kr. 150.000,- 
Fjerde året: kr. 200.000,- 
Femte året: kr. 200.000,- osb. 
 
Rådmannen rår til at kommunestyret gjer vedtak om ei slik ordning som skissert i 
saka,  i håp om at det vil bidra til at søknader om dispensasjon frå utdanningskravet 
på sikt vil gå ned. 
Rådmannen får i oppdrag å utarbeide retningsliner og rutiner for gjennomføring av 
tiltaket. 
 
 
 
Konsekvensar for folkehelse: 
Fleire pedagogar i barnehagane vil bidra til at alle barn får eit kvaliativt godt 
barnehagetilbod og at barn som treng ekstra hjelp vil kunne få raskare hjelp og slik 
bidra til betre folkehelse. 
 
Konsekvensar for beredskap: 
Vil kunne auke beredskapen for tidleg intervensjon. 
 
Konsekvensar for drift: 
Tiltaket vil første året gi ein kostnad på kr. 50.000,-. 
Dette vil auke med kr. 50.000 kvart år til kostnaden blir kr. 200.000,-. Etter 4 år, vil 
kostnaden ikkje auke. 
For å ha budsjettmessig dekning, må ein legge denne kostnaden inn i budsjett for 
2014 (ligg ikkje i tala no) og i økonomiplanen for åra som kjem. 
 
 

 

 
 
Fosnavåg, 29.10.2013 
 
 
Erlend Krumsvik Laila Kvalsund Solhaug 
Rådmann Avd.leiar 
 
Sakshandsamar: Laila Kvalsund Solhaug 
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MELLOMBELS AUKE AV TAL BARNEHAGEPLASSAR I MYRSNIPA 
BARNEHAGE     
 
 
Tilråding frå rådmannen: 
 
Kommunestyret er positiv til at det vert gjort tiltak i samsvar med 

saksutgreiinga for å kunne auke tal barnehageplassar ved Myrsnipa barnehage Tiltaket er 

mellombels  og gjeld i tidsromet januar -  juli 2014. 

Auka kostnader må leggast inn som ei føring i budsjett 2014, og endeleg vedtak vert gjort i 

budsjetthandsaminga 12. desember 2013. 

 

 

Tiltaket vil våren 2014 utgjere slik kostnad: 

1. Ca. kr 270.000 i auka lønskostnader 

2. kr.20.000 til ekstra utstyr og materiell 

3. Meirinntekt foreldrebetaling ca. kr. 42.000,- 

Netto kostnad blir: kr. Kr. 248 000,- 
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Særutskrift:Myrsnipa barnehage 
 
 
 
 
Saksopplysningar: 

Innbyggarane har i samsvar med Lov om barnehagar rett til barnehageplass, d.v.s at 

barn som fyller 1 år innan 31. august som det vert søkt plass for innan fristen for 

hovudopptaket, har rett til plass. Kommunen har då plikt til å gi dei med rett til plass ein 

barnehageplass innanfor kommunegrensa. 

Herøy kommune har siste åra hatt full barnehagedekning. 

I Herøy er det 5 private og 4 kommunale barnehagar, og desse gir til saman ca. 500 

barn barnehageplass. 

Samordna barnehageopptak for 2013 vart gjennomført 8. mars 2013. 

Det var etter barnehageopptaket 2013 gjort vedtak om auke av kapasiteten ved Myrsnipa og 

Leikanger barnehage på tilsaman 6 småbarnsplassar. På denne måten greidde ein gje plass til 

alle som hadde rett til plass og kommunen hadde ved dette tiltaket full barnehagedekning. 

 

Myrsnipa barnehage søkjer no om å få gje plass til ytterlegare tre barn under 3 år. 

Dette er barn som har søkt etter søknadsfristen 1. mars eller bur i anna kommune. Det barnet 

som bur i anna kommune, er barnet til ein tilsett ved Myrsnipa barnehage. Den tilsette er ein 

dyktig medarbeidar som skal tilbake i jobb etter endt fødselspermisjon, men har ikkje fått 

barnehageplass i heimkommunen. Om ho får barnehageplass ved dette tiltaket i Myrsnipa, vil 

barnehagen få tilbake sin dyktige medarbeidar. Dersom ho ikkje får barnehageplass, må ho 

søkje vidare permisjon. 

 

Småbarnsavdelinga har no 12 barn, men personalet er innstilt på å organisere 

barnehagedagen slik at avdelinga kan greie gi tilbod til 15 barn. Føresetnaden for å greie det 

er at ein kan tilsette ein ekstra assistent frå januar til juli 2014.  

Barnehagen har nok areal og pedagogtettleik til å kunne gjennomføre tiltaket. 

Tiltaket vil gje ein netto kostnad på ca. kr. 248 000,- (lønsutgifter, materiellutgifter, minus 

brukarbetaling) 

Ved barnehageopptaket 2014, med tildeling av plass frå august 2014, reknar ein med å kunne 

gå ned igjen til 12 barn på småbarnsavdelinga.  

 

 

Vurdering og konklusjon: 

Herøy kommune bryt ikkje lova ved å ikkje imøtekome søknaden om ei mellombels auke av 

barnehagekapasiteten ved Myrsnipa barnehage. 

Kommunen har ikkje plikt til å gi barnehageplass til barn som har søkt etter søknadsfristen 

eller til barn busett i anna kommune.  

Kommunen ynskjer likevel med sin barnehagepolitikk til å gi barnehageplass til alle som 

ynskjer og treng det, og ein ynskjer legge til rette for at arbeidstakarane i kommunen skal 

kunne jobbe og bidra til verdiskaping ved å tilby eit godt barnehagetilbod. 

 

Rådmannen vil difor rå til at søknaden blir imøtekomen. 

 

Auka kostnader må leggast inn som nytt tiltak i budsjett 2014, og endeleg vedtak vert gjort i 

budsjetthandsaminga 12. desember 2013 
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Konsekvensar for folkehelse: 

Det er positivt for folkehelsa at søkjarar til barnehageplass får plass i barnehage og føresette 

får mulegheit til å delta i arbeidslivet. 

 

Konsekvensar for beredskap: 

Ingen, dersom ein får på plass skissert behov for bemanning. 

 

Konsekvensar for drift: 

Kostnader til bemanningsauke og utstyr som skissert i saksutgreiinga 

 

 

 

 

Fosnavåg, 07.11.2013 
 
 
Erlend Krumsvik Laila Kvalsund Solhaug 
Rådmann Avd.leiar 
 
Sakshandsamar: Laila Kvalsund Solhaug 
 
 
 
 



 

 
Assisterande rådmann 

 

SAKSFRAMLEGG 

 - 
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 Formannskapet 03.12.2013 

 Kommunestyret 12.12.2013 
 
 
 
TERTIALRAPPORTERING PER 01.09.2013.     
 

Møtebehandling: 

Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Tilråding i Komite for Helse og omsorg - 17.10.2013  

 
Saka vert tatt til vitande. 
 
 
 
 
Tilråding frå rådmannen: 
 
Saka vert tatt til vitande. 
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Særutskrift: 
 

● Rådmannen si leiargruppe 
● Revisjonen 

 
 

 
Vedlegg: 

● Rapport løpande drift og prosjekt 
● Planoversikt 

 
Saksopplysningar: 
I K-sak 53/02 vart det vedteke reglement for rapportering av løpande drift og prosjekt. Etter 
dette skal det rapporterast kvart tertial på sjukefråvær, teneste, vedtak og prosjekt. 
 
Sjukefråvær 
Kommunestyret har i K-sak 17/03 vedteke: 
"Herøy kommune teiknar samarbeidsavtale med trygdeetaten for eit meir inkluderande 
arbeidsliv. Samarbeidsavtalen skal gjelde frå 1 april 2003."Eit av føremåla med 
samarbeidsavtalen er å få ned sjukefråværet. For å følgje med utviklinga i sjukefråværet skal 
det rapporterast for dette kvart tertial. 
 
IA- avtalen vart resignert i desember 2010. Partane er NAV Arbeidslivssenter, 
arbeidstakarorganisasjonane ved Fagforbundet lokalt og arbeidsgjevar ved rådmannen. Ny 
avtale gjeld til 31.12.2013. 
 
Vedtaksrapportering 
Vedtaksrapportering omfattar oppfølging av vedtak fatta i politiske organ. På denne måten 
skal formannskapet og kommunestyret kvart tertial få ei oppdatering på kor langt ein har 
kome i oppfølginga. 
 
Tenesterapportering 
Denne rapportering omfattar avvik i kommunen si oppfølging av innbyggarane sine rettar 
etter lovverk, lokale vedtekter, retningsliner og vedtak. Avviket kan vere registrert i form av 
avviksrapportar frå medarbeidarar, rapport frå tilsynsorgan, revisjonsrapportar eller som 
klage frå innbyggarane. 
 
Prosjektrapportering 
Det er utarbeidd prosedyrar for planlegging og gjennomføring av anlegg og byggeprosjekt 
frå eit prosjekt vert planlagt, finansiert, lagt ut på tilbod/innhenta tilbod, gjennomført og til det 
er avslutta (inklusive sluttrekneskap). Status for dei ulike prosjekta skal rapporterast. Når det 
gjeld rapporteringa elles, har eg merka meg følgjande hovudpunkt: 
 
Vurderingar: 
 
Organisasjon 
Sjukefråveret har hatt ei positiv utvikling. 
 
Vedtak 
Det er arbeidd med oppdatering av vedtaksloggen, men han er likevel ikkje tilfredsstillande 
oppdatert. Dette vil vere ei prioritert oppgåve ved neste rapportering. 
 
Teneste 
Anlegg og drift 
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 Avdelinga har ikkje tilstrekkeleg ressursar til å yte tilfredsstillande tenester på dei 
ulike områda. 

 Avdelinga har ikkje kapasitet til å følgje opp alle bygge- og anleggsprosjekt i 
budsjettet. 

 
Barnehage 

● Kommunen har ikkje tilfredsstillande barnehagedekning i indre delen  av kommunen. 
● Det er avsett midlar til planlegging av ny barnehage i 2013. 

 
Barn, familie og helse 

● Barnevernet opplever at saker vert rapporterte tidlegare, og tilskriv dette mellom 
anna eit godt tverrfagleg arbeid blandt barn og unge. Fylkesmannen tildelte i vår  
kommunen 60% stilling til styrking av barnevernet og det er i andre tertial tilsett i 
denne stillinga.. 

● Skulehelsetenesta har i haust satsa på å vere meir til stades i skulane enn tidlegare.   
Det er og satsa på eit  aktivt arbeid med ungdomsgruppa. 

● Innan psykisk helsevern er det særskilt fokus på unge brukarar, særleg ved 
etablering av “ungdomsgruppe” på dagsenteret. Tiltaket er positivt mottatt og det 
kjem stadig fleire ungdomar til tiltaket. Det har og vore nokre omleggingar av tiltaka 
på dagsenteret som har vore særleg positive, mellom anna er det satsa meir på 
fysisk aktivitet. 

● Samhandlingsreformen har tildels skapt ufordringar i forhold til pasientar med større 
behov for helsehjelp. Stor pågang på opptrening etter sjukehusopphald og lange 
ventelister for mange pasientgrupper hos fysioterapeutene er fortsatt utfordrande. 

● Den nye fastlegen starta opp i sommar. Det var ikkje tenleg å starte opp Ø-hjelp 
døgntilbodet då, men det vil verte starta opp midt i september. 

● Legesituasjonen ved Herøy legesenter er fortsatt utfordrande og det har også i annet 
tertial vore ein utstrakt bruk av vikarar.  

 
Eigedom 

● Sakshandsamingsansvaret for bustad- og næringstomter vart frå 01.06.2012 overført 
til Servicetorget. 

 
NAV Herøy 
 

● Endringar i vilkår for vedtak, samt kompetanse- og personellutfordringar, gjer 
sakshandsaming knytt til Startlån krevjande. Tenesta må evaluerast og forslag til nye 
rutinar og vilkår må oversendast formannskapet i løpet av 2013.  

● Planlagt løp for bustadsosial handlingsplan er forseinka. Herøy kommune er invitert 
til å delta i ei satsing i regi av Husbanken, og ein vil avvente innhaldet i denne før ein 
går vidare.  

● Ei planlagt omorganisering sett press på tenesteytinga i kontoret. Dette kjem 
samtidig med  opplæring av nye medarbeidarar. Etter ei vurdering av situasjonen vil 
kontoret justere opningstidene for ei periode. Målet er raskare avklaring og tettare 
oppfølging av einskilde brukarar.  

 
Bu og habilitering 

 Bu og habiliteringsavdeling opplever ein auke i brukarar innan 
autismespekterforstyrringar og anna problematikk som trafikkskada og barn som har 
vore utsett for omsorgsvikt.  

 
Pleie og omsorg 

 Kommunen tek tilbake utskrivingsklare pasientar fortløpande, og arbeidspresset har 
auka som følge av fleire og meir komplekse pasientar. Dette har hatt ein vedvarande 
auke, og nokre av leiarane rapporterer at det er slitasje blant dei tilsette. Vi må setje 
inn meir folk der det er nødvendig for å ivareta fagleg forsvarleg drift. Vi går gjennom 
rutiner for å vurdere interne tiltak, og vil vurdere behov for permanent auke i stillingar 
i samband med budsjettarbeidet. 
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 Der er mange kreftsjuke som får hjelp i heimen, nokre med avansert behandling. 
Sjukepleiarane våre har god erfaringskompetanse, men kommunen mangler 
kreftsjukepleiar. 

 Kommunen skal etablere eit døgntilbod på øyblikkelig hjelp i to senger ved Myrvåg 
omsorgssenter avdeling A, forhåpentligvis frå 1.09.13. Personalet har arbeidd med 
rutiner, fått opplæring og det er gjennomført utstyrskjøp etter dei krava som ligg i 
avtalen med Helseføretaket. 

 
Skule 

● Talet på minoritetsspråklege elevar med særskild norskopplæring aukar. 
● Det er ei dobling i talet på born med spesialpedagogisk hjelp i barnehage. 
● Det er stor auke i spesialundervisning i grunnskulen. 

 
Utvikling 

● Sakshandsamingstida i bygge- og delesaker har gått ned. 
 
Prosjekt 

● Ein del eldre prosjekt kan no avsluttast også økonomisk. 
 
Lokalsamfunn 

● Kommunen er inne i ei positiv utvikling i forhold til utvikling av lokalsamfunnet på dei 
fleste områda. 

● Samfunnsdelen av kommuneplanen vert ein viktig planreiskap for utvikling av 
lokalsamfunnet. 

 

 
 
 
Fosnavåg, 10.10.2013 
 
 
Erlend Krumsvik Olaus-Jon Kopperstad 
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ORGANISASJON 

 
 

Hovudmål 
  

 Medarbeidarane trivest og er motiverte. 
 Organisasjonen er effektiv og nyskapande når det gjeld tenesteyting og 

internadministrasjon. 
 Sjukefråver som fylgje av arbeidsmiljøet skal ikkje førekome. 
 Nærværsprosent på 92 i 2013 

 Avgrense tidlegavgang frå arbeidslivet 
 
 

Avdeling Fråvær 2. 
tertial 2013 

Korttid 2. 
tertial 2013 

Langtid 2. 
tertial 2013 

Personal- og org. inkl.  HTV, HVO og 
lærlingar (<20) 

7,58 1,3 6,28 

Økonomi (>10) 4,49 2,38 2,11 

Fellessekr. (<5) 11,0 0,44 10,56 

Rådm./ ass.rådm. (<5) 0 0 0 

IKT(<5) 0,30 0,3 0 

Servicetorget (<10) 10,35 1,71 8,63 

Utviklingsavd. (<10) 3,30 0,13 3,17 

Barnehage (< 40) 8,88 2,2 6,67 

Grunnskule (< 250) 5,09 0,75 4,34 

Anl. og drift (<15) 0,52 0,52 0 

Brannvern 2,91 0,24 2,68 

Helse (< 40) 1,57 0,09 1,48 

Pleie og oms. (< 300) 7,26 1,83 5,43 

Bu og hab. (< 75) 8,23 1,61 6,62 

Barnevern (<10) 6,91 1,54 5,38 

Kultur (>10) 2,41 0,11 2,31 

Eigedom (< 40) 11,74 1,17 10,58 

NAV kommune (10) 18,66 2,27 16,59 

Totalt fråvær 6,55 1,24 5,30 

 

Talet på tilsette er delt i bolkar på fem, bortsett frå der det er over hundre tilsette, desse er 
det delt i bolkar på femti. (< = mindre enn, > = meir enn) 
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Sjukefråværet for andre tertial viser, ein nedgang frå fyrste tertial 2013. Denne nedgangen 
er i tråd med tendensen dei siste åra. Samanlikna med andre tertial 2012 ligg vi litt under. 
 
 

 
 

1. tertial      2.tertial      3.tertial      Totalt 

2007 10,7              8,4              9,7                9,7 

2008 10,3              7,3              8,3                8,6 

2009 -                    8,6              9,4                  - * 

2010 10,6              9,0              9,5                9,7 

2011 9,86              7,17           7,91                8,4 

2012 9,40              6,93           8,62                8,3 

2013 9,47            6,55 

  
* 1. tertial 2009 og total 2009 er ikkje tilgjengeleg grunna overgang til nytt økonomi- og 
lønnssystem det året. 
 
  
VEDTAKSRAPPORTERING 

 

Anlegg og drift 
 

Saksnr. Møtedato Sakstittel Tiltak Ansvar 

K-sak 

45/07 
 Økonomisk 

avslutning Holmsild 

uteområde og 

steinmur ved 

Fosnavåg 

gjestebrygge 

Kommunestyret ber administrasjonen 

legge fram sak om ferdigstilling av 

nedkøyrsle til Holmsild parkering og 

andre nødvendige tiltak i samband 

med uteområdet kring Holmsild. 

Anleggs- og 

driftsavdelinga 

 
 

Barnehage 

  

Saksnr. Møtedato Sakstittel Framdrifts
plan 

Tiltak Ansvar 

K-sak 
57/13 
 
 

 
25.04.13 

Barnehageopptaket 
2013. Behov for 
bemanningsauke i 
Myrsnipa og 
Leikanger barnehage. 

Barna har 
fått  tildelt 
plass, og 
det er  
tilsett 
personar i 
stillingane. 

Auka 
lønskostnader 
vert  hausten 
2013 dekt frå 
bunde fond. 
og elles lagt 
inn i budsjettet 
for 2014. 

Barnehageavd. 

 

Barn- familie og helse 

Ikkje noko rapportert. 
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Bu og habilitering 

Ikkje noko rapportert. 
 

Eigedom 

Rapporten er ikkje oppdatert pr. rapportering.  
 

SAK MØTEDATO SAKSTITTEL FRAMDRIFT TILTAK ANSVAR 

  

K-sak 

162/12 

  

27.09.2012 

  

Strategi for 

investering, drift og 

vedlikehald av 

kommunale bygg 

  

Det er avtalt 

intern 

oppfølgingsmøte 

fredag 5. oktober 

for oppfølging av 

vedtakspunkta i 

saka.  

  

Arbeidstilsynet er 

orientert om 

Kommunestyrets 

vedtak. 

  

  

 

RMY 

  

F-sak 

161/12 

  

08.05.2012 

  

Retningslinjer for 

sal av kommunal 

eigedom 

  

  

Servicetorget har 

overteke 

ansvaret for sal 

av bustad- og 

næringstomter. 

  

Dei aller fleste 

bustadtomtene er 

no oppmålt og 

frådelt. 

  

Eigedomsavdelinga 

arbeider med å 

avslutte sakene 

som kom inn før 

01.06.2012. 

 

RMY 

  

F-sak 

136/12 

  

11.04.2012 

  

Bygg- og System 

AS – søknad om 

erverv av 

næringstomt på 

Mjølstadneset 

  

  

  

Tomta er oppmålt 

og frådelt og blir 

overskøyta så snart 

kjøpar har betalt 

faktura.  

 

RMY 

  

F-sak 

137/12 

  

11.04.2012 

  

Bass Brothers AS 

– søknad om 

erverv av 

næringstomt i 

Dragsund 

  

Tomtesøkar har 

fått reservert 

tomta i 1 år. 

  

Avventer eventuell 

søknad om tildeling 

av tomta. 

 

RMY 

  

F-sak 

138/12 

  

11.04.2012 

  

Etablering av 

lagerbygg for 

driftsseksjonane i 

Anlegg- og 

driftsavdelinga og 

Eigedomsavd. 

  

  

Saka er avslutta.  

 

Rubbhallen ved 

Fristadbygget blir 

ståande til 

disposisjon for 

eventuelle 

  

 

 

RMY 
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   leigetakarar i 

Fristadbygget.  

  

K-sak 

41/12 

  

  

22.03.2012 

  

Bergsøy skule – 

plan for vidare drift 

– framtidig 

situasjon 

  

  

 

 

Saka er oversendt 

til politisk 

handsaming  

  

 

RMY 

  

F-sak 

95/12 

  

28.02.2012 

  

  

HA Bygg AS – 

søknad om erverv 

av industritomt på 

Mjølstadneset 

    

Under arbeid 

Tomta er under 

frådeling 

 

RMY 

 
 

Fellessekretariatet 
Ikkje noko rapportert. 
 

IKT 

Ikkje noko rapportert. 
 

Kultur 

 

Saksnr.  Møtedato Sakstittel Framdriftsplan Tiltak Ansvar 

F-sak 14/08 05.02.08 Planlegging av 
ungdomshus - 
ungdomslokale 

Er med i 
vurderinga av 
det vidare 
arbeidet i høve 
utbygginga i 
kulturhusomr. 

Prosjektkomite 3 
har avslutta sitt 
arbeid. Rapport 

05.02.09 ligg føre 

Kultur 

K-sak 81/09 11.06.09 Rapport frå politisk 
komite 3: Framtidig 
organisering av 
kulturhuset og 
kulturarbeidet 

Vedtaket er 
utforma i 12 pkt. 

Ei arb.gruppe frå 
form.skapet saman 
med adm. skal 
utarbeide forslag til 
vidare handsaming. 
Ikkje avslutta. 

Kultur 

K-sak 68/10 25.03.10 Utbyggingar og 
framtidig 
organisering av 
kulturarbeidet 

Ny sak når 
prisjustert 
forprosjekt ligg 
føre. 

Adskilt eigarskap, 
samarbeid drift, 
avvente event. 
foretaksorg. 

Kultur 

K-sak 116/10 26.08.10 Utbygging av 
badeland og 
rehabilitering av 
kulturhuset – 
Informasjon og 
føringar 

Med bakgrunn i 
søknad, vurdere 
økonomisk 
deltaking i 
budsjett og 
økonomipl 

Administrasjonen 
skal vurdere/ utgreie 
fleire alternative 
løysingar. 
Rehabilitering ikkje 
avslutta 

Rådm 

F-sak 297/11 08.11.11 Herøy Sogelag 
søkjer om 
forskottering i høve 
til ”Heimar og Folk” 

Får innvilga 
rentefritt lån kr. 
1,3 mill. 
Tilbakebet. over 
10 år 

Det skal skrivast 
gjeldsavtale 

Kultur 
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K-sak 196/11 15.12.11 Støtte til bygging 
av klubbhus og 

tribune 

Forskottere 
spelemidlar og 
mva-
kompensasjon. 
Kommunen 
utbyggar av 
tribune 

Avtale mellom 
Bergsøy IL og 
kommunen 

Kultur 

K-sak 11/12 26.01.12 Heid Tursti- 2. 
byggesteg 

Vedtak om 
utbygging av 2. 
byggesteg 

Finansiering ikkje 
avklara før søknad 
til spelemidlar. 

Kultur 

F-sak 134/12 11.04.12 Opplevingskort for 
Søre Sunnmøre 

Herøy skal vere 
med å etablere 
opplevingskort i 
samarbeid med 
Fylket 

Det skal gjerast 
avtalar med ulike 
opplevingsinstitusjo
nar. Ikkje gjort 

Kultur 

F-sak 191/12 05.06.12 Tilskot til Huldal 
Leikeplass 

Det er gitt tilskot 
på kr. 15.000 til 
leikeapparat 

Framlegg faktura. Kultur 

F-sak 192/12 05.06.12 Trivselstiltak i 
Flusund / Berge 

Det er gitt kr. 
15.000 til benkar 
og gapahuk 

Framlegg faktura. Kultur 

F-sak 236/12 03.07.12 Mellombelse 
bygningsmessige 
tiltak i kulturhuset 

Saka sendt over 
til styret for 
kulturhuset 

Ikkje avklara Kultur 

F-sak 352/12 04.12.12 Vidare avtale om 
drift av kino 

Det er inngått 
vidare avtale for 
1 år 

Underskriven avtale 
for tilskot og garanti 

Kultur 

 
 
 

Personal - og organisasjonsavdelinga 

 

Saksnr. Møtedato Sakstittel Framdriftsplan Tiltak Ansvar 

      

K- sak 
189/10 

16.12 Kompensasjon 
for bruk av 
eigen bil i 
teneste – 
retningsliner. 

2013 Retningslinene 
vert evaluert og 
revidert i 
administrasjons- 
utvalet når 
endringar i SGS 
1001 § 4 ligg føre 

Personal- og 
organisasjonsavdelinga 

  
 

Pleie og omsorg 

 
Ikkje saker 
 

Skule 

 
 Ikkje saker 
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NAV Herøy 

Ikkje saker å rapportere 
 
 

Utvikling 
Vassforsyning og vassressursar 
F-sak 76/02: Samanslåing av Stemmedal Vasslag AL og Leikanger Vasslag PL 
Som det går fram av F-saksnummeret så har denne saka pågått i svært mange år. I april 
2008 vart det litt meir aktivitet omkring saka og det vart halde eit møte mellom kommunen og 
vasslaga.  Vasslaga ville så drøfte saka i sine respektive årsmøte og der etter ta nærare 
kontakt med kommunen for vidare oppfølgjing, politiske behandlingar, m.v. I desember 2008 
kom det så ei tilbakemelding frå vasslaga der dei i eit felles oppsett skisserar ein del vilkår 
for samanslåing. Kommunen har vidare foreteke ein del interne avklaringar, eit forslag har 
vore framlagt for vasslaga og saka er også drøfta i formannskapet. Det ligg enno ikkje føre 
noko konkret og endeleg semje om samanslåinga. I mai 2011 har formannskapet (133/11) 
og kommunestyret (63/11) handsama spørsmålet om oppgjer av restgjeld til Leikanger 
vassverk. Av vedtaket går det fram at Leikanger Vassverk skal betale inn kr 427 000.- som 
endeleg oppgjer for eit rentefritt lån, pålydande kr 1 027 017. Kommunestyret har godkjend 
at det resterande lånet kr 600 017.- vert avskrive. Leikanger vassverk har innbetalt 
restbeløpet den 25 mars 2011. Det er halde møter med begge vassverka for å sikre ei 
vidare framdrift i saka i siste tertial. 
 
Stemmedalen og Leikanger vassverk vart sammenslege den 18.10.12 jfr. 

Brønnøysundregisteret. Det nye vasslaget er ført opp i registeret som STEMMEDAL 

VASSLAG SA og har følgjande formål: 

 

Vasslaget skal syte for tilfredsstillande vassforsyning på Tjørvåg,Myrvåg, Dragsund og 

Leikanger og tilstøytande områder til husbruk og næringsføremål medrekna fiske og 

brannvatn. Føretaket bygger ut anlegg med hovud- og stikkleidningar med nødvendige 

brannvatn-uttak fram til avtalte tilknytningspunkt for medlemmane sine private 

vassleidningar. Private vassleidningar skal byggjast og vedlikehaldas av medlemmane, 

men vasslaget fastset kvalitetskrav som må oppfyllast for å få knyte 

seg til vasslaget sitt leidningsnett. 

  

Saka blir teke ut av rapporten ved neste rapportering 

 
 

Økonomi 
Ikkje noko å rapportere 
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TENESTERAPPORTERING 

 

Hovudmål: 
● Kommunen yter tenester i samsvar med lovverket. 

● Tenestene har tilfredsstillande dekningsgrad. 

● Brukarane er tilfredse med tenestene. 
 

Anlegg og drift 
Ansvar 5111 Anlegg og drift 
 
Generelt: 
Alle tenestene innan drifta som Anleggs- og driftsavdelinga er tillagt ansvaret for er tenester 
som opptek folk flest, næringsliv, lag og organisasjonar. I mange høve vil kvaliteten på 
desse tenestene vere det desse forbind med god eller dårleg service frå kommunen si side. 
Sjølv om fleire av tenestene har vorte vesentleg forbetra dei siste åra, er det langt igjen før 
ein kan seie at servicenivået er på eit akseptabelt godt nivå. Bakgrunnen er i hovudsak at 
aktiviteten må prioriterast innanfor avgrensa ressursar. 
 

Idrett (Ansvar 5125) (JRG) 

Tenesta omfattar ulike friområde, Havila stadion, Bergsøy kunstgrasbane, Tjørvåg 
kunstgrasbane, Leikongsætra turlysløype og Munkvoll stadion på Moldtustranda. 
 
Generelt: 
Havila stadion har no fått kunstgrasdekke. Løpebaner har rimeleg god kvalitet etter at det 
vart lagt nytt dekke for nokre få år sidan. Kommunen eig dei ulike anlegga og har det 
overordna ansvaret for drift og vedlikehald dei ulike anlegga. Daglege drifts- og 
vedlikehaldsoppgåver kjøper imidlertid kommunen frå dei ulike idrettslaga. Godtgjersle og 
oppgåvefordeling er regulert i eigen avtale mellom kommunen og dei enkelte idrettslaga. 
Kommunen har overordna tilsyn og har ansvar for leveransar av gjødsel, frø, sand, 
gummigranulat etc. Større drifts- og vedlikehaldsoppgåver vert utført i regi av kommunen 
med evt. dugnad frå idrettslaga. 
 
Avvik: 
Kommunen har dei siste åra etablert fleire nye anlegg utan at dette har medført budsjettauke 
bortsett frå kostnaden med kjøp av tenester frå idrettslaga. Dette har medført at det er 
minimalt med midlar til det kommunen skal bidra med elles til drift og vedlikehald av tenesta.   
 
 Av økonomiske og kapasitetsmessige årsaker vert det frå kommunen si side innan denne 
tenesta berre utført eit minimum av drift og vedlikehald.  
 
Sentrum og grøntanlegg (ansvar 5126) (JRG) 

Sidan midt på 90-talet er det bygt ei rekke park- og grøntanlegg i sentrum av Fosnavåg. For 
å ivareta dei investeringane som er gjorde og oppretthalde ein akseptabel standard på 
desse anlegga, har ein behov for anleggsgartnartenester. Desse må ein i dag leige/kjøpe. 
Behovet for slike tenester vil vere kontinuerleg. Anlegga i sentrum har etter kvart behov for 
auka vedlikehald og oppgradering. Mellom anna er det trong for utskifting og reparasjon av 
dreneringsrenner, gatestein og heller.  
 

Avvik: 
Behovet for anleggsgartnartenester er aukande og vil måtte leigast/ kjøpast inn. Av 
økonomiske og kapasitetsmessige årsaker vert det frå kommunen si side innan denne 
tenesta berre utført eit minimum av drift og vedlikehald. 
 

Hamner (5123) (JRG) 

Tenesta omfattar alle kommunale kaier og hamneareal. 
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Generelt: 
Manglande løyvingar har over tid ført til at ein ikkje har fått utført nødvendig vedlikehald. 
Inspeksjon av undervasskonstruksjonar/tilstandsoversikt for kaiene manglar. Lovpålagde 
innretningar som leiderar manglar nokre stadar. Skilting av kaiene er ufullstendig. Ein har no 
gått til innkjøp av nytt system for straumlevering ved fiskerikaia i Fosnavåg. Ein ser føre seg 
at system for straumlevering også vert oppdatert/utskifta på dei andre kaiene. For å kunne 
tilby og yte kundeservice på Mjølstadneset, har ein tidlegare hatt ein formell driftsavtale med 
privat firma som har regulert yting av driftstenester for kommunen på området. Avtalen er no 
reforhandla og inneheld i tillegg til tidlegare driftstenester også tenester relaterte til ISPS. Ein 
ser føre seg at ein ved oppretting av eige hamnevesen vil måtte ta ein full gjennomgang og 
kontroll/ oppjustering av kaier og hamneareal. Vidare ser ein føre seg ein gjennomgang av 
kva service som skal tilbydast i form av straumleveransar, vassforsyning og 
avfallshandtering m.m. Grunna stort arbeidspress vil dette tidlegast kunne skje i løpet av 
2014. 
 
ISPS: 
I samsvar med tidlegare vedtak i Maritimt Utval/Hamnestyret skal berre Mjølstadneset 
hamneterminal tilretteleggast for anløp av ISPS skip. Mjølstadneset havneterminal har i 
medhald av dette motteke endeleg ISPS-godkjenning for ein periode på fem år gjeldande til 
14.09.2017. 
 

Hamneavgifter: 
Hamnestyret/Maritimt utval har gjort vedtak om at prosessen med innføring av 
hamneavgifter skal startast opp og dette har vorte annonsert. Ny havne- og farvannslov tok 
til å gjelde frå 01.01.2010. Lovgrunnlaget for innkreving av avgifter er her blitt endra noko i 
høve til det ein hadde i den gamle lova. Prosessen med dette arbeidet har imidlertid vorte 
forseinka m.a. pga. av at ein har vorte nøydd til å prioritere ISPS godkjenning av hamner 
etter krav frå Kystverket. 
 
Avvik: 
Av økonomiske og kapasitetsmessige årsaker vert det frå kommunen si side innan denne 
tenesta berre utført eit minimum av drift og vedlikehald. 
 

1. Lovpålagde innretningar mangelfulle. 
2. Gjennomføring av inspeksjon av kaier/kaikonstruksjonar berre delvis 

gjennomført. 
3. Utarbeiding av tilstandsrapportar for oppsetting av vedlikehaldsplan. 
4. Manglar ved starumforsyningsanlegga. 
5. Manglar vedteken hamneadministrasjon. 
6. Innkrevjing av hamneavgifter ikkje vedteke. 

 
Vegvedlikehald (5122) (JRG) 
Tenesta omfattar sommar- og vintervedlikehald. 
 
Generelt: 
Det kommunale vegnettet har enno mange vegar med dårleg dekke og bereevne. Vegane 
som framleis har grusdekke, er holete og har lite grus. I periodar med store 
nedbørsmengder er det vanskeleg å få til eit tilfredsstillande vedlikehald av grusvegane. 
Med det krafttaket som er gjort siste åra er resterande veglengde for grusvegar no omlag 
10 km. Det bør gjerast ei  kost/nytte vurdering av evt. vidare asfaltering av resterande 
grusvegar. Ut frå ei fagleg vurdering er største utfordringa på vedlikehaldssida 
reasfaltering av vegar med fast dekke som har raskt tiltakande spordanning og 
krakelering. Noko som igjen medfører vanskar for vintervedlikehaldet. Det er derfor eit 
aukande behov for midlar til reasfaltering. Veggrøfter manglar i stor utstrekning. Traktor med 
mulegheit for tilkopling av tilleggsutstyr som kantklippar og feiemaskin, har medført at ein 
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har fått betre regularitet og kvalitet på desse tenestene. Lastebil og ny hjullastar medverkar 
også til/muleggjer eit meir effektivt vegvedlikehald. 
 
Vintervedlikehald: 
Vegbudsjettet har over fleire år vist seg å vere for lite. Usikkerheita ein har m.o.t. 
vinterkostnader gjer at ein har vore nøydd til å ha ei nøktern vurdering ved prioritering av 
vedlikehaldsasfaltering, kantslått, grusing, grøfting samt anna generelt vegvedlikehald. 
Konsekvensen har vore at desse tenestene har vore begrensa til det ein har vurdert til å 
vere eit minimumsbehov. 
 
Avvik: 
Av økonomiske og kapasitetsmessige årsaker vert det frå kommunen si side innan denne 
tenesta berre utført eit minimum av drift og vedlikehald. Ut frå dagens situasjon er det 
nødvendig med prioritering av behova. Ein ser det som naturleg å gjere slik rangering: 
 
1.      Grøfting/drenering 
2.      Reasfaltering inkl. naudsynte forsterkingar 
3.      Faste dekker på grusvegar 
 
Tidsperspektiv for oppretting/utbetring: 
For mange område er behovet umiddelbart grunna fleire års mangelfullt vedlikehald. Om ein 
på noko sikt skal kunne få heva kvaliteten på det kommunale vegnettet i den utstrekning det 
er behov for, vil det vere trong for auka tilføring av midlar.  
 
Avlaup (kloakk) (5131) (FA) 
Tenesta omfattar arbeid og tenester i samband med avlaupsreinsing/slambehandling, 
leidningsnett og pumpestasjonar på kommunalt avlaup/kloakkanlegg. 
 
Generelt: 
Ein har i dag 26 pumpestasjonar i drift på det kommunale avlaupsnettet. Nokre av desse er 
gamle, noko som no etter kvart gjev seg utslag i auka drifts- og vedlikehaldskostnader. I 
tillegg til silanlegget på Kleiva, så vart det starta på grunnarbeidet for silanlegget i 
Grønhaugen den 2.april 2013. Sjølv om mykje er gjort, så er det framleis eit stort behov for 
rehabilitering/utskiftingar av det kommunale avlaupsnettet. I tillegg til utbygging av 
avlaupsnettet etter kloakkrammeplanen skjer ei viss oppgradering av leidningsnettet også 
ved bruk av driftsmidlar. Dei kommunale slamavskiljarane verte tømde etter faste intervall 
som sikrar mot utslepp/ forureining. 
 
Tekniske/utstyrsmessige føresetnader for å betre tenesta: 
Driftsovervaking/driftskontroll er etablert på silanlegget på Kleivaneset og 5 pumpestasjonar 
pr. 30.04.2013. Utbygging av driftskontroll på dei restarande 21 pumpestasjonane målset ein 
seg å få gjort i løpet av 2013/2014. Etter den sentrale avlaupsforskrifta er det lagt opp til eit 
system for prøvetaking / dokumentering av gjeldande reinsekrav for alle utslepp. 
Gjennomføring av prøvetaking / dokumentasjon vil medføre auka kostnader og behov for 
opplæring av personell. For å kunne sikre framtidig driftskontroll og ivareta nye krav til 
dokumentasjon, er det behov for auka personellressursar både på ingeniørsida og i 
uteseksjonen. 
 
Rehabilitering av leidningsnett 2013: 
Separering av den nedre delen av fellesleidninga som kjem ned Pettervågen gjenstår. 
Separere deler av ei fellesleidning i Rådhusgata. Her står det igjen å legge siste laget med 
asfalt.  
 
Slamavskiljarar (private tankar) (5132/354) (FA) 
Tenesta omfattar slamtøming av private slamavskiljarar (tankar). Ordninga vart oppstarta i 
1999. Sjølve tøminga har sidan starten vorte utført i regi av SSR for kommunen ved hjelp av 
innleigd slamentreprenør. Tenesta fungerer rimeleg bra pr. i dag. Tømerunda 2012/2013 er 
fullført. Ny tømerunde vert då i slutten av 2014 for heile kommunen.  
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Avvik: 
Oppstart av tømerunde 2012/2013 kom litt seint i gong, men er no på det nærmaste ferdig. 
Grunnen til at tømerunda vart forseinka er at  SSR har hatt utfordringar med val av ny 
slamentreprenør. Kontrakt med ny slamentreprenør (Miljøservice AS frå Stryn) vart skriven i 
desember 2012 og slamtøminga i Herøy kommune starta då omgåande.  
 
Veg- og gatelys (5121) (FA) 
Tenesta omfattar veg- og gatelys langs alle kommunale vegar, fylkesvegar, kommunale 
parkeringsplassar for allmenn bruk samt ein del parkbelysning. Totalt om lag 2700 lys. 
 
Generelt: 
Straumkostnaden har auka vesentleg dei siste åra. For ein del strekningar på fylkesvegane 
får kommunen tilskot frå fylket til driftinga etter særskilde reglar. Dette tilskotet dekkjer 
imidlertid berre omlag halvparten av kostnaden med desse lysa. Problemstillinga er teken 
opp med Samferdselsavdelinga i fylket. Ein mottek i periodar søknader om oppsetjing av 
nye veglys. Nokre av desse søknadane har ein fått gjennomført ved bruk av restmidlar etter 
PCB- utfasinga. Desse midlane er no oppbrukte. Det vart politisk avsett kr. 900.000,- til nye 
gatelys i Dragsund (ca 500 meters lengde) i 2013. Då der ikkje er løyvingar til andre 
veglystiltak i 2013, så må nye søknadar settast på vent, inntil det evt. vert løyvd midlar til nye 
veglysanlegg. Det er Tussa som utfører all utbygging, drift- og vedlikehald av veglys. 
 
Dei siste åra har det vore gjort ei vesentleg oppgradering ved utskifting av ein del 
veglysarmaturar i kommunen. Ein hadde forventa at dette ville føre til reduserte 
straumkostnader pga. mindre straumforbruk. Det syner seg imidlertid at straumprisen på 
same tid har svinga såpass mykje at den økonomiske innsparinga har vorte minimal. Det 
viser seg og at ein i enkelte områder har tildels dårlege veglyslinjer, som igjen resulterer i 
auka vedlikeholdskostnadar ved bruk av resurser til m.a. feilsøking for å finne feil.   
 
Avvik / manglar: 
Det er behov for skogrydding rundt/inntil enkelte veglys. 
Det er behov for oppgradering av nettet i enkelte områder.   
 
Løysing av avvik / mangel: 
Skogrydding er eit kontinuerleg arbeid som må prioriterast i den daglege drifta og 
vedlikehaldet av veglysa. Dersom det skal kunne utførast påkravde utbetringar i nettet, så 
må det løyvast meir midlar. 
 
 
ANSVAR 5061, 5062 – BRANNVERN OG FEIING 
 
Brannvern og feiing vart frå 2011 lagt til Anleggs- og driftsavdelinga sitt ansvarsområde.  
 
Førebygging av brann og ulykke (5061) (TL) 
Generelt: 
Kommunen har om lag 65 brannobjekt med lovpålagt årleg brannsyn. Pr. d.d. har ein ei 
100%  stilling til å gjennomføre tilsyna. Stillinga har imidlertid vore vakant store delar av 
2013. Stillinga vert lyst ledig. Utanom lovpålagde tilsyn med brannobjekt vert det gjort eit 
godt førebyggande arbeid. 
  
Av førebyggande arbeid elles har ein i brannvernregi prøvd å gjennomføre årlege 
sløkkeøvingar/brannopplæring for 6. klassene i kommunen. Vidare har ein også gjennomført 
opplæring og øving i brannsløkking for pleie- og omsorgspersonell (institusjonane) og 
personell i Eigedomsavdelinga. Av førebyggande arbeid skulle det vore gjort mykje meir, 
men ressursane strekk ikkje til. 
  
Herøy brannvern har vore med på den nasjonale “Brannvernveka” med open brannstasjon 
sidan 2010. Dette har vore svært vellukka arrangement.  
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Brannvernet har også vore med på Redningsselskapet sitt arrangement “Forebyggande 
seilas” frå 2011. Dette er eit arrangement for å gi 6. klassingar (120 elevar + lærarar) 
opplæring om brann, politi, førstehjelp og redningsskøyta. 
   
Hausten 2011 vart det starta forebyggande forum på ytre søre. Det er ein samarbeid mellom 
kommunane Hareid, Ulstein, Herøy, Sande, Ørsta, Volda og Vanylven på brannsida. Her vil 
ein standardisere dokument og måten å gjennomføre branntilsyn på slik at praksisen vert lik 
i heile regionen. Ein har også faglig utveksling av kunnskap mellom kommunane. Forumet 
har hatt fleire samlingar og var sist i Herøy 15.05.13. Hareid og Ulstein skal på felles 
branntilsyn 23. mai 2013. Herøy og Ørsta har vore på felles tilsyn om farleg stoff tidlegare. 
  
Avvik/manglar: 
Lovpålagt krav om årleg tilsyn i særskilde brannobjekt er ikkje oppfylt pr. i dag. 
  
Løysing av avvik/mangel: 
Når ein får gjort tilsetjing i tilsynsstillinga reknar ein med å kunne oppfylle lovkravet innan 
rimeleg kort tid.  
  
Brann- og ulukkesberedskap (5061) (TL) 
Generelt: 
Tenesta omfattar brann- og ulukkesberedskap i vid forstand. Brannvernet har 
hovudbrannstasjon i Fosnavåg med brannbil og 20 deltids brannmannskap tilknytt. Bistasjon 
med tankbil er plassert i Myrvåg og er oppsett med tankbil og omlag 10 brannmannskap. 
Sjølv om det er enkelte manglar i den totale oppbygginga av brannvernet etter gjeldande 
brannordning vurderer ein brann- og ulukkesberedskapen å vere rimeleg god. Herøy 
brannvern har fått hjartestartar i beredskapen og kursing vart gjennomført 07.05.13. Den 
seinare tida har redning kome sterkare inn i brannberedskapen og ein har gjennomført fleire 
oppdrag saman med helse (ambulanse). Dette vert det ikkje mindre av framover og no vil 
Herøy brannvern også kunne gjennomføre oppdrag på hjartestans (hjarte/lungeredning) 
aleine. Revidering av gjeldande brannordning er igangsett. I samband med revidering av 
brannordninga er det også gjennomført ROS-analyse. 
  
Avvik/manglar: 
Brannvernet har dei siste åra slite med meirforbruk grunna underbudsjettering. Gammal 
tankbil og brannbil har medført auka kostnader til reparasjonar.  Ulik lovpålagd kursing samt 
kursing av nye mannskap pga. at mannskap har slutta har også vore kostnadsdrivande.  
 
Når det gjeld  rekruttering, og då spesielt 2 befal som ein må pårekne vert pensjonert i løpet 
av ein 3-5 års periode, må ein i hovudsak satse på opplæring internt. Krava til utdanning av 
befal er rimeleg omfattande og det er på landsbasis stor mangel på utdanna personell. 
 
Løysing av avvik/mangel: 
Utskifting av brannbil og tankbil i 2013/2014 forventar ein vil medføre reduksjon av 
reparasjonskostnadene.  
 
Det må tilførast meir midlar for å oppfylle brannordninga og til opplæring av mannskap og 
befal dei næraste åra. 
  
Feiing (5062) (TL) 
Generelt: 
Tenesta omfattar feiing og tilsyn med eldstader og fyringsanlegg i private bustadar. I 
kommunen er det om lag 2800 piper. Det er omlag 800 abonnentar som ikkje har lagt 
forskriftsmessig til rette for feiing. Feietenesta vert kjøpt frå Ulstein kommune som har tilsett 
feiar. Det har dei siste åra vore svært få klager på feietenesta. Ein vurderer det slik at 
tenesta fungerer svært godt. 
  
Løysing av avvik/mangel: 
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Dei som enno ikkje har lagt til rette for feiing, vil få nytt skriftleg pålegg i 2013 om å ordne 
forholdet. Dei som innan ein nærare angitt frist ikkje rapporterer tilbake at dei har 
gjennomført pålegget vil måtte få fyringsforbod. Dei som ikkje har lagt til rette for feiing får 
ikkje tilbod om feiing.  
 

Barnehage 

 
Det er ikkje meldt avvik frå barnehagane i løpet av 2. tertial 2013. 
 
Kommunen fekk melding frå eigarane av Trekløver barnehage om at dei ville legge ned 
drifta frå 31.07.2013. Alle barn med plass i denne barnehagen, fekk ved barnehageopptaket 
2013  tildelt plass i andre barnehagar. Foreldra ved barnehagen starta arbeid med å skulle 
drive barnehagen vidare, men la ned dette arbeidet då det ikkje var muleg å få tilsett  
personar med godkjent utdanning. 
 
Det står i skrivande stund 16 barn på venteliste. Dette er barn som ikkje har rett til til plass 
eller det er søknader som har kome inn etter søknadsfristen. Fleire av dei ynskjer ikkje plass 
før etter januar 2014. 
 
Grønmyr barnehage Myklebust har framleis nokre ledige plassar. 
  
 Ulstein kommune melder at det er 9 barn frå Herøy som har barnehageplass i Ulstein. 
 
Barnehageavdelinga har ikkje mottatt klage på tenesta 2. kvartal 2013. 
 
Organisasjon 
Det vert tilbod om kurs på Herøy kulturhus der temaet er “ tilknytningsfremmande adferd i 
barnehagen” for alle tilsette i kommunale og private barnehagar på planleggingsdagen 7. 
oktober. 
 
Alle kommunale barnehagar har HMS plan der  tiltak vert sett i verk i samsvar med planen. 
 
Alle barnehagane arbeider  med å lage årsplan som viser føresette og andre kva 
pedagogisk innhald den enkelte barnehage har planlagt for barnehageåret 2013/14. 
Ein vil kunne lese årsplanane til alle barnehagane på Herøy kommune si nye heimeside . 
   
Fysisk miljø i barnehagane 
Det er gjennomført ekstern sikkerheitskontroll i 2013. Arbeidet med å utbetre feil er starta 
opp. Målet for barnehageavdelinga er at dette arbeidet skal få høg prioritet slik at 
uteleikeplassane til ei kvar tid er trygge for barna. 
 
Leikanger og Moltu barnehage er ikkje godkjent etter forskrift om miljøretta helsevern i 
barnehagar  og skular. Arbeidet med tiltak som må utførast før dei kan bli godkjent er godt i 
gong. 
 

Oversikt delegert vedtak 2. tertial 2013: 

Vedtak om ekstraressurs til barn med særlege behov: 
Troll-lia barnehage : 21,t/v barnehageåret 2013/14 
Troll-myra barnehage: 16t/v barnehageåret 2013/14 
Moltu barnehage: 18;75t/v barnehageåret 2013/14 
Huldal barnehage: 20t/v barnehageåret 2013/14 
Myrsnipa barnehage: 10t/v frå 5. aug. til 31. des. 2013 
Bergslia barnehage: 10t/v barnehageåret 2013/14 
 
Vedtak om dispensasjon frå utdanningskravet: 
 
Grønmyr barnehage Myklebust: 260% stilling, 3 personar barnehageåret 2013/14 



Side 17 av 65  

 

 
Myrsnipa barnehage: 140% stilling, 2 personar barnehageåret 2013/14                                
  
Grunnbemanning/stillingsheimlar i barnehageavdelinga: 29,4 årsverk (+ 1,13 årsverk 
ekstra personale til barn med sesielle behov) 

  
Stad 

Stillingsheimlar/grunnbemanning Tal personar 

Barnehageadministrasjonen 
  

0,8 årsverk Barnehageleiar, 1 person 

Myrsnipa barnehage 12 årsverk Styrar: 1 person 
Ped.leiarar: 6 personar    (2 
med dispensasjon frå utd.kravet) 
Fagarbeidarar: 5 personar 
Assistentar: 5 personar 

Bergslia barnehage 6,6 årsverk Styrar: 1person 
Ped.leiarar: 2 pers.1 med 
dispensasjon 
Fagarbeidarar: 1 person 
Assistentar: 5 personar 

 
Moltu barnehage 

 
4,5 årsverk 

 
Styrar: 1 person 
Ped.leiarar:2 (1 med disp.) 
Fagarbeidarar: 1 person 
Assistentar: 1 person 

Leikanger barnehage 5,5 årsverk Styrar: 1person 
Ped.leiarar: 2 personar 
Fagarbeidarar: 1 
Assistentar: 3 personar 

Ekstra ressurs 1,13 årsverk (varierar frå år til ) Assistentar: 3 personar 

  

  

Barn familie og helse 

 
Også i andre tertial i år har legesituasjonen vore utfordrande sjølv om det er tilsett lege i den 
ledige heimelen. Det har vore fleire Innleigde legevikarar, tildels korttidsvikariater i løpet av 
sommarmånadene.  Situasjonen har ikkje på nokon måte vore optimal for pasientane utan at 
det har kome alvorlege klager på drifta. Det er ikkje ledige plassar på nokon av 
fastlegelistene og det har og vore utfordrande særleg då for dei som ønskjer å skifte 
fastlege, men og i forhold til nye innbyggjare. 
 
Pasientar vert tidlegere utskrivne  frå sjukehus enn tidlegare. Dette har ført til eit stort press 
på fysioterapeuter og ergoterapeut i kommunen. Over tid er det vanskeleg å yte så gode 
tenester som ein skulle ønskje for ein rekkje pasientgruppar.  
 
Når det gjeld helsestasjonen og skulehelsetenesta har det og i 2.  tertial vore mange 
oppgåver Skulehelsetenesta har også i haust  kunne prioritere  noko meir å vere i skulane. I 
fht skulehelsetenesta har ein fortsatt utfordringar når det gjeld journalføring og naudsynt 
datatilgang ved alle skulene. Dette genererer meirarbeid i etterkant av skulebesøka. 
 
Det tverrfaglege arbeidet  i skuler og barnehager ser ut til å fungere godt. Det har og vore 
prioritert deltaking frå fleire ulike fagpersonar frå avdelinga ved fleire foreldremøte i skule og 
barenhage. 
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Innan psykisk helsevern ser ein at dei “nye” paisentane som kjem er unge og har til dels 
store hjelpebehov. Det har og vore ei utfordring å få gode behandlingslinjer samen med 
spesialisthelsetjenesten i konkrete tilfelle.  Erfaringane med “ungdomsgruppa” på Solheim 
dagsenter er positive. Det har og ført til at nokre av dei tidlegare brukarane av dagsenteret 
har fått noko endra tilbod.  
 
Barnevernet har i denne perioden motteke 33 meldingar 
7 barn under omsorg 
80 barn på hjelpetiltak 
7 ungdommer (18-23 år) på ettervern. Dette er tildels svært krevjande og omfattande tiltak. 
13 tilsynsbarn,barn om er plassert i Herøy frå andre kommune 
 
Barnevernet har også ansvar for adopsjonssaker. 

  
Arbeidsmengda i barnevern  er stor, og vi har mange tunge saker, som er svært tid-  og 
kostnadkrevjande med omfattande tiltak. Rus, psykiatri og forsømte familiar  i generasjonar, 
pregar fleire av sakene. 
  
Kommunen har  sterkt fokus på forpliktande samhandling rundt barn i risiko på tvers av fag, 
einingar og nivå i offentleg sektor. Vi har og sterk fokus på tidleg intervensjon. Vi har derfor 
også valgt å prioritere arbeidet som er igangsatt for å heve det tverrfaglege arbeidet for vern 
av barn (Mission Possible). 
  
Det har ikkje vore meldt avvik i Kvalitetslosen i 2. tertial.  
  

Bu og habilitering 

Avvik:  
Det er meldt 15 avvik i Kvalitetslosen 1. tertial 2013. 
Avvik i hovudsak i forhold til medisinrutiner, brukarrelaterte hendingar og personale. 
Avdelingsleiarane har vurdert og lukka avvika med tiltak og gjennomgang av rutinar. 
 

Vedtak frå 01.01.13– 30.04.13 
Imøtekomne saker i perioden: 44 saker 
Avslag:    6 avslag 
Klager:  2 klager, under behandling 
 
Stor utfordring i å rekruttere kvalifiserte korttidsvikarar og miljøterapeut til utlyste stillingar.   
 
Herøy produksjon har starta å lage tennbriketter, noko som har fleire deloppgåver og gir 
arbeid til mange.  
 
Har begynt å ta imot film/foto, og ha det over på data. Dette gir tilbod til fleire brukarar. 
Herøy produksjon på nett, for å gjere lokalsamfunnet kjent med kva varer/teneste dei har å 
tilby. 
 

Eigedomsavdelinga  
Eigedomsavdelinga rapporterer under tenesterapporteringa om forhold knytt til forvaltning, 
drift, og vedlikehald av kommunale bygg samt serviceoppgåver.  
  
Generelt 
Eigedomsavdelinga har ansvaret for forvaltning, drift og vedlikehald av kommunens 
formålsbygg og utleigebustadar med tilhøyrande uteområde. Avdelinga har i tillegg ansvaret 
for mindre investeringsprosjekt i kommunale bygg.  
 
Eigedomsavdelinga fekk i møte med Rådmannen, Anlegg- og driftsavdelinga og 
Kulturavdelinga  den 26.09.2012 utvida sitt ansvarsområde til å omfatte også leikeplassar og 
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ballbingar på kommunal grunn generelt, uavhengig av om dei er etablert i tilknyting til eit 
kommunalt bygg eller ikkje. Tidlegare har avdelinga kun hatt ansvaret for anlegg i tilknyting 
til kommunale bygg. 
 
Forvaltningsansvaret 
Forvaltningsansvaret omfattar forsikringsansvaret for kommunal eigedom, innleige og utleige 
av eigedom, kjøp og sal av eigedom, innløysing, oreigning og erstatningskrav knytt til 
eigedom, bortfeste, bruksrettar, nabospørsmål og andre hefte knytt til eigedom. 
Forvaltningsansvaret omfattar også skatter og avgifter knytt til eigedom samt administrasjon 
og leiing.   
 
Driftsansvaret 
Med byggteknisk drift meiner Eigedomsavdelinga dei oppgåver som er naudsynte for at ei 
bygning skal fungere som  forutsatt i det daglege. Forutan løpande oppfølging av daglege 
problem, omfattar driftsansvaret særleg reinhald, avfallshandtering, vakt og sikring, 
energioppfølging, energistyring og internkontroll av byggtekniske forhold.  
 
Vedlikehaldsansvaret 
Med vedlikehald meiner Eigedomsavdelinga dei tiltak som er naudsynte for at ei bygning 
skal kunne oppretthalde sin byggtekniske standard på eit gitt kvalitetsnivå. 
Eigedomsavdelinga har som målsetting at vedlikehaldsarbeidet skal være planlagt og 
forebyggande, med utgangspunkt i teknisk levetid og faktisk tilstandsgrad.  
 
Serviceoppgåver 
Serviceoppgåver omfattar kantinedrift, pr. i dag kun på Rådhuset samt andre oppgåver som 
ikkje naturleg ligg til huseigaren å utføre, men som avdelinga likevel tilbyr mot ein viss 
kompensasjon. Dette omfattar typisk flyttetenester og opp-/nedmontering av inventar. 
 
Bygningsportefølgje 
Eigedomsavdelinga har ansvaret for ca. 54 000 m2 bruttoareal bygningsmasse, fordelt slik 
(sist oppdatert 08.08.2013): 
 

KATEGORI BYGNINGAR SUM M2 BTA. 

Formålsbygg  44 000 

Utleigebustadar  10 000 

Andre formål 1 4 600 

Sum  54 000 

 

Eigedomsavdelinga prioriterer digitalisering av teikningsgrunnlag for dei einskilde bygga og 
vil i løpet av 2013 ha ei vesentleg betre oversikt over eigedomsmassen, herunder sum 
bruttoareal (BTA), sum bruksareal (BRA) og sum reinhaldt areal.  
 
Avdelinga legg til grunn at sum BTA vil stige etter at digitaliseringsarbeidet er gjennomført 
og arealtal er kvalitetssikra.  
 
Organisasjon 
Eigedomsavdelinga har pr. rapporteringsdato 34 årsverk fordelt på 54 tilsette.   
 

Ansvar  Årsverk Tilsette 

6011 Leiing 1 1 

6012 Kantine 0,5 1 
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6021 Byggteknisk drift 6,4 7 

6031 Byggteknisk vedlikehald og investering 1 1 

6051 Reinhald 33  

 

Økonomi 
Avdelinga har økonomiske utfordringar særleg innanfor ansvar 6022 og ansvar 6031. 
Ansvar 6022 omfattar uforutsette driftskostnadar og er pr. 2013 tilgodsett med kr. 1 mill. Pr. 
rapporteringsdato er denne budsjettposten overskrede med ca. kr. 300 000. Dette medfører 
at vi må stoppe planlagte vedlikehaldsprosjekt under ansvar 6031 for å halde 
budsjettbalansen og rådmannens krav til 3 % sparing i 2013. Kommunestyrets målsetting 
om planlagt og førebyggande vedlikehald, slik dette er vedteke i K-sak 162/12, er difor nær 
sagt umogleg å oppfylle. 
 
Avvik 
Avvik registrert i Kvalitetslosen omfattar avvik frå lov og regelverk, herunder interne 
prosedyrer og rutiner. Det er sidan førre rapportering registret avvik i Kvalitetslosen som vist 
i tabellen nedanfor: 
 

Registerte avvik  Under handsaming Forkasta Ferdigbehandla 

    

  
Skadesaker 
Under dette punkt rapporterer Eigedomsavdelinga om forsikringssaker for kommunale bygg 
sidan førre rapportering: 
 

BYGNING SKADETYPE DEKNING STATUS ØKONOMISK 
TAP 

Øvre Myklebust 15 Vasskade Dekning Under 
handsaming 

kr. 25 000,- 

Sjukeheimsvegen 14 Vasskade Dekning Under 
handsaming 

kr. 25 000,- 

 

Byggteknisk drift (ansvar 6021 og 6022) TSS 

Eigedomsavdelinga har ansvaret for teknisk drift av formålsbygg og kommunale 
utleigebustadar. Teknisk drift er økonomisk delt i to ansvar: 6021 omfattar 
personalkostnadar og avtalte driftskostnadar medan ansvar 6022 omfattar løpande og 
uforutsette driftskostnadar.  
 
Organisasjon 
Eigedomsavdelinga har totalt 6 vaktmeistarar i 5,4 årsverk til å drifte bygningsmassen.  
 
Drift av bygningsmassa vert koordinert av ein fagleiar drift i 100 % stilling. Fagleiar drift har 
fagansvaret for internkontroll, energioppfølging og dagleg oppfølging av driftspersonalet 
medan driftspersonalet har det operative ansvaret for oppfølging av aktuelle tiltak ute i felt.  
 
Driftsplan 
Eigedomsavdelinga organiserer driftsstyrken etter prinsippet om at alle mann skal kunne 
handtere alle fag i alle bygg.  
 
For å sikre forsvarleg internkontroll, forutsigbarheit for brukarane og for å nå eit ønskemål 
om forebyggande drift, vert det arbeida med ei organisering som inneber at driftspersonellet 
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organiserast i 2-manns team som gjennomfører regelmessig tilsyn ved ei portefølge av 
kommunale bygga etter ein fastsett plan. Pr. rapporteringsdato, er det ei utfordring for 
Eigedomsavdelinga å gjennomføre driftsplanen som tenkt,  særleg grunna sjukefråvær blant 
driftspersonalet og ferieavvikling. Dette er beklageleg, både for dei tenesteytande 
avdelingane og for avdelinga sjølv.  
 
Driftsavtalar 
Eigedomsavdelinga har ikkje personalressursar nok til å løyse alle dei byggtekniske 
driftsoppgåvene sjølv. Deler av dei byggtekniske oppgåvene løysast difor gjennom innkjøp 
av eksterne driftstenester: 
 

FAGOMRÅDE LEVERANDØR AVTALEPERIODE 

Snørydding Anlegg- og driftsavdelinga  

 Jon Edvard Myrvågnes  

Plenklipping Jungelkongen AS  

Gartnertenester Ad hoc-kontrahering  

Skogrydding Ad hoc-kontrahering  

 

Serviceavtalar 
Eigedomsavdelinga har ikkje tilstrekkeleg fagkompetanse til å løyse alle driftsoppgåvene 
sjølv. Deler av dei byggtekniske oppgåvene løysast difor gjennom innkjøp av ekstern 
servicekompetanse. Dette er til dels også lovpålagt som del av internkontrollansvaret.  
 

FAGOMRÅDE SERVICEAVTALE AVTALEPERIODE MERKNAD 

Varmeanlegg NordvestMiljø AS   

Ventilasjonsanlegg NordvestMiljø AS   

Brannalarmanlegg Stanley Security AS  Skal ut på anbod 

Nød- og ledelys Stanley Security AS  Skal ut på anbod 

Sprinkleranlegg   Skal ut på anbod 

Brannsløkkingsutstyr Fosnavåg Notbøteri 
AS 

  

Heis Lift Tech 
Sanne Heis  

Kone AS 

 Skal ut på anbod 

Elektriske anlegg   Skal ut på anbod 

Leikeplassar Leikeplassinspektøren 
AS 

  

 
Bygg som er overteke til ordinær drift, men som fortsatt er i garantifasen etter eit prosjekt, er 
ikkje omfatta av serviceavtalane ovanfor. For desse bygga vert det inngått serviceavtalar 
med systemleverandørane i garantiperioden. Deretter blir servicebehovet implementert i den 
generelle avtalen for fagområdet, slik denne er vist ovanfor. Pr. i dag gjeld dette fylgjande 
bygg: 
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Bygningsmessige avvik 
Bygningsmessige avvik vert innmeldt og fulgt opp via Eigedomsavdelinga sitt FDV-system 
FamacWeb. Avvik blir meldt både av brukarane og av avdelinga sjølv.  
 
Avviksrapport pr. rapporteringsdato syner fylgjande: 
 

År Innmeldt Ubehandla Under 

behandling 

Lukka Forkasta 

2013 968 334 117 480 37 

2012 492 27 88 336 41 

 

Innmeldte avvik blir anten (1) overført til driftsseksjonen for oppfølging snarast mogleg,  
(2) overført til vedlikehalds- og investeringsseksjonen for vurdering ved rullering av neste års 
tiltaksplan eller (3) forkasta fordi avviket ikkje er avdelinga sitt ansvar.  
 
Antall innmeldte avvik i 2013 er pr. rapporteringsdato markert høgare enn i 2012 totalt. Dette 
skuldast at Famac vart teke i bruk fyrst frå 01.07.2012 og at avdelinga i 2013 også har 
registrert inn avvik frå eksterne tilsyn, mellom anna leikeplasskontroll og branntilsyn. 
Avdelinga har også som målsetjing å melde inn avvik om driftspersonellet avdekker sjølv og 
ikkje kan lukke umiddelbart. 
 
Avvik eller pålegg etter offentleg tilsyn 
Tabellen nedanfor syner ei oversikt over avvik eller pålegg om utbetring som avdeliga har 
motteke etter offentleg tilsyn. Sidan førre rapportering er fylgjande avvik registrert: 
 

BYGNING TILSYNSORGAN AVVIK STATUS 

Herøy rådhus Herøy brannvern Sjå eigen 
tilsynsrapport 

I arbeid 

Myrsnipa 
barnehage 

Elsikkerheit Møre AS Sjå eigen 
tilsynsrapport 

I arbeid 

 
Byggteknisk vedlikehald og investering (ansvar 6031) PKM 
Eigedomsavdelinga rapporterer under dette punkt om planlagte vedlikehald- og 
investeringstiltak.  
 
Vedlikehald- og investeringstiltak omfattar normalt sett tiltak med netto kostnadsramme over 
kr. 100 000 og/eller er søknadspliktige. Tabellane nedanfor syner status for planlagde tiltak 
inneværande år. Formålsbygg visast med populærnamn. Utleigebustadar visast med offisiell 
adresse. Referansenummer viser til tiltakets id-nr. i avdelinga sitt fagsystem FamacWeb: 
 
Planlagte tiltak 2013 
 

2872.36939 HERØY RÅDHUS 

Bygningsdel: Fasade 

Tiltak: Utbetring av skader i murpuss yttervegg for å hindre ytterlegare forverring.  

Status: Ikkje påbegynt  
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2872.36939 HERØY RÅDHUS 

Bygningsdel: Uteområde  

Tiltak: Oppgradering av området rundt hovedinngang og minnesmerket for Arisan.  

Status: Ferdigstilt 

 

 

2872.52666 HERØY RÅDHUS 

Bygningsdel: Etablering av sentral driftskontroll 

Tiltak: Oppgradering av eksisterande driftskontroll og tilrettelegging for webbasert 
sentral driftskontroll.  

Status: Kravspesifikasjon under utarbeiding.  

 

 

2874.43495 BERGSLIA BARNEHAGE 

Bygningsdel: Uteområde 

Tiltak: Montering av nytt gjerde. Oppfølging av tilsynsrapport frå årskontroll 

leikeplass. Eksisterande tregjerde mot parkeringsplass er vurdert som eit A-

avvik då ungane kan klatre over konstruksjonen og ramle ned på 

parkeringsplass. 

Status: Pågår 

 

 

2874.52480 BERGSLIA BARNEHAGE 

Bygningsdel: Ventilasjonsanlegg 

Tiltak: Oppgradering av ventilasjonsanlegget ved Bergslia barnehage. Utskifting av 

dagens aggregatløysing - som består av 3 mindre aggregat frå 1990 - til eitt 

sentralt aggregat med betre kapasitet og energigrad.  

Status: Ferdigstilt 

 

 

2874.53349 BERGSLIA BARNEHAGE 

Bygningsdel: Uteområde 

Tiltak: Tilpassing av uteområdet for dei minste ungane i barnehagen og 

samstundes trygge adkomsten til bygget. 

Status: Ferdigstilt 

 

 

2875.36945 LEIKANGER BARNEHAGE 
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Bygningsdel: Rømingsveg 

Tiltak: Etablere overbygg til rømingsveg for å sikre mot takras snø. 

Status: Ikkje påbegynt. 

 

 

2876.41103 MOLTU BARNEHAGE 

Bygningsdel: Uteområde 

Tiltak: Sikring av uteområde mot veg. 

Status: Påbegynt 

 

 

2876.50680 MOLTU BARNEHAGE 

Bygningsdel: Ventilasjon 

Tiltak: Utbetring av ventilasjonsanlegg for den eldste delen av bygget. 

Status: Ferdigstilt 

 

 

2877.44568 MYRSNIPA BARNEHAGE 

Bygningsdel: Uteområde 

Tiltak: Oppdeling av uteområdet i fleire soner for å betre funksjonaliteten for 

barnehagen ved redusert personalbemanning. 

Status: Ikkje påbegynt 

 

 

2877.52699 MYRSNIPA BARNEHAGE 

Bygningsdel: Uteområde 

Tiltak: Utbetring av uteområde mot Myrvåg skule 

Status: Ferdigstilt 

 

 

2877.53060 MYRSNIPA BARNEHAGE 

Bygningsdel: Vindu - ytterkledning 

Tiltak: Utskifting av eitt vindu og deler av bordkledning 

Status: Ikkje påbegynt.  
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2878.37133 BLÅHAUGEN SKULE 

Bygningsdel: Tak 

Tiltak: Utbetring av lekasjepunkt på yttertak.  

Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2878.37135 BLÅHAUGEN SKULE 

Bygningsdel: Vindu 

Tiltak: Utbetring av eit vindu  med lekasjepunkt i garderobe ved sone 2.  

Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2878.53776 BLÅHAUGEN SKULE 

Bygningsdel: Yttervegg 

Tiltak: Maling av fasade 

Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2879.52402 BERGSØY SKULE BORGA 

Bygningsdel: Uteområde 

Tiltak: Oppgradering av uteområde med nye leikeapparat.  

Status: Påbegynt 

 

 

2883.37139 LEIKANGER SKULE 

Bygningsdel: Vindu 

Tiltak: Utskifting av vindu i administrasjonsfløya.  

Status: Ikkje påbegynt  

 

2883.37141 LEIKANGER SKULE 

Bygningsdel: Elektrisk anlegg 

Tiltak: Utbetring av det elektriske anlegget for å sikre betre kapasitet. 

Status: Ferdigstilt 
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2883.53064 LEIKANGER SKULE 

Bygningsdel: Funksjonalitet 

Tiltak: Ombygging av klasserom grunna auka elevtal ved skulen 

Status: Ferdigstilt 

 

 

2883.53089 LEIKANGER SKULE 

Bygningsdel: Tak 

Tiltak: Utbetring av taknedløp 

Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2883.53093 LEIKANGER SKULE 

Bygningsdel: Tak 

Tiltak: Utbetring av lekasjepunkt på tak mellom skulebygg og grendahus.  

Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2885.52404 MOLTU SKULE 

Bygningsdel: Ventilasjon 

Tiltak: Etablering av ventilasjonsanlegg på Moltu barneskule.  
Oppfølging av K-sak - godkjenning av skulebygg etter forskrift om miljøretta 
helsevern. 

Status: Kravspesifikasjon utarbeida, men tiltaket er ikkje påbegynt grunna 
branntekniske avvik. Eigedomsavdelinga avventer brannteknisk 
tilstandsrapport frå NorConsult AS som grunnlag for vidare planlegging 
og løyving av ekstra budsjettmidlar.  

 

 

2885.52893 MOLTU SKULE 

Bygningsdel: Tak 

Tiltak: Utbetring av lekasjepunkt.  

Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2887.37145 NERLANDSØY SKULE 

Bygningsdel: Uteområde 

Tiltak: Sikring av uteområde mot veg.   
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Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2887.37146 NERLANDSØY SKULE 

Bygningsdel: Yttervegg 

Tiltak: Maling av fasade samt mindre utbetring av lufting for trekledning 

Status: Påbegynt 

 

 

2887.53105 NERLANDSØY SKULE 

Bygningsdel: Vindu 

Tiltak: Utbetring av lekasjepunkt.  

Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2889.52863 STOKKSUND SKULE 

Bygningsdel: Uteområde 

Tiltak: Oppgradering av uteområde med nye leikeapparat.  

Status: Påbegynt 

 

 

2890.48648 YTRE HERØY UNGDOMSSKULE 

Bygningsdel: Ventilasjon 

Tiltak: Oppgradering av ventilasjonsaggregat og kanalnett for gamlebygget. 

Status: Kravspesifikasjon utarbeida, men tiltaket er ikkje påbegynt grunna 
branntekniske avvik. Eigedomsavdelinga avventer brannteknisk 
tilstandsrapport frå NorConsult AS som grunnlag for vidare planlegging 
og løyving av ekstra budsjettmidlar.  

 

 

2890.53413 YTRE HERØY UNGDOMSSKULE 

Bygningsdel: Inngangsparti 

Tiltak: Brannsikring av lagerfunksjonalitet i rømingsveg ved hovedinngang 

Status: Ikkje påbegynt. Eigedomsavdeling avventer brannteknisk 
tilstandsrapport.  

 

 

2891.44054 HERØY OMSORGSSENTER 
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Bygningsdel: Uteområde 

Tiltak: Fjerning av varerampe og utbetring av gangparti ved hovedinngang raud og 
grøn.  

Status: Ferdigstilt 

 

 

2891.48849 HERØY OMSORGSSENTER 

Bygningsdel: Vaskerom 

Tiltak: Utbetring av gulv og gulvbelegg på vaskerom grøn avdeling.  

Status: Ferdigstilt 

 

 

2891.52515 HERØY OMSORGSSENTER 

Bygningsdel: Reservestraum 

Tiltak: Innkjøp av mobilt aggregat for reservestraum til grøn- og raud avdeling.  
 
Raud og grøn avdeling er ikkje klargjort for tilkobling til mobilt aggregat. Som 
del av prosjektet må bygget også klargjerast for mobil tilkobling. 

Status: Påbegynt 

 

 

3018.52514 HERØY OMSORGSSENTER 

Bygningsdel: Reservestraum 

Tiltak: Innkjøp av mobilt aggregat for reservestraum.  
 
Blå avdeling er klargjort for tilkobling av mobilt aggregat 400 V.  

Status: Påbegynt 

 

 

2892.41105 MYRVÅG OMSORGSSENTER 

Bygningsdel: Yttertak 

Tiltak: Utbetring av lekasjepunkt.   

Status: Ferdigstilt 

 

 

2892.52516 MYRVÅG OMSORGSSENTER 

Bygningsdel: Reservestraum 

Tiltak: Innkjøp av mobilt aggregat for reservestraum 
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Status: Tilbodsinnhenting pågår 

 

 

2930.37151 HERØY KULTURHUS 

Bygningsdel: Yttertak 

Tiltak: Utbetring av lekasjepunkt.  

Status: Ferdigstilt 

 

 

2930.50678 HERØY KULTURHUS 

Bygningsdel: Oppgradering av ventilasjonsanlegg for Kulturskulen, festsalen og 

Herøyhallen 

Tiltak: Kulturskulen: Installasjon av anlegg med automatisk styring, utvida effekt og 
bedre energiøkonomi. 
 
Festsalen: Automatikk og deler av mekanisk styring må oppgraderast for å 
kunne få kontroll over varmestyring.  
 
Herøyhallen: Nye og meir effektive kammervifter. 

Status: Påbegynt 

 

 

2930.52403 HERØY KULTURHUS 

Bygningsdel: Oppgradering av gjestetoalett 

Tiltak: Oppgradering av dame- og herregarderobe i vestibyle/kafèområdet på 
hovedplan. 

Status: Under planlegging 

 

 

2930.52834 HERØY KULTURHUS 

Bygningsdel: Renovering av inngangsparti 

Tiltak: Oppgradering av innvendige overflater i inngangsparti, vestibyle, garderobe 
og vestibyle ved bibliotek samt utskifting av vindu i vestibyle og utskifting av 
innerdører i renoveringsområdet.  
 
Oppgradering av innvendige overflater omfatter nye gulvmatter og 
ferdigstilling av maling innvendige vegger. 

Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2930.52838 HERØY KULTURHUS 
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Bygningsdel: Oppgradering av golv i bibliotek 

Tiltak: Mindre tilpassing for ny planløysing, maling av veggar og legging av nytt 
golv. 

Status: Påbegynt 

 

 

2905.54559 ØVRE MYKLEBUST 1 

Bygningsdel: Gulv 

Tiltak: Utskifting av gulvbelegg i leilegheit 

Status: Ferdigstilt 

 

 

2922.42149 SJUKEHEIMSVEGEN 06 

Bygningsdel: Ytterdører 

Tiltak: Utskifting av verandadører på 4 av leilegheitene 

Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2922.43826 SJUKEHEIMSVEGEN 06 

Bygningsdel: Innvendig tak 

Tiltak: Utbetring etter vasslekasje 

Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2922.54508 SJUKEHEIMSVEGEN 06 

Bygningsdel: Gulv 

Tiltak: Utskifting av gulvbelegg i fellesareal 

Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2913.53159 RABBEGJERDET 3 

Bygningsdel: Yttervegg 

Tiltak: Maling 

Status: Ikkje påbegynt  
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2917.37152 KVERNTUN 

Bygningsdel: Yttervegg 

Tiltak: Utskifting av vindu 

Status: Påbegynt 

 

 

2918.53163 SOLBERGVEGEN 2-4 

Bygningsdel: Yttervegg 

Tiltak: Maling 

Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2918.53164 SOLBERGVEGEN 6-8 

Bygningsdel: Yttervegg 

Tiltak: Maling 

Status: Ikkje påbegynt  

 

 

2897.38615 STOREBAKKEN 3 

Bygningsdel: Innvendig tak 

Tiltak: Utskifting av loftsluker 

Status: Ikkje påbegynt 

 
Reinhald (ansvar 6051) AFK 
Eigedomsavdelinga har ansvaret for reinhaldet ved formålsbygga og ved einskilde 
utleigebustadar. Reinhaldsoppgåver sorterer tematisk under driftsansvaret for kommunale 
bygg, men er pt. utskilt som eiga eining.  
 
Organisasjon 
Eigedomsavdelinga har totalt 44 reinhaldarar i 24 årsverk til å reinhalde bygningsmassen.  
 
Reinhaldet vert leia av fagleiar reinhald i 100 %. 
 
Eigedomsavdelinga organiserer pr. rapporteringsdato reinhaldsansvaret som stillingsheimlar 
pr. bygg. Avdelinga vurderer fortløpande om ein kan organisere seg annaleis for å auke 
trivselen, redusere sjukefråværet og styrke fleksibiliteten blant dei tilsette.  
 
Reinhaldsplan 
Eigedomsavdelinga reviderer reinhaldsplanen for det einskilde bygg regelmessig og ved 
behov, t.d. etter ombygging eller tilbygg. Avdelinga nytter fdv-systemet FamacWeb til dette 
arbeidet og har som målsetjing å revidere reinhaldsplanane for samtlege formålsbygg basert 
på fagleg tilråding frå NHO Service, for deretter å gå i dialog med dei einskilde avdelingane 
om kva standard reinhaldet skal ligge på vidare framover. Det overordna målet er effektivt 
reinhald på forsvarleg nivå.  
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Arbeidet med å oppdatere reinhaldsplanane har nær samanheng med digitaliseringa av 
teikningsarkivet og er avhengig av framdrifta i dette prosjektet.  
 
Tabellen nedanfor syner status for dei ulike bygg som er registrert i Famac pr. 
rapporteringsdato: 
 

BYGNINGSGRUPPE BYGNING REINHALDSPLAN 

130 - Administrasjonslokale Herøy rådhus Registrert  

190 - Interne serviceeiningar Herøy brannstasjon  Ikkje registrert 

 Vaktmeisterbase  Ikkje registrert 

221 - Førskulelokale Bergslia barnehage Registrert  

 Myrsnipa barnehage Registrert  

 Moltu barnehage Registrert  

 Leikanger barnehage Oppdatert i forhold til Famac 

221 - Skulelokale Nerlandsøy skule Ikkje registrert 

 Bergsøy skule Borga Registrert  

 Bergsøy skule Blåhaugen Registrert  

 Einedalen skule Registrert  

 Moltu skule Oppdatert i forhold til Famac 

 Stokksund barne- og 
ungdomsskule 

Registrert  

 Leikanger skule Oppdatert i forhold til Famac 

 Ytre Herøy ungdomsskule Registrert  

234 - Aktiviseringstenester Herøy produksjon Ikkje registrert  

 Aktivitetsenteret Registrert  

 Voksenopplæringa Registrert  

   

241 - Helsebygg Herøy helsesenter Registrert  

          Myrvåg legevaktstasjon Registrert 

 Solheim Ikkje registrert 

261 - Institusjonsbygg Herøy omsorgssenter - blå 
avdeling 

Registrert  

 Herøy omsorgssenter - raud og 
grøn avdeling 

Registrert  
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 Herøy omsorgssenter - gul 
avdeling 

Registrert  

 Myrvåg omsorgssenter Registrert  

325 - Næringsbygg Fristadbygget Registrert  

385 - Kulturbygg Herøy kulturhus Registrert  

Innleigde bygg Vaktsentralen Registrert  

 Myrvåg helsestasjon Ikkje registrert  

 WC Goksøyr Ikkje registrert  

 WC Fosnavåg Ikkje registrert  

 
Kompetanse 
Eigedomsavdelinga har berre tre reinhaldarar med fagbrev, to av dei har passert 67 år. 
Avdelinga arbeidar for å legge til rette for kompetanseheving gjennom fagbrev då dette er 
viktig både for trivsel og kvalitet på reinhaldet. 
 
Reinhaldsmateriell 
Eigedomsavdelinga har god oversikt over reinhaldsmateriellet som reinhaldarane 
disponerer. Ein del av reinhaldsmateriellet er av eldre dato og blir fortløpande fornya etter 
eige budsjett.  
 
Avvik 
Klager på reinhaldet blir handtert forløpande av reinhaldsleiar. Grunna mangelfull 
rapportering frå brukar, vil avdelinga innføre klageskjema for at klagene skal kunne 
handterast betre i framtida.  
 

Fellessekretariatet 
Fellessekretariatet er à jour med arbeidsoppgåvene sine. 
 

IKT 

Driftssituasjonen er stabil. 
 

Kultur 

I forhold til det lovverk, dei målsettingar og planar ein har å forhalde seg til i kulturavdelinga, 
har ein ikkje avvik å rapportere i forhold til teneste pr. 31.12.2012. 
 
Ny kulturleiar er tilsett og starta i stillinga den 4. september.  
 

Personal- og organisasjonsavdelinga 

Generelt: 
Avdelinga har ansvar for lønnsutbetaling og innkrevjing av refusjon sjukepengar. Den har 
stab og støttefunksjon til dei andre avdelingane og skal arbeide med å utvikle kommunen sin 
personalpolitikk og verkemiddel på personalområdet i samarbeid med leiarar og 
arbeidstakarorganisasjonane. Avdelinga har eit overordna ansvar for sjukefråversoppfølging, 
koordinering av tenester frå Bedriftshelsetenesta, AKAN arbeidet og HMS i organisasjonen. 
Ei viktig oppgåve er og å styrke og samordne kontakta mellom arbeidsgjevar og 
arbeidstakarorganisasjonane. Ingen meldte avvik i Kvalitetslosen. Ingen meldte varslingar. 
  
Handsama saker i perioden 
Tilsettingssaker i andre tertial: 10 stillingar utlyst, alle var utlyst eksternt. 
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Arbeidsgjevarpolitisk arbeid: 
Kontrakt på timeregistrering er underteikna – mål for start 01.01.2014 
Prosjekt Likestilte kommunar, med fokus på arbeidsgjevarpolitikk / lønspolitikk 
Retningsliner for reduksjon av deltid på begynt. 
  
Samhandling med arbeidstakarorganisasjonane 
Det er gjennomført 6 forhandlings - og drøftingsmøte med arbeidstakarorganisasjonane og 2 
kontaktmøter (samarbeidsmøter med arbeidstakarorganisasjonane). 
  
Helse miljø og sikkerheitsarbeid 
1 møte i IA utvalet 
1 møte i IA nettverk, interkommunal IA nettverk der privat og offentlege arbeidsplassar 
deltek. 
1 møter i AMU. 
  

Pleie og omsorg 

Generelt: 
Vi er inne i ei tid med stor endring i arbeids- og ansvarsfordeling mellom  kommunar og 
helseføretak. Vi har ein organisasjon som er omstillingsdyktige og mange dyktige tilsette 
med stor erfaringskompetanse. Arbeidet med utkast til helse-og omsorgsplan har vore 
tidkrevande, men har bidradd til ein felles ståstad for vidare utvikling av helse-og 
omsorgstenestene. Denne vil, saman med sine delplanar, verte eit sentralt 
styringsdokument for utvikling av tenestene. 
 
Avdelinga har mange seniorar og i løpet av den komande femårs-perioden står vi framfor ei 
stor utskifting av personalgruppa. Dette vert ei utfordring for organisasjonen sidan så mange 
vil gå ut omlag samstundes. Ein må også rekne med at det i overgangsperioden vert auka 
behov for tilrettelegging. Dette vert både ei praktisk og økonomisk utfordring. Ein eigen 
kompetanse- og rekrutteringsplan er planlagt som ein delplan til helse-og omsorgsplanen.  
 
Vi har erfart at samhandlingsreforma krev god administrativ planlegging og koordinering, at 
pasientflyten er kjappare og pasientane sine behov er meir samansette enn før. Dette gir 
ekstra press på heimesjukepleien og korttidsplassane i institusjon. Vi får auka driftsutgifter 
og mindre inntekter på vederlag. Det aukande pasienttalet gir auka arbeidspress på dei 
tilsette. Ein må setje inn meir ressursar for å ivareta kravet om nødvendig helsehjelp, og ta 
omsyn til dei tilsette sine arbeidsforhold. Dette viser igjen på ekstravakt- og 
overtidsbudsjettet. Dette kom alt i første tertial, og held seg vidare utover i andre. Ifølge 
Kostra og iplos-rapportering har vi for lite tilsette i høve til antal vedtak. Høgt forbruk av 
overtid er ugunstig for alle partar og ein må på eit gitt tidspunkt styrke grunnbemanninga.  
 
Stor deltidsandel gir leiarane i pleie- og omsorg eit omfattande arbeid med 
personaloppfølging. Manglande tilgang på kompetente vikarar er ei aukande problemstilling. 
 
Driftsteknikar er pressa sidan ansvarsområdet har auka med nye omsorgsbustader og meir 
hjelpemiddelformidling og vedlikehald. Auka bruk av velferdsteknologi, nye 
tryggleiksalaramar, pasientsignalanlegg, kontroll av elektrisk utstyr med vidare krev meir tid 
og ressursar. 
 
Kompetanseutvikling: 
Kompetansebygginga er styrt ut frå behova i avdelinga. Kompetanseutviklinga skjer etter ein 
målretta plan basert på ei kartlegging av pasientgruppa og kjent utfordringsbilde. I tillegg 
satser vi på støtte til vidareutdanning for relevante fagområde som t.d. demens og 
rehabilitering. Dette får vi økonomisk støtte til gjennom sentral satsing på omsorgsplan 
2015. Avdelinga har mange studentar og lærlingar og dette vert sett på som positivt. Vi har 
godt samarbeid med skuleverket.  
 
Avvik/manglar: 
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● Driftsproblem knytt til lite hensiktsmessige bygg i ytre. Det er meldt om dårleg 
luftkvalitet frå BHT-gjennomgang på Herøy omsorgssenter, avdeling grøn. Gul 
avdeling har mange feil og manglar, personalet etterlyser nybygg. Ingen av desse 
avdelingane fyller krava etter sjukeheimsforskrifta, og gul har ei midlertidig 
godkjenning som sjukeheimsbygg som går ut i 2013.  

● Avdelingsleiarane melder om store udekte utstyrsbehov, spesielt senger. 
● Kjøkkensjefen melder om sårbar drift ved sjukefråvær. Det er ynskjeleg å slå saman 

til eitt kjøkken, men lokala tillet ikkje det. 
● Manglande lagerplass i Myrvåg.  
● Manglar framleis reservestraumsaggregat 

 
Tiltak for å lukke avvik eller manglar: 

● Mykje av problema er knytt til lokalitetane, og dette kan ikkje løysast på kort sikt 
● Har prioritert utstyrsmidlar i budsjettsamanheng, men for 2013 kom det så mange 

uforutsette behov på kjøkkenutstyr at avdelingane må vente til neste år. Unntaket er 
innkjøp av bekkenspylar. Vi prioriterer utstyrsmidlane til utstyr som er heilt defekt, 
samt nødvendige hjelpemiddel for personalet 

● Problem med manglande lagerplass er meldt til eigedomsavdelinga 
● Eigedomsavdeling har ansvar for sak til kommunestyret angåande drift av gul 

avdeling.  
● Eigedomsavdelinga arbeider med anbodsprosess på reservestraumsaggregat 

 
Kvalitetslosen / avviksrapportering: 
Antal rapporterte avvik i 1 tertial var 75. I 2 tertial vart det meldt 94 avvik. 33 på helse/ 
miljø/tryggleik, 27 på organisasjon/internt og 55 på teneste/brukar.  Dei fleste avvika er lukka 
på mellomleiarnivå. Avvika vert brukte til å finne systemfeil og gjere kvalitetsforbetringar for 
å hindre feil og manglar. 
 
Teneste: 
Mellomleiarane rapporterer at pasientar og pårørande stort sett er fornøgde med tenestene. 
Det har tilsaman vore to klager. Desse gjekk vidare til fylkesmannen som stadfesta 
kommunen sine vedtak. 
 
Institusjonsteneste: 
 
Beleggsprosent, samla for begge omsorgssentra: 

Tertial  1 2 3 

2011 97,8  96,8 99,6 

2012 95.56 96,8 97,7 

2013 96,66 97  

 
 
Skal ein lykkast med samhandlingsreforma må ein ha ledig kapasitet til å kunne ta unna 
behov fortløpande. der er ikkje betalt noko til Helseføretaket for utskrivingsklare pasientar. 
Ledig personalkapasitet vert justert mot vikarbehov. 
 
1 tertial 2013: Av 96 saker om korttidsopphald i institusjon vart det gitt 2 avslag 
2 tertial 2013: Av 61 saker om korttidsopphald i institusjon vart det gitt 1 avslag 
 
1 tertial 2013: Av 17saker om langtidsopphald i institusjon vart det gitt 0 avslag 
2 tertial 2013: Av 16 saker om langtidsopphald i institusjon vart det gitt 2 avslag 
 
Heimeteneste: 
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1 tertial 2013: Av 23 søknadar på omsorgsbustad vart det gitt 5 avslag 
2 tertial 2013: Av 16 søknadar på omsorgsbustad vart det gitt 5 avslag 
 
Det har generelt vore eit auka press på heimetenestene siste åra. Det er ei utfordring å 
rekruttere heimehjelper og støttekontakter. Som eit rekrutteringstiltak har ein lagt til rette for 
at heimehjelpene får arbeide i team om dei ynskjer det. 
 
Heimetenestene har tatt over deler av middagsombringinga sidan frivilligsentralen ikkje 
greier å skaffe nok frivillige. Det går ekstra midlar til dette sjølv om vi så langt råd prøver å 
kombinere det med andre oppdrag. Vi vil gjere dette om i fast stilling i løpet av året. 
 

Servicetorget 
 

● Fleire bustadtomter selt også denne perioden også på Remøya, 3 stk. Ledige 
salbare tomter på Leine er seltt. Ein har  merka seg stor interesse for dei tomtene 
som ligg for sal på Leine. 

● Servicetorget har bidrege til å gjennomføre sal av større næringstomt på 
Mjølstadneset. I tillegg har fleire vore i dialog vedkomande areal til 
næringsverksemd. 

● Servicetorget har vore delaktig i rydding av ein del gamle saker knytt til tidlegare 
selde eigedomar 

● Framleis stor omsetting av eigedomar i kommunen og dermed stor etterspurnad 
eigedomspakkar. 

● Oppretta arbeidsgruppe knytt til revidering av informasjonsplanen.  
● Ny portal  - innlegging av informasjon har starta og nærmar seg sluttfasen. 
● Faktura kommunale avgifter sendt ut og registrering av utført feiing og tilsyn registrert 

 

Skule 

   
Organisasjon    
Rekruttering og kompetanse 
Det er tilsett lærarar med godkjend allmennlærarutdanning eller faglærarutdanning i alle 
undervisningsstillingar for skuleåret 2013/14. Det er stor stabilitet og lite ledige stillingar. Kun 
ein lærar har valt å bli pensjonist siste tertial. 
  
Det er god kompetanse i alle avdelingar, i høve dei tenestene som skal utførast. 
Det er likevel behov for etter- og vidareutdanning, for å sikre fagleg kvalitet. Etter mange år 
med etterutdanning i spesifikke skulefag, er det denne hausten starta opp etterutdanning i 
læringsleiing for 1.-7.årstrinn. Programmet går over heile skuleåret 2013/14, og er eit 
samarbeid mellom kommunar på søre Sunnmøre og Høgskulen i Volda. Dei to store 
pedagogiske satsingane for grunnskulen vert vidareført. Den nasjonale satsinga «Vurdering 
for læring» har prosjektslutt juni 2014. Satsinga «Meir læring for fleire» er basert på lokal 
plan med tilskot frå fylkesmannen i form av skjønnsmidlar. Tilskot om kr.100.000 til 
vidareføring vart meldt i juni. 
 
Viser elles til Skuleavdelinga sin kompetanseplan for grunnskulen, jfr. F-sak 157/12. 
Revisjon er til høyring, med frist 1.september 2013. 
  
Dei eksterne tilskota til etterutdanning har minka år for år, frå ca. kr.350.000 i 2008 til 
kr.95.000 i 2012. I 2013 vert det ikkje ytt tilskot til etterutdanning i det heile. Alle tilskot til 
kompetanseutvikling vert gitt på individuell basis, styrt av Utdanningsdirektoratet. 
Skuleavdelinga må derfor nytte stadig meir av eigne midlar til å gjennomføre nødvendig 
kompetanseutvikling. 
 
Herøy kulturskule 
Det er stort engasjement rundt prosjektet «Korps i skulen», som er eit samarbeid mellom 
kulturskulen, grunnskulen (3.årstrinn) og eit lokalt korps. Det er interesse for å utvide 
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prosjektet slik at alle 3.klassingar kan få tilbodet. Dette stoppar på deltaking frå lokale korps, 
som har hatt minkande aktivitet. Grunnskule og kulturskule har ikkje økonomi til å 
gjennomføre prosjektet åleine.  
 
Teneste 
  
Grunnskulen 
Spesialpedagogiske ressursar 
Etter ein vesentleg auke i vedtak om spesialpedagogiske tiltak siste åra, kan det no sjå ut 
som om vi har greidd å bremse utviklinga: 
2008/09: 3,12 % av elevane 
2009/10: 3,94% 
2010/11: 4,47% 
2011/12: 6,3% 
2012/13: 7% 
2013/14: 6,7% 
  
Målet er ytterlegare nedgang i vedtak, slik at ressursane kan nyttast til å styrke det generelle 
læringsmiljøet på skulen og i klasserommet. Vi legg stor vekt på ”læring i lag”, utifrå 
forskingsbasert kunnskap som seier at dette gir beste læringsmessige resultat. 
Somme skular melder no at dei slit med å få tildelt timeramme til å halde i høve alle behov 
for tilrettelegging, trass i kreativitet og fleksibilitet. Vi er truleg ved ei smertegrense for kor 
mykje vi kan ”sluke” utan å auke ramma. 
 
Vi er redd ein sirkel der lite ressursar til tilpassa opplæring innanfor det ordinære fører til 
meir spesialundervisning, som igjen gir færre ressursar til ordinær undervisning. Skulen har 
eit ansvar for å gi alle barn utfordringar og læring, uavhengig av nivå. 
  
Norskopplæring for minoritetsspråklege elevar 
Denne sommaren har det kome til 12 nye elevar med minoritetsspråkleg bakgrunn. Desse 
kjem frå landa Litauen, Bulgaria, Venezuela, England, Fillipinane, Brasil, Island og Thailand.I 
tillegg har vi fått melding om busetjing av ei flyktningefamilie i løpet av hausten. 
  
Læring og utvikling 
Alle skulane har siste tertial sett utviklingsmål for skuleåret 2013/14. Måla er sette utifrå ei 
samla satsing på styrka læring og auka læringstrykk. Skulane vert einige om mål, delmål og 
tiltak utifrå forbetringspotensiale innanfor 
«Vurdering for læring», med vekt på undervegsvurdering 
«Meir læring for fleire», med vekt på leiing og struktur, samt tilpassa opplæring i 
klasserommet 
  
I arbeidet legg ein mykje vekt på utveksling av erfaringar og praksis gjennom nettverk, både 
på leiar- og lærarnivå. Det er mykje kompetanse ute i skuleavdelinga, som må nyttast på 
tvers for å ”gjere kvarandre gode”. 
  
Herøy kulturskule 
Kulturskulen har denne hausten starta med 640 elevplassar, og er dermed fortsatt den tredje 
største i fylket både i talet på elevar og aktivitet. Berre Molde og Ålesund er større. 
Spesielt i denne perioden er satsinga på «korps i skulen», med eit utvida samarbeid mellom 
kulturskulen, grunnskulen (3.klasse) og lokale korps. Elevane får lære å spele eit 
korpsinstrument i samspel, med hjelp av dyktige lærarar frå kulturskulen. Korpsa kjøper inn 
instrumenta. 
 
Den såkalla kulturskuletimen i grunnskule, som statsråd Halvorsen lanserte i samband med 
statsbudsjettet for 2013, er ikkje innført i tråd med intensjonen. Den er heller ikkje 
forskriftsfesta endå, men det vert gjennomført høyring no i haust. Med det samarbeidet vi 
har mellom grunnskule og kulturskulen i kommunen vår, ser vi ikkje behovet for tiltaket her 
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hos oss. Når forskrifta kjem, vil vi likevel måtte legge til rette for tiltaket, truleg frå januar 
2014. 
 
Kulturskulen har ein stabil og dyktig stab, som syter for at kulturskulen er synleg også med 
konsertar i lokalmiljøet. 
  
PPT 
Det er i dette tertialet tilsett to nye medarbeidarar på PPT, i staden for ein som har slutt og 
ein som har permisjon. Det var bra med søkjarar, særleg sett i forhold til det andre 
kommunar opplever når slike stillingar vert utlyste. Dei tilsette har ein god grunnkompetanse, 
men likevel med behov for opplæring i ein del spesialkompetanse for å kunne yte dei 
nødvendige tenestene til skular og barnehagar. 
  
Internasjonal skule 
Det er igjen auka aktivitet ved Internasjonal skule. Skulen har pr.no ca 100 elevar hausten, 
og nye kjem til kvar veke. Dei fleste er arbeidsinnvandrarar, men vi har også nye flyktningar 
og såkalla ekteskapsinnvandrarar. Fem personar med flyktningebakgrunn held fram med 2. 
året grunnskuleopplæring for vaksne. Desse tenestene vert utført av Hareid ressurssenter, 
felles for kommunane på ytre søre. 
 
Det er ei stor utfordring å kunne tilby elevane den fleksibilitet dei har behov for, både når det 
gjeld tidspunkt for å starte (dvs. når dei måtte finne på å kome) og tidspunkt for når det 
passar dei å gå på skule (dag- eller kveldstid) Skulen er langt meir fleksibel enn ein kan 
forvente, og snur raskt om på planar og arbeidstid for sine tilsette, for å yte best muleg 
tenester. 
 
Vi måtte inn med 20% ekstra stilling denne hausten for å demme opp for behovet, og vi er 
opne for å måtte auke ytterlegare i budsjett 2014. Dette er i hovudsak undervisning med 
eigenbetaling eller statleg tilskot, så auka lønnsutgifter vert kompensert med auka inntekter. 
  
Runde kystleirskule 
Kommunestyret løyvde i samband med budsjett 2012 og 2013 midlar til ei 40% 
pedagogstilling ved leirskulen, frå 1.august 2012 til 31.desember 2013. 
Skuleavdelinga forvaltar vedtaket gjennom tilsetjing av lærar i stillinga, som held fram ut 
2013. Runde kystleirskule har også eit tilskot på kr 85.000 til markedsføring/driftsmiddel 
dette året. 
 
Trass i kommunal støtte, ser det ikkje ut som om aktiviteten aukar. Dette kan ha samanheng 
med økonomien i kommunane, som kuttar i tenester ein ikkje er pliktig til å tilby. 
Vi avventar nærare melding om forventa aktivitet for 2014 jfr. budsjett. 
 
Delegasjonsvedtak 
Det er siste tertial gjort følgjande delegerte enkeltvedtak i elevsaker: 
Enkeltvedtak om spesialundervisning i grunnskulen: 
71 vedtak etter Opplæringslova §5.1 
1 klage, som vert handsama og funne løysing på internt. 
  
Enkeltvedtak om spesialpedagogisk hjelp i barnehagen: 
9 vedtak etter Opplæringslova §5.7. 
  
Enkeltvedtak om byte av skule til annan skule enn nærskulen: 
Åtte saker. 
Klage på 2 saker, som gjekk til fylkesmannen for vurdering og endeleg vedtak. Kommunen 
sine vurderingar og vedtak vart oppretthaldne. Ei av desse sakene vart omgjort av rådmann, 
som likevel gav klagar medhald. Ei parallell sak til denne fekk i tillegg medhald pga avgjerda 
til rådmannen. 
  
Enkeltvedtak om læringsmiljø, etter §9a i opplæringslova. 
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To saker med vedtak. 
Klage på 1 vedtak, saka er send vidare til fylkesmannen. Klagar fekk medhald, men saka 
vert sett på på nytt av fylkesmannen. 
  
Enkeltvedtak om skuleskyss pga særleg, farleg skuleveg. 
Ein søknad med avslag, sidan strekninga ikkje ligg inne i kommunen sitt skyssreglement. 
  
Enkeltvedtak om grunnskuleopplæring, etter §4-A i opplæringslova 
Ein søknad om grunnskuleopplæring for vaksne, vedtak med avslag. 
Klage til fylkesmannen, kommunen sitt vedtak vart endeleg stadfesta. 
  
Politiske vedtak i perioden: 
Ingen                                                   
 

NAV Herøy 

Arbeidsløyse 
Ved utgangen av august månad var arbeidsløysa på 3,4 % i Herøy. Dette utgjer totalt 156 
personar, 85 menn og 71 kvinner. Vi har hatt relativ høg ledighet samanlikna med 
nabokommunane våre. Dette har i stor grad vore knytt til permitteringar og konkurs i 
fiskeindustrien. Juli er normalt ein månad med nokre høgare ledighet, blant anna då mange 
er ferdig med utdanning og meldar seg til NAV.  
 
Heilt ledige 2. tertial 2013 

Kommune Mai Juni Juli August 

Herøy 3,2 % 3,2 % 3,8 % 3,4 % 

Hareid 3,5 % 2,5 % 3,8 % 3,7 % 

Ulstein 1,6 % 1,5 % 2,2 % 2,3 % 

Sande 2,7 % 2,7 % 2,7 % 2,3 % 

Møre og Romsdal 1,9 % 1,9 % 2,3 % 2,2 % 

Riket 2,5 % 2,5 % 2,8 % 2,8 % 

 
 
Tiltak og virkemiddel 
For dei som av ein eller anna grunn står utanfor arbeidslivet, har NAV Herøy ein rekkje tiltak 
og virkemiddel. Dette kan vere arbeidspraksis i ordinære verksemder eller i skjerma 
verksemd, som Dragsund ASVO, Ulshav og Furene. Vi kan kjøpe kvalifiserende tiltak som 
kursplass hos ulike tilbydarar, og i spesielle tilfeller kan vi støtte ei grunnleggjande 
utdanning. Der vi er usikre på arbeidsevna finst det fleire avklaringskurs, både for dei som er 
sjukmelde og dei som har nedsett arbeidsevne. Ut frå vår kunnskap om trender og 
svingningar i arbeidsmarknaden kan vi igangsetje større kurs der fleire deltar. Til dømes sett 
vi no igang eit kurs som kvalifiserar deltakarane som Industrimekanikarar.  
 
Tiltaksbudsjettet til NAV Herøy er styrt gjennom statsbudsjettet. Det er viktig å nytte dei 
plassane og midlane vi har på ein god måte gjennom heile året. Hittil i 2013 ligg vi på 
budsjett, både når det gjeld plassar og kroner. I den siste tida har vi merka ei større 
utfordring med å skaffe praksisplasser i ordinære verksemder. Det er fleire grunner til dette, 
men NAV er avhengig av eit tett og godt samarbeid med arbeidsgjevarane for å få fleire ut i 
arbeid og aktivitet.  
 
Økonomisk sosialhjelp og økonomisk rådgjeving 
Det har vore ei auke i tal på mottakarar av økonomisk sosialhjelp, og dermed ei auke i 
utbetalingane. Mykje av forklaringa ligg i at fleire har fått kunnskap om rettane sine, 
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terskelen for å søkje har vorte mindre og rettleiinga kjem tidlegare. For dei som treng det, er 
dette ei positiv utvikling. Den andre sida fortel om ei samfunnsutvikling der ein i større grad 
snur seg mot det offentlege når ein får det vanskeleg økonomisk, og der forventningane til 
oss har blitt større. 
 
NAV Herøy har i same periode fått ein auke av brukarar som treng hjelp til å disponere 
økonomien sin. Dette er ei teneste der vi tek over økonomistyringa og som er svært 
ressurskrevjande for oss. Mykje kan tyde på at det er liten kompetanse om personleg 
økonomi, budsjett og disponering av inntekt. Mange har opparbeida seg stor gjeld når dei 
kjem til NAV, og det er svært krevjande å skape balanse i økonomien. Pr i dag har vi 15 
saker med frivillig disponering, og ei sak med tvungen disponering.  
 
Økonomisk rådgjevning er ei viktig teneste i NAV. Vi jobbar no med å kome inn tidlegare, for 
å unngå ei negativ utvikling. Særleg er vi oppmerksomme på overgangsfasane der 
økonomien endarar seg, som til dømes frå lønsinntekt til ledighetstrygd, og frå sjukepengar 
til arbeidsavklaringspengar.  
 
Bustadsosialt arbeid og kommunale bustader 
Det er eit stort press på dei kommunale bustadene. Samarbeidet mellom NAV og 
Eigedomsavdelinga har hatt stor effekt og vi har god oversikt over leigeforhald og teknisk 
tilstand. Den største utfordringa er mangelen på differensierte bustader. Detet gjeld særleg 
gruppa med utofrdringar knytt til rus og psykiatri og som treng tenester knytt til bustaden sin.  
 
Flyktningtenesta 
Vi busette 5 nye flyktningar i juni månad. Desse er no i gang med Introduksjonsprogrammet. 
Det er eit stort press på alle landets kommunar om å ta i mot fleire flyktningar. Det sit mange 
på asylmottak som har fått innvilga varig opphald, og Imdi ønskjer at vi tek i mot fleire til 
neste år.  Herøy kommune har eit vedtak på mottak av 10 flyktningar pr år.Vi planlegg no 
mottak av ein familie som vil kome seinare i haust.  
 
I 2012 mista vi ei stilling på Internasjonal skule som jobba spesielt med 
Introduksjonsprogrammet og særleg oppfølging i språkpraksis. Det merkast godt at vi har 
færre ressursar enn tidlegare, og Introduksjonsprogrammet har dei siste to åra ikkje vore så 
kvalifiserande som lova tilseie.  Det er ei stor utfordring å lage Introduksjonsprogram som er 
kvalifiserande slik at den einskilde flyktning blir selvhjulpen på sikt. Dei to første åra er 
særdeles viktige i den samanhengen.  
 

Utvikling 

Byggesaker 
Frå og med 2004 starta utviklingsavdelinga med føring av ein relativ komplett statistikk for 
bygge-, dele og dispensasjonssaker både når det galdt innkomne og behandla saker. 
  

SAKSOVERSIKT 2012 

  

  Innk.sak. Beh.sak.         SUM 

År   Disp.sak Delesak Byggesak Klagesak Andre *)   

1.tert. 145 21 16 42 3 51 133 

2.tert. 209 23 29  99 3 45 199 

3.tert.  146 20 27 90 2 58 197 

Sum 12 500 64 72 231 8 154 529 
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SAKSOVERSIKT 2013 

  

  Innk.sak. Beh.sak.         SUM 

År  Disp.sak Delesak Byggesak** Klagesak Andre *)  

1.tert. 164 12 16 78 3 17 126 

2.tert. 184 14 23 102 1 8 148 

3.tert.        

Sum 13        

 
 
*) Konsesjonssaker, seksjoneringar, bruksendringar, høyringsuttalar, forhandskonferanse 
m.v. 
**Pbl §20-1, Pbl §20-2, Rammeløyve, Ferdigattest, Mellombels bruksløyve, 
igangsetjingsløyve, dispensasjon_byggesak 
  
Statistikken viser at ein i 2. tertial 2013 har kome inn 36 fleire saker enn som det er 
handsama. 
  
Behandlingstider 
Den førte statistikken for 2. tertsial viser elles at (1 tertsial -13 i parentes): 

 74% ( 1 tertial -  56 % )av delesakene har vore behandla innanfor 1-4 veker. 

 63% (1 tertial - 74%) av byggesakene har vore behandla innanfor 1-4 veker 

 gjennomsnittleg behandlingstid for dispensasjonssakene har vore på 13 veker 

  

Oppmåling 

 Oversikten nedanfor viser oppmålingsforretningar frå 2002 og fram til i dag. 
 

  1. tertial 2. tertial 3. tertial Heile året 

Forretningar  2002 24 36 30 90 

Forretningar  2003 32 28 18 78 

Forretningar  2004 19 19 17 55 

Forretningar  2005 33 22 36 91 

Forretningar  2006 34 42 56 132 

Forretningar  2007 44 31 35 110 

Forretningar  2008   33 61 31 125 

Forretningar  2009 54 29 27 110 

Forretningar  2010 25 29 27 81 

Forretningar  2011 25 25 48 98 

Forretningar  2012 28 52  35  115  

Forretningar  2013 36 38  74 
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Pr 26.09.2013 er der 24 saker (24 i første tertial 2013), levert til oppmåling, som ikkje er 
fullført. Gjenomsnittleg behandlingstid i 2. tertial er 11 veker (13 veker i 1 tertial 2013).   
  
 

Økonomi 
 
Arbeidsgruppa for felles økonomi- og lønskontor for kommunane Hareid, Herøy, Ulstein, 
Volda og Ørsta vart ferdig med sin rapport til oppsett frist 1. oktober.   
 
Avdelinga tok frå 01.01.2012 over rekneskapsføringa for Herøy kyrkjelege fellesråd og dei 3 
sokna i kommunen.  Det har vore ein arbeidskrevjande oppstart, men no er vi i rute med 
dette arbeidet. 
 
Avdelinga tok også over arbeidet med rekneskapsføringa til Myrvåg Legesenter etter 
omlegginga av senteret frå og med 1. mars.  Også dette arbeidet har kome godt i gong etter 
oppstarten. 
 
Det er teikna kontrakt med Den Danske Bank, Evry og Nets om elektronisk 
fakturabehandling.  Dette arbeidet vert starta opp i 2013 i samarbeid med Ulstein kommune 
og Vanylven kommune. 
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PROSJEKTRAPPORTERING 

 

Anlegg og drift 
 
ANLEGGSPROSJEKT: 
 
Prosjektnummer/-namn: 51922/Veg 7, Bergslia 

Prosjektleiar/-ansvarleg: Tore Langvatn 
Grunnlagsdokumentasjon 
Vedtak om oppstart/gjennomføring: K-sak 39/07. 
Løyving/storleik på løyving: kr 2.800.000,- 
                                                                 
Status pr. dato 
Anleggsstatus: Anleggsarbeida ferdig. Det manglar ein støttemur/innsynskjerm i enden av 
vegen, på snuplassen. 
Framdrift for prosjektet: Anleggsprosjektet er ferdig. 
  
Forbruk pr. dato: 
Totalt budsjett: kr    2.800.000,- 
Forbruk til no     kr -2.539.644,-                     
Rest budsjett   kr       260.356,- 
  
Avvik 
Reklamasjon på private eigedomar må ferdigstillast og skøyte på eigedomsoverdraging må 
skrivast/underskrivast. 
  
Kommentarar 
Forventa ferdigstilling: Første hausten 2013. 
Forventa totalkostnad: 2.800.000,- 
Behov for ekstraløyving: Ingen 
Andre avklaringar/tiltak som må iverksettast: Sak om økonomisk avslutning må leggast fram 
for godkjenning. 
                                        
Prosjektnummer/namn: 51007/Tjørvåg kunstgrasbane 
Prosjektleiar/ansvarleg: Tore Langvatn 
Grunnlagsdokumentasjon 
Vedtak om oppstart/gjennomføring: K-sak 27/10 
Løyving/storleik på løyving: Finansieringsplan på 4 mill 
  
Status pr. dato 
Anleggsstatus: Ferdig. Offisiell opning av Tjørvåg kunstgrasbane var laurdag 28. mai 2011. 
  
Total løyving:  kr   4.000.000,- 
Totalt forbruk:  kr  -4.000.000,- 
Rest løyving:  kr                 0,- 
  
Avvik: Ingen 
  
Kommentarar 
Ferdigstilt: 28. mai 2011. Økonomisk avslutning på saka er oppstarta, men det har ikkje 
kome inn alle tippemidlar til prosjektet. Før det er avklara kan ein ikkje sende saka til politisk 
handsaming. 
Forventa totalkostnad: Som i finansieringsplanen. 
Behov for ekstraløyving: Ingen pr. d.d. 
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Prosjektnummer/namn: 51937/Leine bustadfelt, skuletomta 
Prosjektleiar/ansvarleg: Ida Marie Herre 
Grunnlagsdokumentasjon 
Planarbeidet starta opp i 2009, men pga manglande løyving stansa arbeidet opp. I F-sak 
139/12 den 11.04.2012 vart det imidlertid vedteke at 4,1 mill. kroner skulle nyttast til 
opparbeiding av Leine bustadfelt, skuletomta. 
 
Løyving/storleik på løyving: Løyving på 4,1 mill. kroner vedteke i F-sak 139/12. 
 
Status pr. dato 
Anleggsstatus: Under utføring. 
 

Total løyving kr. 4.100.000,- 

Forbruk 2009 kr.      45.001,- 

Forbruk 2010 kr.      85.926,- 

Forbruk 2011 kr.               0,- 

Forbruk 2012 kr.      19.412,- 

Forbruk 2013 kr.    1.558.307,- 

Rest løyving kr. 2.391.354,- 

 
Anleggsarbeid oppstarta: 10. april 2013 
Forventa ferdigstilling: 15. oktober 2013 
Forventa totalkostnad: 4 mill. inkl. riving av skulen. 
Behov for ekstraløyving: Ingen pr. d.d. 
Andre avklaringar/tiltak som må iverksetjast: Riving av gamle Leine skule er flytta over på 
eigedomsavdelinga og deira prosjekt med riving av gamle skuler i kommunen. Kostnaden 
med riving av skulen blir belasta prosjektet Leine bustadfelt, skuletomta. 
  
Avvik: Utsatt ferdigstilling. 
 
Prosjektnummer/namn: 51320/Avløpsanlegg Berge 
Prosjektleiar/ansvarleg: Ida Marie Herre 
Grunnlagsdokumentasjon 
Prosjektering starta opp i 2012. Arkeologisk registrering utført i april 2013. 
 
Status pr. dato 
Anleggsstatus: Under prosjektering. 
 

Forbruk 2013 kr.      11762,- 

 
Anleggsarbeid oppstarta: Hausten 2013 
Forventa ferdigstilling: Vinteren 2013/2014 
Forventa totalkostnad/finansiering: Vil ligge føre etter gjennomført konkurranse. Finansiering 
ved bruk av tidlegare løyvde midlar til gjennomføring av kloakkrammeplan. 
Behov for ekstraløyving: - 
Andre avklaringar/tiltak som må iverksetjast: - 
  
Avvik: Ingen 
 
Prosjektnummer/namn: 51927/Leidningsanlegg Kvalsund 

Prosjektleiar/ansvarleg: Fred Arnesen 
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Grunnlagsdokumentasjon 
Vedtak om oppstart/gjennomføring: Delprosjekt kloakkrammeplanutbygginga. Omfattar 
etablering av slamavskiljar ved sjøen sør for bedehuset samt legging av vel 1000 m med 
avlaupsleidningar frå slamavskiljar til krysset mot Teige. 
 
Løyving/storleik på løyving: Løyving i kloakkrammeplanen. 
 
Status pr. dato 
Anlegget vart sett i drift i andre halvår 2010. Det står att økonomisk avsluttning før ein kan 
sluttføre prosjektet. 
 
Forbruk: 
2009 kr.      100.161,- 
2010 kr.   4.843.076,- 
2011 kr.      324.467,- 
2012 kr.        20.261,- 
SUM kr.   5.287.965,- 
 
Avvik: Ingen 
 
Kommentarar 
Forventa ferdigstilling: Hausten 2013 
Forventa totalkostnad: om lag  5,3 mill. 
Behov for ekstraløyving: Ingen pr. d.d. 
 

Prosjektnummer/namn: 51923/Leidningsanlegg Moltu 
Prosjektleiar/ansvarleg: Lene S. Huldal 
 
Grunnlagsdokumentasjon 
Delprosjekt i kloakkrammeplanen. Omfattar separering av kloakk og overvatn på Moltu, samt 
bygging av avskjerande leidningar og etablering av slamavskiljar med utsleppsleidning. 
 
Løyving/storleik på løyving: Løyving i kloakkrammeplanen. 
 
Status pr. dato 

● Separatsystem frå Moltubakkane til sjøen er etablert i samarbeid med Herøy vasslag 
BA og Tussa AS i 2008/2009. Slamavskiljar og avskjerande leidningar for å kople 
saman dei tre eksisterande avlaupsleidningane som går til sjøen er ferdig planlagde.  

● Prosjektet stoppa så opp pga. kapasitetsmangel/prioritering av andre prosjekt.  
● I F-sak 215/11 vart det vedteke at Moltu I skal prioriterast på førsteplass og Moltu II 

på tredjeplass i utbyggingsrekkjefølgje. 
● Det har vore og er ei utfordring å få på plass grunnavtalar. Særskilt i høve plassering 

av slamavskiljar. For å kome vidare med prosjektet vert det no vurdert ny plassering 
av slamavskiljar der grunneigar er positivt innstilt. Det kan verte naudsynt å nytte seg 
av moglegheitene for oreigning dersom ein no ikkje kjem fram til ei tilfredsstillande 
løysing. 

● Tiltaket er særs viktig for å reinske opp i både kommunale og private utslepp frå den 
tettast befolka delen av Moltu. Ny plassering av slamavskiljar inneberer 
omprosjektering av delar av anlegget, dette er under arbeid.  

● Då framdrifta for liknande grunnavtalar i Grønhaugen gjekk raskare vart prosjektet 
med reinseanlegg RA2 der satt i gong først for og ikkje stoppe arbeida med 
kloakkrammeplanen. 

 
Framdrift for prosjektet: 
No har ein starta arbeidet og på ny kontakta grunneigarane på Moltu og vonar ein no med 
ny plassering av slamavskiljar får på plass alle naudsynte avtalar.  
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Prosjektregnskap 

Forbruk 2008 kr  629.936,- 

Forbruk 2009 kr  142.587,- 

Forbruk 2010 kr            0,- 

Forbruk 2011 kr   102.212- 

Forbruk 2012 kr     46.160,- 

Forbruk 2013 kr     28.841,- 

Sum forbruk kr    949.736,- 

  
Avvik: 

● Uføresett store utfordringar med grunnavtalar.  
  
Kommentarar 
Forventa ferdigstilling: I løpet av 2014. 
Forventa totalkostnad: om lag  5 mill. 
Behov for ekstraløyving: Ingen pr. d.d. 
Andre avklaringar/tiltak som må iverksetjast: Ferdigstilling av grunnavtalar 
 
 
Prosjektnummer/-namn: 51925/Silanlegg Grønhaug 
Prosjektleiar/-ansvarleg: Lene Huldal 
 
Grunnlagsdokumentasjon 
Delprosjekt i kloakkrammeplanen. Gjeld bygging av silanlegg for avlaup i Grønhaugen på 
Bergsøya. Alt avlaupsvatn frå sørsida av Bergsøya frå Herøy kyrkje til Berge bedehus og 
Bergshaugen, skal samlast og førast til silanlegget i Grønhaugen. 
 
Løyving/storleik på løyving: 
Løyving i kloakkrammeplanen. 
                                                                  
Status pr. dato 
Det er skrive kontrakt med for alle entreprisar. Grunnarbeidet er nesten ferdigstilt og 
byggentreprenør har starta på bygget. 
 
Det er skrive grunnavtale med grunneigar for leidningstrase og med Direktoratet for 
Naturforvaltning vedr. plassering av bygg og utsleppsleidning. Avtalen med Direktoratet 
kunne ikkje tinglysast utan at tomt vert skilt ut, men Direktoratet vurderte avtalen til og vere 
god nok utan tinglysing. For å kompensere for tiltak i friområdet så skal kommunen bygge 
hc-wc, parkering og betre tilkomst til badeplassen. 
 

Forbruk t.o.m. 2009 kr 605.912 

Forbruk 2010 kr   28.242 

Forbruk 2011 kr   20.000 

Forbruk 2012    kr 739.568 

Forbruk 2013 kr 1.899.242 
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Totalt kr 3.292.964 

  
Avvik: 
Prosjektet har vore utsett pga. økonomi/rammeplanløyvingar og kapasitet ved Anleggs- og 
driftsavdelinga, men arbeida er no oppstarta. 
Kommentarar: 
Oppstart: Grunnarbeid vart oppstarta 2. april 2013.  
Forventa ferdigstilling: Første kvartal 2014 
Forventa totalkostnad: Omlag 17,5 mill.  
Behov for ekstraløyving: Ingen pr. d.d. 
Andre avklaringar/tiltak som må iverksettast:  
 
Prosjektnummer/namn: 51004/Kunstgras på Bergsøy stadion 
Prosjektleiar/ansvarleg: Lene S. Huldal 
 
Grunnlagsdokumentasjon: 
Grasbana på Bergsøy stadion har vore prega av dårlig drenering og dermed avgrensa bruk. 
I samband med vurdering av rehabilitering vart det vedteke at det skulle leggast kunstgras 
på grasbana. 
 
I K-sak 149/10 vart det godkjent følgjande finansieringsplan: 

Spelemidlar kr   2.500.000 

RDA-midlar kr   1.000.000 

Dugnad kr        50.000 

Bergsøy IL kr   5.226.000 

Refusjon mva. til prosjektet kr   2.194.000 

Totalt kr 10.970.000 

 

Status pr. dagsdato: 
Kunstgrasdekket er ferdig og teke i bruk. Lysanlegg er ferdig innstallert og teke i bruk. Det 
gjenstår noko kostnadar med tilstelling og prosjektoppfølgingskostnadar. 
 
Prosjektregnskap 

Forventa totalkostnad 
(eks mva) 

   kr  8.776.000 

Forbruk 2010 kr       240.586 

Forbruk 2011     kr        78.500 

Forbruk 2012 kr    7.187.114 

Forbruk 2013     kr        61.704 

Rest   kr     1.208.096 

 

Kommentarar 
Forventa ferdigstilling: 2013 
Forventa totalkostnad:   10.970.000 kr 
Behov for ekstraløyving: Ingen pr. d.d. 
Andre avklaringar/tiltak som må iverksetjast: Ingen pr. d.d. 
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Prosjektnummer/namn:51200 Kunstgrasbane Leikong 
Prosjektleiar/ansvarleg: Lene S. Huldal 
    
Grunnlagsdokumentasjon: 
Prosjektet omfattar bygging av 7-ar kunstgrasbane på eksisterande grusbane ved Leikanger 
skule. I K-sak 186/11 vart det gjort vedtak om kommunal utbygging av prosjektet og det vart 
sendt inn søknad om spelemidlar. Prosjektet er delt i tre entreprisar, grunn-, kunstgras- og 
lysentreprise. Opparbeiding starta hausten 2012. 
 

Forventa totalkostnad 
(eks. mva) 

kr   2.686.300 

Forbruk 2011 kr        10.000 

Forbruk 2012 kr       719.398       

Forbruk 2013 kr   1.421.179 

Rest kr       535.723 

 

Kommentarar 
Forventa ferdigstilling: 2013. Pga. verforhold vart det naudsynt og utsetje ferdigstilling av 
grunnarbeid og legging av kunstgras til våren 2013. Arbeida starta opp att i slutten av mai 
2013 og kunstgras vart lagt juli 2013. Småarbeid gjenstår. 
Forventa totalkostnad: 2.686.300 kr eks. mva 
Behov for ekstraløyving: Ingen pr. d.d: Grunnarbeidet ligg an til å overskride med 50.000kr. 
Dette grunna vanskeligare grunnforhold enn forutsatt. Sidan oppgjør for lys- og 
kunstgrasentreprise ikkje er gjort endå er ein usikker på om det kan sparast inn på andre 
område. 
Andre avklaringar/tiltak som må iverksetjast: ingen 
 
Utbyggingsavtalar 
Nedanfor er ein tabell som syner dei ulike utbyggingsavtalane som kommunen har lyst ut 
oppstart på. Tabellen syner status på dei ulike avtalane. 
 

Nr Part Område Utlyst 

oppstart 

Starta 

forhandling 

Off.  

ettersyn 

Vedteken 

avtale 

Anlegg 

overtatt 

av HK 

1 Kvalsund og 

Teige Byggefelt 

AS 

Kvalsund og 

Teige byggefelt 

x x Juni 

2009 

22.10.2009   

2 Nordic Resort 

Holding AS 

Torvik resort x         

3 Havutsikta AS Havutsikta - 

Koparstad 

x x       

4 Herøy 

byggsenter + 

Direktehandel 

AS 

Myrvåg x         
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5 Myklebuståsen 

utbygging AS 

Myklebuståsen x x       

6 Tømrer 

Prosjekt AS 

Hjelmeset 4 x         

7 Fosnavåg 

Vekst AS 

Uteområde/ 

infrastruktur 

ved nyehotellet 

x x juni-aug 

2013 

    

8 Vågsholmen 

Utvikling 

Vågshomen x x       

9 BT Utbygging 

AS 

Tovågen x x    

  

Prosjektnummer/namn: 3305/Ny bru til Herøy gard 
Prosjektleiar/ansvarleg: John Normann Pettersen 
Grunnlagsdokumentasjon 
Vedtak om oppstart/gjennomføring: Inne i økonomiplanen for 2005 – 2008. Løyving/storleik 
på løyving: kr 350.000. Prosjektet stoppa opp m.a. pga. motsegn frå Riksantikvaren. Ny 
løyving i budsjett 2012: 3 mill. kroner.  
 
Status pr. dato 
Som følgje av at Statens vegvesen ikkje lenger vedstår tidlegare avtalte kostnadsfordelingar 
med tiltaket, så blir det framlagt sak/notat for politisk vurdering/utale.  
 

Økonomi: 

Løyving 2012 3 mill 

Forbruk 2005-2012 30.000,- 

Restløyving 2.970.000,- 

 
Kommentarar 
Avvik:    Uklårt.  
Forventa ferdigstilling: Uklårt.  
Forventa totalkostnad:      Omlag 3 mill kroner (kostnadsanslag) 
Behov for ekstraløyving: Blir evt synleggjort ved tilbodsinnhenting. 
 
Prosjektnummer/namn: 51901/Infrastruktur Myklebustvatnet vest. 
Prosjektleiar/ansvarleg: John Normann Pettersen 
 
Grunnlagsdokumentasjon 
Vedtak om oppstart/gjennomføring: Inne i økonomiplanen for 2008 – 2011. 
 
Løyving/storleik på løyving: 
I F-sak 285/08 vart det med bakgrunn i ein totalkostnad på 3.808.445 kroner vedteke ei 
løyving på 2.550.000 kroner pluss at kostnaden med kommunalt avløp på 1.258.445 kroner 
skal takast av tidlegare løyvingar til gjennomføring av kloakkrammeplanen. 
 
Status pr. dato 
Veglys er bestilt, og blir levert og montert av Tussa i løpet av hausten.  
 
Økonomi: 
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Løyving kr. 2.550.000,- 

Forbruk 2005-2011: kr. 2.460.000,- 

Restløyving: kr.      90.000,- 

 

Økonomisk avslutning blir utført når anlegget er overteke. 
 
Avvik: Det er frå entreprenør varsla avvik/endring, men desse er avviste på grunnlag av 
manglande spesifikasjon/dokumentasjon. Gangveg og forstøttningsmur mot Auto Marine er 
tiltak som er utført i tillegg til kontraktsarbeidet. 
 
Kommentarar 
- Avvik:    Det er utført noko tilleggsarbeider. 
- Forventa ferdigstilling: Ferdigstilling etter levering og montering av gatelys.  
- Forventa totalkostnad:   kr 2.550.000 kr (3.808.445 kr inkludert avløp) 
- Behov for ekstraløyving:  Som følgje av ekstra tiltak gangveg/ forstøtningsmur mot Auto 
Marine, samt tilstelling mot tilstøytande eigedomar. 
 
Prosjektnr./namn: 51003 og 51011/Parkeringsareal bak rådhuset/Næringstiltak 
Prosjektleiar-/ansvarleg: Jon Rune Våge 
 
Grunnlagsdokumentasjon 
Vedteken reguleringsplan for Rådhusområdet. Arbeida omfattar i første omgang planering 
av parkeringsareal/areal for parkerings-/kontorbygg. 
 
Løyving/storleik på løyving: 
Løyving på 1 mill. kroner vart gjort i budsjett 2011 under Næringstiltak. Løyving vidareført til 
2012 då prosjektet ikkje vart oppstarta i 2011. Rest løyving på omlag 0,5 mill. kroner vart 
overført til 2013.  
 
Status pr. dato 
Arealet er planert og oppgrusa.  Undersprenging er også gjort slik at det er klart for 
fundamentgrøfter for innregulert parkerings-/kontorbygg.Det er ikkje formålstenleg å 
asfaltere arealet då det er innregulert bygg på området.  
 
Løyving /Forbruk: 

Løyving 2011(overført til 2012) kr. 1.000.000,- 

Forbruk 2012 kr. 506.171,- 

Forbruk 2013 kr. 463.432,- 

Rest løyving pr. 01.09.2013 kr. 30.397,- 

 

Alle beløp inkl. mva. 
 
Avvik: Prosjektet har vore gjennomført på rammeavtale med entreprenør. Kostnaden har 
vorte høgare enn forventa og høgare enn det som kjem inn under reglane for bruk av 
rammeavtale. Bruk av rammeavtale tilseier at totalkostnad kan vere inntil 500.000 kroner 
eks. mva. I dette tilfellet vart summen omlag 800.000 kroner eks.mva.  
 
Kommentarar 
Total kostnad vil bli omlag som budsjettert dvs. omlag 1 mill. kroner. Det er beklageleg at 
kostanden vart høgre enn føresett og at reglane for rammeavtalen vart overskriden med 
omlag 300.000 kroner. Ein vil innskjerpe rutinane med sikte på å unngå dette for ettertida.  
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Prosjektnr./namn: 51119/ Rassikring Vikane 
Etter nedfall av fjellblokk i 2007 vart det av konsulent gjort ei vurdering av skredfare/ 
sikringsbehov med forslag til tiltak. Sikring vart anbefalt løyst ved opparbeiding av fanggrøft. 
Arbeidet med opparbeiding av fanggrøft  langs fjellfoten vart lyst ut på anbud. Utfrå 
kostnadene i motteke anbud og nærmare vurdering av tekniske utfordringar som anbefalt 
løysing innebar, fann ein det nødvendig å foreta ny vurdering av geologar m.t.p. om det 
kunne vere andre eigna sikringsmetoder. I denne samanheng har fjellsikringsteam gått over 
det aktuelle fjellområdet og kartlagt tilstanden på fjellet/ sikringsbehovet. Tilhøva viser seg å 
vere langt verre enn det ein tidlegare hadde grunn til å tru.  
Det er løyvd 2 mill. kr til sikringsarbeidet. Kostnadene med ei sikring slik tilhøva no framstår, 
vil bli svært store og er no estimert til ein kostnad på minst 4 mill. Denne saka har blitt mykje 
meir omfattande og komplisert enn det ein hadde føresetnader til å sjå føre seg i 
utgangspunktet. M.a. ved at geologar og anna ekspertise ikkje kan gi noko garantiar på at 
gjennomføring av planlagt sikringsarbeid vil medføre sikre tilhøve for fleire eigedomar i 
området. Ein er no i dialog/ har hatt møte med eigarane av dei rasutsette eigedomane for å 
finne den mest farbare vegen vidare. 
 
Prosjektnr./namn: (Ikkje oppretta)/Sikring av Myrabekken på Moltustranda 
NVE utarbeidde i sin tid planer for sikring av Myrabekken på Moltustranda. NVE har vedteke 
å dekke inntil 80% av kostnadene medan Herøy kommune har forplikta seg til ein 
eigenandel på 20%. 
 
NVE har på førespurnad opplyst at dette prosjektet no ligg i budsjettkø. Ein kan ikkje seie 
med sikkerheit kva tid det kjem til utførelse. 
 
BYGGEPROSJEKT: 
Etter lengre tids vakanse pga. vanskar med rekrutteringa starta ny prosjektleiar i 
stillinga 01.06.2013. Ein har då pr. dato 2 prosjektleiarar på byggeprosjekt + 1 utleifd 
til Sunnmørsbadet. Lengre tids vakanse i stillinga har ført til forseinking i framdrifta 
på ulike byggeprosjekt.  
 
Prosjektnummer/namn: 50911/Tilbygg Helsesenter. 
Prosjektleiar/-ansvarleg: John Normann Pettersen 
 
Grunnlagsdokumentasjon: 
Kommunestyret handsama sak vedr prosjektrammer i K-sak 155/10. Nye kostnadsrammer 
knytt til prosjektet er pålydande kr. 10,8 mill, og omfattar både tilbygg og ombygging.  
 
Status pr. dato: 
Bygget er under oppføring. Oppstart med grunnarbeider den 4.1.13 og da med 
kontraktsfesta ferdigstilling og overlevering den 4.11.13. Pr. rapportdato er rominndeling 
utført og tekniske arbeider pågår. Klart for malararbeider. Utarbeiding av 
konkurransegrunnlag for anskaffing av laust innventar pågår.  
 
Framdrift er pr rapportdato ca 2 veker etter planen. Forsering av malararbeider eller utvida 
frist for ferdigstilling kan bli ein realitet. Dette kan sjåast i samanheng med påløpte endringar 
i byggjeperioda.  
 
TIlbod/Prosjektkostnad: 
Basert på tilbodet frå Prosjektbygg AS, blir nye kostnadsrammer som følgjer: 
 

Tilbodssum inkl mva: 19.849.130,- 

Inventar og utstyr: 00.750.000,- 

Prosjektoppfølging: 00.400.000,- 



Side 52 av 65  

 

Reservepost: 00.600.000,- 

Til saman: 21.600.000,- 

 

Tillegsløyvingar vart gjeve i K-sak 160/12. 

 

Forbruk pr dato: 

 

Prosjektløyvingar: 21,6 mill 

Forbruk: 12  mill 

Rest: 9,6 mill 

 
Kommentarar 
- Avvik: Det er signalisert behov for full utnytting av ledig areal i 2 etg. Dette er omprosjektert 
til fleire cellekontor.  
- Forventa totalkostnad:      21,6 mill.  
- Behov for ekstraløyving:  
- Forventa ferdigstilling:  November 2013 
 
Prosjektnummer/namn: 51903/Omsorgsbustadar på Myklebust. (Tidlegare bustader 
psykiatri Eggesbønes). 
 
Prosjektleiar/-ansvarleg: John Normann Pettersen 
 
Grunnlagsdokumentasjon 
Prosjektet vart vedteke oppstarta og med nye kostnadsrammer i K-sak 55/08. Opsjon for 
bygging av hus D (2 bueiningar) vart handsama i K-sak 69/08, og med vedtak om bygging 
og finansiering. Godkjent kostnadsramme for prosjektet samla er: 24,7 mill. 
 
Status pr. dato 
Ein har varsla krav om full inndekning av regresskrav på kr 260.000,- Tilbodet frå 
forsikringsselskapet var på kr 200.000,-  
 
Økonomi pr. dato: 
Økonomisk avslutning vil bli utført så snart forsikringssaka etter vasskade på nabobustad er 
avklara.  
 

Prosjektnr. -namn:  Base funksjonshemma barn i barneskulen 
Prosjektleiar/-ansvarleg: John Normann Pettersen 
 
Grunnlagsdokumentasjon 
 

Startløyving (K-sak 179/10) kr.   200.000 

Løyving i 2012 budsjettet kr. 2.500.000 

Total løyving pr. 01.01.2012 kr. 2.700.000 *) 

 
*)I øk.plan 2013 er det føresett ei løyving på 2.5 mill. kroner til fullfinansiering.  
 
Generelt: 
Behovet for denne basen vil vere frå skulestart 2013, og ein har såleis starta arbeidet med 
avklaringar som behov, planløysing og kostnader/finansiering.  Dette for at politisk 
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godkjenning/finansiering og  påfylgjande byggearbeid skal vere tilpassa denne overordna 
fristen. 
 
Ein hadde i utgangpunktet tenkt at denne basen skulle tilknytast Einedalen skule, men det 
har undervegs kome ønske frå skuleavdelinga om at ein og ser på muligheitene på at basen 
vert tilknytt Bergsøy skule/Blåhaugen. I samband med vidareføring av arbeidet er det 
planlagt  men ikkje gjennomført synfaring for å sjå på etablerte løysingar. Det har forøvrig 
også vore eit møte om denne saka i plan og byggenemnda. 
 
Status pr. dato: 
Byggearbeida vart oppstarta i mai månad og vart i store trekk ferdigstilling til skulestart i 
august. Innreguleringar av tekniske anlegg gjenstår.  
 
Prosjektkostnadar: 
 

Bygningsmessige arbeder: 1.537.500,- 

Grunn/maskinarbeider: 0.250.000,- 

Tekniske fag: 0.457.500,- 

Sum: 2.245.000,- 

 
Restløyving på kr 255.000,- går til inndekking av lønskostnadar prosjektleiing, inventar og 
uforutsett.  
 
Forbruk pr dato: 
 

Prosjektløyvingar: 2,5 mill 

Forbruk: 1,6 mill 

Rest: 0,9 mill 

 
Endeleg oppgjer med tekniske fag er ikkje utført.  
 
Kommentarar: 
Avvik: Arealmessige avvik ift vedtak. Kostnadane ligg innafor økonomiske rammer for 
tiltaket.  
 
Prosjektnr. -namn:  51102/Bustader for unge funksjonshemma. 
Prosjektleiar/-ansvarleg: John Normann Pettersen 
 
Grunnlagsdokumentasjon 
Saka gjeld oppføring av 4 bustader på regulert område på Myklebust som tidlegare var nytta 
til Bergsøy barnehage. 
 
Status pr. dato: 
Arkitekt Magne Bergseth har utarbeidd forslag til planløysingar og situasjonsplan på 
bakgrunn av funksjonsskildringar og behovsanalyser. Forslaget syner 4 bueiningar på 
rekkje, samt fellesarear/personaldel sentralt plassert. Planlegginga er utført med 
utgangspunkt i regulert tomt på Myklebust. Kostnadskalkyle basert på arkitektens skisser 
medfører eit vesentleg avvik ift opphavelege kostnadsrammer. Sak  er framlagt med endeleg 
politisk handsaming i kommunestyret 25.september d.å. Nye reviderte kostnadsrammer 
pålydande kr. 15,3 mill.  
 

Prosjektet vil bli overført ny prosjektleiar etter endeleg politisk handsaming.  
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Økonomi: 

 

Budsjett 2013: 9.200.000,- 

Forbruk pr dato: 395.000,- 

Restløyving: 8.805.000,- 

 

Kommentar: 
- Prosjektrammer. :Det lyt påreknast ekstraløyvingar for tiltaket. Prosjektrammer vil bli 
framlagt for politisk handsaming.  
 
Prosjektnummer/-namn: 51906 Einedalen skule (Skule i Nærøymarka tidl. prosj. 3359) 
Prosjektleiar/-ansvarleg:  Roger Myklebust 
 
Økonomi/løyvingar: 
Herøy kommunestyre vedtok i møte den 26.06. 2008 under K-sak 81/08 utbygging og 
kostnader for prosjektet. 

Prosjektkostn

ad/budsjett: 

107.500.000  

Spelemiddel 

ballbinge 

200.000  

Tils: 107.700.000  

Forbruk: 

Prosjektkostn

ad i K-sak 

81/08 (inkl. 

mva)          

 107.700.000 

Forbruk 

prosjektstart – 

rekneskap 

2007: 

 4.192.465 

Rekneskap 

2008: 

 43.127.942 

Rekneskap 

2009: 

 57.169.423 

Rekneskap 

2010: 

 2.266.232 

Rekneskap 

2011 

                      

54.342 

Tils:  106.810.404 

Framføring 

fiber – 

egenandel(Jfr.

K-sak 81/08) 

 943.750 
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Tils  107.754.154 

 

Ikkje utf. 

sluttarb stip.                        

053.846                                                                             

Serviceavtaler 

i garantitid                

142.000                  

  

  

 

      

195.846 

Tilsaman  107.950.000 

Budsjett:  107.700.000 

Meirforbruk  250.000 

 
Oppgradering kryss fylkesveg iht. skiltplan:      
(ikkje med i kostnadsoppstillinga ovanfor) 

Gjennomføring skiltplan: 
Gangveg, skilting med mer iht. rev. skiltplan 

327.660 

Etablering av rasteplass: 
Sykkestativ m/tak og montering 
Rastebord og avfallsbeholder 
Reserve 

094.594 
019.562 
008.094 

Tils (eks. mva) 450.000 

 
Det er i dette oppsettet tatt med entreprenørkostnader for anleggsarbeida, medan 
utstyrsdelen som kan bli gjenstand for diskusjon omkring type og omfang er prisa utan 
monteringskostnader. 
 
Statens Vegvesen har tidlegare gitt utrykk  for at dei vil medverke til ei løysing her når 
kommunen har klargjort planar og kostnader. Dette er gjort og kostnader er basert på 
innhenta tilbod.   
 
Etter dette så er det kome brev frå Statens Vegvesen dagsett 25.08.11 der skiltplanen vert 
formelt godkjent.  Av godkjenninga framgår det for øvrig at Herøy kommune er ansvarleg for 
gjennomføringa av planen. 
 
Status: 
Skulebygget  er overtatt iht. kontrakt og økonomisk avslutta mot totalentreprenør. Leveranse 
av møblar og utstyr er og avslutta praktisk og økonomisk. Vidare så er FDV dokumentasjon 
utlevert og opplæring gjennomført. I tillegg er det er gjennomført prøvedrift og foretatt 1 års 
befaring saman med Eigedomsavd, og det har vore ei avsluttande kontrollbefaring i 
september 2011. Nokre mindre og primært sesongavhengige arbeid er elles planlagt no i 
sommar. 
 

Spelemidlar: 
Ballbinge er tildelt spelemidlar på kr. 200.000 og søknad om utbetaling av spelemidlar er 
innsendt. 
 
Økonomi: 



Side 56 av 65  

 

Sluttarbeida syner at prosjektet har eit behov for tilleggsfinansiering på 240.000,- noko som i 
det vesentlege kan tilskrivast arbeidet med skiltplan, tilstelling uteareal/gangvegsystem, litt 
meir møblar pga. auka elevtal og tilhøyrande prosjektoppfylgjing. 
 
Når det gjeld utforming og utrustning av riksvegkrysset m/ekstra gangveg og etablering av 
sykkelparkerings- og rasteplass iht. utarbeidd skiltplan så vil dette utfrå godkjenning av 
25.08.11 frå Statens Vegvesen vere ei sak som er Herøy kommune sitt ansvar. Slik 
gjennomføring kan anten gjerast ved ekstra løyving i samband med formell avslutning av 
prosjektet, eller at saka vert overført til trafikksikringstiltak og får si løysing her. 
 
Avslutning: 
Avslutninga har vore handsama i plan og byggenemnd, men ikkje i formannskap og 
kommunestyret. Det er  lagt opp til ei avsluttande handsaming av prosjektet i løpet av  2012 
med påfylgjande overføring til eigedomsavd, og prosjektet vil  utgå ved neste rapportering. 
 
Prosjektnr. -namn:  Utbygging Herøy Produksjon/samlokalisering dagtilbod. 
Prosjektleiar/-ansvarleg: Roger Myklebust 
 
Grunnlagsdokumentasjon 
Løyving/storleik på løyving: 
K-sak 179/10:                      2.500.000                     
 
Generelt: 
Denne saka gjeld utviding av Herøy Produksjon og samlokalisering av dagtilbod på på eit 
regulert område på Myklebust. Dette er forøvrig i same område som det er planlagt 4 nye 
bustader for unge funksjonshemma. 
 
Framdrift: 
Dette arbeidet starta hausten 2011, og det har i det høvet vore synfaring til Molde i samband 
med arbeidet med behovskartlegging. Det har  forøvrig også vore eit møte om denne saka i 
plan og byggenemnda. Ein får kome nærare attende til framdrifta når denne saka er meir 
avklara. 
 

Barnehage 

Avdelinga deltek i prosjektet kommunen har om likestilte kommuner. 
 

Barn- familie- og helse  
Geriatrikompetanseprosjektet er eit samarbeidsprosjekt mellom Helse Møre og Romsdal, 
Helse Midt, Sande og Herøy kommuner. Frå kommunen er det og deltaking frå Pleie og 
Omsorg. Etter at det var gjennomført ein felles fagdag i 1. tertial har hovudarbeidet no vore å 
følje opp og arbeide vidare med pasientsikkerheit. Deter mellom anna følgt opp med 
konkrete samstemmingar  av medisinlister og deltaking i pasientsikkerheitkampanjen. Det 
arbeides også no vidare mot ein avslutning av prosjektet i sin nåværande form i løpet av 
2014 . 
 
Avdelinga er og delaktige i prosjektet kommunen har innen likestilte kommuner.  
 

Bu og habilitering 

 
Arbeidsgruppe arbeidstid/deltid 
Pleie- og omsorg, bu- og habilitering, personalavdelinga og HTV har ei felles arbeidsgruppe 
der det viktigaste oppdraget er å få etablert ein vikarbank. Dei har oppdatert kartlegginga 
over uønska deltid, innhenta informasjon om landskjende prosjekt, og sett på kommunen 
sine eigne erfaringar så langt. Det har ikkje lykkast å få prosjektmidlar til dette, og arbeidet 
må gjerast langs med. Framdrifta er prega av det. 
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Felles prosjekt mellom Pleie og omsorg og Bu og habilitering, prosjekt jobbrotasjon frå 
Våren 2013 tom. 2014. 
 

Eigedom 

Eigedomsavdelinga rapporterer under dette punkt for status for planlagde 
investeringsprosjekt. 
 
 

Prosjektnummer Prosjektnavn Grunnlagsdokument Budsjett 

2890.48648 Ytre Herøy ungdomsskule 
Nytt ventilasjonsanlegg 

K-sak  kr. 3 800 000,- 

 
Prosjektbeskrivelse 
Ikkje kommentert. 
 
Status 
Kravspesifikasjon er under utarbeidelse av ekstern konsulent og skal til Plan- og 
byggenemnda for godkjenning før konkurranseutlysing.  
 
Framdriftsplan 
Det er planlagt anbodskonkurranse i månadsskiftet februar/mars, kontrahering av utførande 
innan april/mai og gjennomføring av prosjektet i løpet av sommarferien.  
 

Prosjektnummer Prosjektnavn Grunnlagsdokument Budsjett 

2885.52404 Moltu barneskule 
Nytt ventilasjonsanlegg 

K-sak  kr. 1 800 000,- 

 
Prosjektbeskrivelse 
Ikkje kommentert. 
 
Status 
Kravspesifikasjon er under utarbeidelse av ekstern konsulent og skal til Plan- og 
byggenemnda for godkjenning før konkurranseutlysing.  
 
Framdriftsplan 
Det er planlagt anbodskonkurranse i månadsskiftet februar/mars, kontrahering av utførande 
innan april/mai og gjennomføring av prosjektet i løpet av sommarferien.  
 

Prosjektnummer Prosjektnavn Grunnlagsdokument Budsjett 

 Herøy rådhus 
Etablering av sentral driftskontroll 

K-sak  kr. 1 000 000,- 

 
Prosjektbeskrivelse 
Ikkje kommentert. 
 
Status 
Kravspesifikasjon er under utarbeidelse av ekstern konsulent og skal til Plan- og 
byggenemnda for godkjenning før konkurranseutlysing.  
 
Framdriftsplan 
Ikkje fastsatt pt. 
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Prosjektnummer Prosjektnavn Grunnlagsdokument Budsjett 

 Herøy sjukeheim - blå avdeling 
Etablering av reservekraftforsyning 

K-sak  kr. 830 000,- 

 
Prosjektbeskrivelse 
Ikkje kommentert. 
 
Status 
Ikkje kommentert. 
 
Framdriftsplan 
Ikkje kommentert. 
 
 

Prosjektnummer Prosjektnavn Grunnlagsdokument Budsjett 

 Herøy sjukeheim - blå avdeling 
Etablering av reservekraftforsyning 

K-sak  kr. 830 000,- 

 
Prosjektbeskrivelse 
Ikkje kommentert. 
 
Status 
Ikkje kommentert. 
 
Framdriftsplan 
Ikkje kommentert. 
 
 

Prosjektnummer Prosjektnavn Grunnlagsdokument Budsjett 

 Herøy sjukeheim - raud og grøn 
avdeling 
Etablering av reservekraftforsyning 

K-sak  kr. 830 000,- 

 
Prosjektbeskrivelse 
Ikkje kommentert. 
 
Status 
Ikkje kommentert. 
 
Framdriftsplan 
Ikkje kommentert. 
 
 
 

Prosjektnummer Prosjektnavn Grunnlagsdokument Budsjett 

 Myrvåg sjukeheim  
Etablering av reservekraftforsyning 

K-sak  kr. 830 000,- 

 
Prosjektbeskrivelse 
Ikkje kommentert. 
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Status 
Ikkje kommentert. 
 
Framdriftsplan 
Ikkje kommentert. 
 

Fellessekretariatet 
Ikkje noko rapportert. 
 

IKT 

IKT- planen ligg til grunn for prosjektgjennomføringa. 
 

Kultur 

Kulturkontoret har samarbeidsavtalar med grendelag og idrettslag i bygging av 
aktivitetsanlegg. Ballbinge ved Nerlandsøy skule vart opna i haust. Nerlandsøy Grendelag 
har vore samarbeidspart. 
 
Det er sett i gong bygging av sandhandballbane i Aktivitetsparken ved kulturhuset. 
Samarbeidspart er Bergsøy Handball. 
  
Kulturkontoret koordinerer og godkjenner søknader om spelemidlar til idrettsanlegg, aktivitet 
og friluftsliv. Det er sendt søknad om spelemidlar til fylgjande prosjekt: 

 Bergsøy stadion, kunstgras 

  Gurskøy IL, kunstgras 

 Sunnmørsbadet Fosnavåg, 25 ms symjebasseng m/ stup, og rehabilitering av 
varmebadet 

 Heid Turløype, 1. byggesteg 

 Heid Turløype, 2. byggesteg 

 Nerlandsøy Ballbinge som er forskottert. 
 

Personal - og organisasjonsavdelinga 

Er med i to samarbeidsporjsekt  mot pleie og omsorg og bu og habilitering, sjå kommentarar 
der. 
 

Pleie og omsorg 

Gjennom ulike interkommunale samhandlingsfora, og som oppfølging av 
samhandlingsavtalen med Helseføretaket, er avdelinga med på mange mindre 
samarbeidtiltak som det ikkje er rapportert om her. 
 
Prosjekt ”kompetanseløftet” på rehabilitering av hjerneslag mellom kommunane på søre 
Sunnmøre og helse Sunnmøre hf, Mork rehabiliteringssenter 
Interkommunalt prosjekt der pleie- og omsorg og helseavdelinga er med 
 
Prosjekt geriatri/kompetanse. 
Eiga prosjektskisse  - samarbeidsprosjekt med helseavdelinga, som er prosjektansvarleg  
 
Arbeidsgruppe arbeidstid/deltid 
Pleie- og omsorg, bu- og habilitering, personalavdelinga og HTV har ei felles arbeidsgruppe 
der det viktigaste oppdraget er å få etablert ein vikarbank. Ein avventer no nokre kommunale  
retningliner på bruk av deltid. Personalavdelinga har saka. 
 
Prosjekt velferdsteknologi 
Vi er med i eit interkommunalt prosjekt der vi saman med Ålesund og nokre kommuner til 
har fått prosjektmidlar frå fylkesmannen for å prøve ut spel- og sporingsteknologi. GPS har 
vore testa på pasientar, og konklusjonen er teknologien så langt ikkje er god nok til denne 
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målgruppa. Dette vert dokumentert i ein prosjektrapport. Erfaringa med spelteknologi  er  
svært positiv. Prosjektet skal vidareutviklast til å finne gode spel for målgruppa 
 
Prosjekt jobbrotasjon 
Eit internt samarbeidsprosjekt frå haust 2013- 2014. Det var svært mange interesserte under 
kartleggings-og planleggingsfasen, men når dette skulle settast i drift var der få reelle 
søkjarar. Det er usikkert kor vidt ein har nok personar til å få til jobbrotasjon. 
 

Servicetorget 
Ikkje noko rapportert 
 

Skule 

Tildelte Skjønnsmidlar 2012 
Skuleavdelinga fekk i september melding om tildeling av kr.100.000 i skjønnsmidlar for 
2012, for å sjå nærare på forholdet mellom ordinær undervisning og spesialundervisninga. 
Målet er at den ordinære undervisninga skal styrkast, og spesialundervisninga bli redusert. 
Ved dette vil fleire elevar få nytte av dei ressursane som skulane får tildelt. Prosjektet har 
fått namnet «Meir læring for fleire». Prosjektet er organisert med ei arbeidsgruppe 
samansett av repr. frå skule og frå PPT, og der nokre av skulane skal vere pilotskular for 
utprøving av metodar. 
  
Deltaking i nasjonal satsing Vurdering for læring 
Utdanningsdirektoratet har siste åra gjennomført ei stor satsing på fagområdet Vurdering for 
læring. Møre og Romsdal fekk denne hausten kome med i programmet, som pulje 4. 
Kommunane i fylket fekk høve til å søkje om deltaking, utifrå gitte kriterie. Herøy var heldig 
og fekk vere med. Satsinga er ein kombinasjon av kompetansebygging og skuleutvikling. 
Kommunen må utnemne ein ressursperson for satsinga i minst 20% stilling, og får tildelt 
kr.220.000 som m.a. skal dekke dette. Vi er heilt i startfasen, og vil kome tilbake med meir 
informasjon i seinare rapporteringa. 
 

NAV Herøy 

Ikkje noko å rapportere 
 

Utvikling 

 
Planarbeid 
Status for dei ulike planoppgåvene går fram av eige vedlegg, men ein del oppsummerande 
kommentarar er teke med i det som følgjer nedanfor: 
 
Til planstatusoversikten 
Ved rapportering av planstatus pr. 30.04.13 stod det 37 planoppgåver på lista. 

 
2 planoppgåver er registrert avslutta i siste rapporteringsperiode (Detaljreguleringsplan for 
Fosnavåg hamn, Detaljregulering Vågsholmen ). 
  

Følgjande planoppgåver ligg hos Fylkesmannen som klagesak og er ikkje registrert som 
avslutta: 
 

● Detaljreguleringsplan for Myklebuståsen II 

● Detaljreguleringsplan Frøystad 2 

● Detaljreguleringsplan Nærøya, fortau veg og kryss 

● Detaljreguleringsplan Innfartsveg Fosnavåg 

● Detaljreguleringsplan for Fosnavåg hamn 

● Detaljreguleringsplan Hjelmeset 3 
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Følgjande klagesak er registrert som avslutta: 

 

● Detaljreguleringsplan for gnr 37 bnr 380 m.fl 

 

Det har i løpet av 2 tertial 2013 har det kome til 0 nye planoppgåver: 

 

Ein har såleis 34 planoppgåver. 

 

Kartverk/arbeid med kartverk 

 

Generelt 

Generelt har ein fokus på generell utvikling av kartsystemet, intern brukarstøtte på 
programvare og å betre funksjonaliteten. 
Oppmålingsavdelinga følgjer og opp seksjoneringssaker som kjem til kommunen. I tillegg 
bistår ein eigedomsavdelinga i diverse saker vedk. grunnkjøp/sal/etablering av nye tomter. 
  
Adresseprosjekt 
Store delar av Bergsøya fekk tildelt nye gateadresser I 2009.  Prosjektet vil gå vidare til alle 
eigedomar i Herøy har fått gateadresser og er eit prioritert arbeid ved avdelinga. 
  
Webplan Utviklingsavdelinga har etablert Webplan 1.1, eit planarkiv som inneheld alle 
gjeldande reguleringsplanar og alle reguleringsplanar om er under oppstart/arbeid. Her kan 
ein følgje alle fasene i eit planarbeid. I Webplan finn du m.a reguleringsføresegner, 
saksframlegg, vedtak, planomtaler, plankart, reguleringsendringar osv. Webplan har og 
kobling begge vegar mot kartløysinga www.sunnmorskart.no. 
  
Webplan finn ein på denne lenka her- http://webplan.heroy.kommune.no/ 
  
Ny kartlegging 
I samarbeid med Ulstein og Hareid vil Herøy kommunen gjennomføre ei nykartlegging i 
2013 med leveranse i januar 2014.  Kommunen vart flyfotografert 19 mai 2013. 
  
Andre prosjekt 

● Innføring av nytt høgdesystem – under arbeid 
● Kvalitetslosen, eit auka fokus på å legge inn aktuelle rutiner. 

      

Økonomi 
Ikkje noko å rapportere. 

http://www.sunnmorskart.no/
http://webplan.heroy.kommune.no/
http://webplan.heroy.kommune.no/


Side 62 av 65  

 

 

LOKALSAMFUNN 

 

Overordna mål 
● Innbyggjarane, frivillige organisasjonar og næringsliv er tilfredse med kommunen si 

rolle som tilretteleggjar for trivsel og utvikling og kommunen si rolle som 
samfunnsbyggjar 

● Herøy kommune skal vere ein trygg kommune for alle som bur og oppheld seg i 
kommunen, og kommunen skal ha god beredskap mot aktuelle kriser og uønska 
hendingar. 

● Samarbeidspartar skal oppleve kommunen som open og aktiv til samarbeid og 
omstilling 

● Herøy kommune skal ha godt omdøme. 
 
Kommunestyret har i samband med lokalsamfunnsanalysen i 2008 slutta seg til slike 
satsingstiltak for Herøyløftet: 
 
Sentrumsnære tomter og leilegheiter 

● Styrke kapasiteten når det gjeld regulering og byggesaksbehandeling. 

● Stimulere private utbyggarar til å satse på utbygging av leilegheiter og bustader 
 
Status: 
Det vert ei sentral utfordring framover å legge til rette for utbygging og fjerne flaskehalsar for 
dei som ynskjer å satse på utbygging av tomter og leilegheiter. 
 
Rekruttering/omdømebygging 
Utarbeide rekrutteringsstrategi og omdømestrategi i samarbeid med næringslivet som m.a. 
må innhalde fylgjande tiltak: 

● Marknadsføre regionen som arbeidsmarknad (Eiksundsambandet) 

● Kvinner med høgare utdanning også til maritime næringar… 

● Sommarjobbar i kommune og næringsliv for ungdom under utdanning 
(relasjonsbygging) 

● Stipendordningar 

● Karriereseminar/utflyttardagar i juleferien 

● Hotell i Fosnavåg, Torvik Resort og Runde Miljøsenter som kan gje nye arbeidsplassar 

● Rekrutteringskonferanse i samarbeid med Møre og Romsdal fylkeskommune 

● Auke kunnskapen om usynlege jobbmuligheiter i kommunen 

● Bruk av Facebook 

● Utvikle database over utflytta herøyværingar 

● Tilflyttardag ein gong pr år med ”velkomstpakke” 
 
Status: 
Dette er tiltak som eventuelt må innarbeidast i samfunnsdelen av kommuneplanen. 
 
Sosiale møteplassar 

● Utvikling av kulturhusområdet med fritidsbad, bowling, bibliotek, vil vere viktig som 
ungdomstilbod, fritidstilbod, idrettstilbod og sosial møteplass. 

● Hotell i Fosnavåg vil også kunne fungere som sosial møteplass 

● Legge til rette for møteplassar for ungdom i samband med feriar (juleferie, 
påskeferie, sommarferie, som t.d maritime sommardagar, Herøyspelet m.m. 

● Etablere ”Kvinnenettverk” 
 
Status: 
Det vert arbeidd aktivt for å utvikle planane for Kulturhusområdet. Enkelte av tiltaka må 
vurderast i samfunnsdelen av kommuneplanen. 
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Sentrumsutvikling (utvikling av ”urbanitet”) 

● Sentrumsplan 

● Utbygging av intrastruktur 
 
Status: Det er fleire planar under utarbeid for utvikling av sentrumsområdet. 
 
Styrke identitet og tilhøyrsle. 

● Utarbeide eit opplegg for å utvikle sterkare identitet og tilhøyrsle til kommunen 
mellom born og unge som m.a. bør innhalde fylgjande tiltak. 

● Utvikle eit undervisningsopplegg for bruk i skule og barnehage i samarbeid mellom 
skule, barnehage og bibliotek. 

● Samle og fortelje historier frå notid og fortid om ”kven vi er” i samarbeid med 
sogelaget. 

● Dokumentere historia vår (også kvinnene si historie) gjennom utstilling av foto og 
gjenstandar i t.d. det nye hotellet. 

 
Status: 
Dette er tiltak som må vurderast i samfunnsdelen av kommuneplanen.. 
 
Kompetansearbeidsplassar 
For at kommunen skal kunne tiltrekke seg folk med høgare utdanning, må kommunen ha 
kompetansearbeidsplassar. 
 
Status: 
Dette må vurderast i samfunnsdelen av kommuneplanen. 
 

Anlegg og drift 
Ikkje noko rapportert. 
 

Barnehage 

Barnehagane har som mål å bidra til godt omdømme m.a ved å profilere sitt indre liv  på 
internettsida og i lokalavisa. Alle barnehagane er bevisste på å ha  fokus på “Herøyidentitet” 
når dei er ute og ferdast i lokalmiljøet. Målet er at barna skal vere glad i heimplassen sin og 
kjenne stoltheit over den. 
 

Barn- familie og helse 

Ikkje noko rapportert. 
 

Bu og habilitering 

Ta i bruk moderne kommunikasjonshjelpemiddel for å profillere kva vi driv med. 
Oppdatere Bu og habiliteringsavdelinga på ny portal. 
 

Eigedom 

Ikkje noko rapportert. 
 

Fellessekretariatet 
Ikkje noko rapportert. 
 

IKT 

Ikkje noko rapportert. 
 

Kultur 

Kulturhuset har arrangert fleire konsertar / forestillingar gjennom året, men dårleg 
publikumsoppmøte har gjort at  nettoinnteninga har vore negativ. 
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Også den tidlegare publikumssuksessen, julekonsert med Oslo Gospel Choir, fekk denne 
gongen negativ nettoinntening. 
  
Kulturkontoret koordinerer den kommunale deltakinga i Den Kulturelle Spaserstokke med 
ulike arrangement og opplevingar for eldre. I desember vart det m.a. suksess med DaCapo 
og Vidar Lønn Arnesen i kulturhuset. 
  
Kulturkontoret er med og koordinerer Kultursekken, dvs ulike profesjonelle opplevingar for 
grunnskulen gjennom kulturnista, kulturlauget og lokal kulturplan.   
  
Kulturkontoret tildeler årleg ulike tilskot til lag og organisasjonar. 
  
Kulturkontoret arrangerte i desember Dialogsamling om turstiar, helseløyper og bruk av 
kulturkalendaren for lag og organisasjonar. 
  
Kinoen i kulturhuset som vert driven privat med tilskot frå kommunen, melder at dei i 2012 
har hatt ein fin auke i publikumsoppmøtet. 
 

Personal - og organisasjonsavdelinga 

Ikkje noko å rapportere. 
 

Pleie og omsorg 

Sjukeheimane ynskjer å vere ein naturleg del av lokalsamfunnet, og det at flest mulig av 
kommunen sine innbyggarar besøker sjukeheimen er med på å bidra til det. Dette skjer i det 
daglege først og fremst gjennom kontakta med stadig nye pårørande. Så gjennom alle dei 
frivillige som besøker oss, ofte gjennom faste aktivitetar som velforeningane, 
sanitetsforeninga eller diakoniutvalet med fleire. Kvar veke er der andakt med besøk av 
prest og organist. Barnehagen er fast innom på besøk og vi har invitert skulane med på eit 
meir systematisk samarbeid 
 
Kulturgruppa arbeider godt og systematisk. Der har vore innslag frå sjukeheimane i lokale 
og regionale media, og siste året også tre TV/video-innslag som har vore publisert i fleire 
mediakanalar.  
 

Servicetorget 
Kommunen er på facebook (1231 tilhengarar som er ei auke på 3,8 % sidan sist 
rapportering). Ein har invitert publikum om å sende inn bilder frå kommunen som ein legg 
som forsidebilde jevnleg. 
 
Internettsida vert oppdatert raskt når ein har ting å publisere - administrasjonen må nok 
tenke endå meir på at web-sida skal vere ein kanal for formidling av informasjon.  
Aktiv bruk av nettsida og sosiale medier kan gi innsparing på annonsering. I tillegg vil ein 
framstå som moderne og tilpassa brukarane. 
 

Skule 

Ingen nye prosjekt/aktivitetar er gjennomført i siste tertial. 
Nemnast kan likevel alle flotte arrangement rundt om på skular, grendahus, kulturhus og 
kyrkjer før jul, der elevar får vise talent som aldri vert målt i kartleggingar og nasjonale testar. 
Eit godt samarbeid mellom tilsette, foreldre og andre ressurspersonar er grunnlaget for 
tilrettelegging av arrangementa. Her har vi ein stor verdi å ta vare på. 
  

NAV Herøy 

Arbeidsløysa i Herøy kommune har over lang tid vore veldig låg, og ved utgangen av mai 
var 1,9 % av arbeidsstyrken heilt ledige. Til saman utgjer dette 54 menn og 30 kvinner. I 
tillegg kjem dei som er sjukmelde og som har nedsett arbeidsevne. I arbeidet med å få fleire 
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ut i arbeid er arbeidsgjevarane i Herøy kommune viktige samarbeidspartar, og NAV Herøy 
har vore på – og planlegg- fleire bedriftsbesøk dette året.  
 

Utvikling 

Ikkje noko rapportert. 
 

Økonomi 
Ikkje noko spesielt å rapportere.  Delar av avdelinga sin aktivitet er særs utadretta med 
mange henvindingar frå personar og verksemder.  Har inntrykk av at dette stort sett går 
greitt.   
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NOTAT    

Til: Komitè for oppvekst 

  
Frå: Skuleavdelinga 

     
 
Saksnr Arkivkode  Dato 
2013/920  B12          29.10.2013 

DRØFTINGSNOTAT JFR. SAKSHANDSAMING SKULEVAL 
 
Bakgrunn:  

K-sak 119/13 vart handsama i Komite for oppvekst 2.september. Tilrådinga frå rådmannen vart 

vedteken, og saka gjekk vidare til Kommunestyret for handsaming 26.september. Frå dette møtet 

står det følgjande i protokollen: 

Høgre heldt gruppemøte. Skuleleiar Sølvi Lillebø Remøy orienterte. 

Høgre kom med framlegg om å utsetje saka og sende den tilbake til Komite for oppvekst for ny 

utgreiing. Framlegget frå Høgre vart samrøystes vedteke. 

Vedtak i kommunestyret: Saka vert sendt tilbake til Komite for oppvekst for ny utgreiing. 

Kommunestyret gav ingen «bestilling» til kva som skulle utgreiast, dette er det derfor opp til Komite 

for oppvekst å vurdere. 

Skuleleiar har likevel, med bakgrunn i innlegg frå talarstolen, henta inn noko informasjon som kan 

vurderast av Komite for oppvekst før vidare handsaming. Innhenting og vurdering av informasjon er 

basert på innlegg om følgjande: 

- Politikarar ønskjer  involvering i enkeltsaker  

- Politikarar ønskjer eit skjønn som ivaretar også politiske interesser 

- Foreldre må sjølv få bestemme kvar borna skal gå på skule ( fritt skuleval) 

- Og så spørsmåla som kanskje gjorde at saka vart utsett: 

o Er her juridiske hindringar for at politikarar kan handtere enkeltsaker? 

o Kva konsekvensar får dette event. for delegasjonsreglementet? 

 

Juridiske kommentarar. 
Spørsmåla vart sende over til KS-advokatane v/Jostein Selle, som svara slik: 



Det er ikkje noko i Opplæringslova som er til hinder for at eit politisk organ kan gjere vedtak i 

enkeltsaker etter lova  - teoretisk sett. Derimot er det høgst uvanleg, av ulike årsaker: 

- Det er ofte sensitive opplysningar som følgjer ei sak, og ein skal vere svært forsiktig med at 

fleire personar får innsyn i dette. Om politisk komitè skal ha slike saker, vert medlemmar 

strafferettsleg ansvarlege om informasjon skulle leke ut, jfr. straffelova §121. 

KS rår til at ein unngår å legge fram for politisk handsaming saker som omhandlar personlege 
forhold. 
Ein viser elles til kommentarane til Kommunelova (s.528) der ein sterkt rår til å køyre eit 
«need-to-know»-prinsipp. Kommunane bør ha eit forvaltningssystem som hindrar unødvendig 
spreiing av sensitiv informasjon. 

 
- Sakshandsaming krev i mange tilfelle grundig fagleg innsikt, både i lovverk, i lovkommentarar 

og rettleiingar, liknande saker som har vore til handsaming i retten, hos Sivilombodsmannen, 

o.a. Dette er det lite truleg at politikarar har innsikt i, og følgjeleg kan sakshandsaminga verte 

svekka. Elles bør ikkje sakshandsaming overtakast av folkevalde. 

 
- Om det skulle bli ei klagesak som går til Fylkesmannen, vil det krevje ytterlegare innsikt og 

faglegheit i komitèen, for korrekt handsaming både etter særlov og etter forvaltningslov. 

- Om ein likevel, trass i råda ovanfor, kjem til at Komitè for oppvekst skal handsame saker etter 

Opplæringslova §8.1, må kommunestyret ta delegasjonen tilbake og endre innhaldet. 

Komitèen må då få sakshandsamings- og vedtaksmynde, etter Kommunelova. Ein må då vere 

klar over at ein del saker er komplekse og omfattar også andre lovparagrafar. Å ta delvis 

tilbake eit mynde, kan derfor medføre vanskar for handsaminga av somme saker. 

 

Vurderingar 

Ang. delegasjon til skuleleiar:  

I Delegeringsfullmakta står det m.a.slik: «Avdelingsleiar skule er tillagt det totale ansvaret (personal, 

økonomisk og fagleg) for heile teneste-/resultateininga. Det vert synt til formåls- og stillingskildringa 

for eininga, med tilhøyrande lover og føresegner. Teneste-/resultatleiaren får delegert avgjerdsrett i 

einskildsaker av ikkje-prinsipiell karakter for det området som sorterer under teneste-

/resultatleiaren i samsvar med gjeldande ansvarsområde og organisering, så langt mynde elles er 

delegert til rådmannen. For enkeltvedtak er det grunngjevingsplikt og klagerett. Teneste-

/resultatleiaren har fullmakt til å handsame klage på vedtaka som underinstans. Elles vert det synt 

til klagereglane i særlovene når det gjeld klageprosedyre for enkeltvedtak etter særlov.» 

Ved klage, om skuleleiar ikkje finn nye moment som tilseier endring av vedtaket, går klagen til 

Fylkesmannen som klageinstans for enkeltvedtak etter Opplæringslova.  I klagesaker etter §8.1 som 

K-sak 119/13 gjeld, har Fylkesmannen i alle saker gitt kommunen  medhald i høve både lovbruk og 

skjønn. 

Det er elles få saker som medfører klage.  Dei fleste søknader vert innfridde jfr. Opplæringslova og 

pkt.2 og 3 i dei kommunale retningslinjene.  Så er her nokre få  som resulterer i avslag.                   

Det vil komplisere skuleleiar sitt arbeid om delegasjonsfullmakta vert avgrensa, på ein slik måte at 



nokre enkeltsaker skal handterast administrativt og andre politisk. Det vert eit uryddig system, med 

varierande faglege vurderingar og manglande likebehandling. 

Ang. fritt skuleval: 

Viser til saksutgreiinga med konsekvensar av fritt skuleval. Dersom ein vil innføre fritt skuleval, 

medfører det at Kommunestyret må foreta ei forskriftsendring med oppløysing av vedtekne 

krinsgrenser. Ein kan ikkje  både ha krinsgrenser og fritt skuleval. 

Om ein vedtar å oppheve krinsgrensene, betyr dette at elevar  etter Opplæringslova §8.1 vil ha rett 

til å gå på den skulen som ligg nærast bustaden.   I tillegg til dette kan kommunen vedta at foreldre 

får velje fritt kva skule borna deira skal få gå på, og må då følgjeleg organisere skuleskyss og 

tilrettelegging elles etter lova.  

Føresette kan då oppleve at born i nærområdet ikkje får gå på den næraste skulen fordi der er fullt, 

og må få skuleskyss for å gå på skule i andre deler av kommunen. Ein vil også kunne oppleve at 

elevar med særleg behov for tilrettelegging, ikkje kan få flytte til den skulen som foreldra ønskjer, 

fordi tilrettelegging på endå ein skule ikkje vert økonomisk forsvarleg. Dermed vert det ikkje like 

rettar for alle innbyggarane. 

Når dei fleste kommunar har vedtekne krinsgrenser, er dette for å sikre forutsigbarheit og 

likebehandling for innbyggarane i kommunen, samt for kommunen si eiga økonomiske og 

personalmessige planlegging.  

Ang. handsaming av saker etter §8.1 i opplæringslova; Val av skule 

Søknad om skulebyte kan vere relatert til ulike forhold; læringsmiljø / mobbing, barnevernstiltak, 

familien flyttar internt i kommunen, etc.  Ved sakshandsaming vert det innhenta uttale om barnet si 

funksjonsevne og oppvekstvilkår frå PPT, Helse og/eller Barnevern, der dette er aktuelt. Om ein av 

desse fagmiljøa tilrår skulebyte, vert søknaden i hovudsak godkjend. Fokus er kva som vil vere til det 

beste for barnet. Om ein familie flyttar pga skifte av bustad, får barnet alltid fullføre skuleåret der 

ein er, når foreldra ber om dette. 

Det er derfor få søknader som vert avslått. Og då i hovudsak der føresette flyttar til bustad i annan 

skulekrins, og vil at barnet skal bli verande på same skulen utan å flytte. Om der ikkje er særlege 

forhold å ta omsyn til ved barnet, vert eit oppvekstmiljø med nære relasjonar mellom bustad/fritid 

og skule  vurdert som best for barnet. 

 

 

Om det er andre forhold Komite for oppvekst vil ha utgreidd,  avventar administrasjonen ei 

bestilling på dette, før framlegging av ny sak for Kommunestyret. 
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Statped er ein nasjonal etat lagt under Utdanningsdirektoratet. Statped gir tenester til
kommunar og fylkeskommunar som skal medverke til at barn, unge og vaksne med
særskilte opplæringsbehov får god og tilrettelagt opplæring og tilfredsstillande
læringsutbytte som fører til meistring.

Statped sitt oppdrag er å hjelpe med spesialpedagogisk kompetanse innanfor fagområda
syn, hørsel, språk/tale, samansette lærevanskar og erverva hjerneskade, der
kommunen/fylkeskommunen sjølv ikkje har slik kompetanse.

Vi har i dag eit godt samarbeid med kommunen og støtter på oppdrag frå PP-tenesta i
fleire saker innafor kompetanseutvikling og spesialpedagogiske tenester på individ- og
systemnivå.

Dette samarbeidet ynskjer vi å formalisere gjennom ei rammeavtale. På bakgrunn av
denne rammeavtalen vil vi i neste omgang inngå ei operativ samarbeidsavtale som
spesifikt går inn på kva for spesialpedagogiske tenester Statped skal levere til
kommunen/fylkeskommunen.

Statped er i ferd med å etablere nye nasjonale rutinar for å behandle individ- og
systembaserte søknader og oppdrag. Statped midt skal ha kunnskap om kommunane i
regionen (Nord-Trøndelag, Sør-Trøndelag og Møre og Romsdal), og  skal inngå avtalar
som sikrar eit samarbeid som er tilpassa kommunen/fylkeskommunen sine behov.

Statped har som mål å utvikle ein tydelegare tenesteprofil. I praksis kan dette medverke til ein
tydelegare oppgåvefordeling mellom lokal PP-teneste og Statped. Eit nytt system for
oppdragshandtering og avtalar med kommunar og fylkeskommunar vil vere viktige bidrag til å gjere
dette tydelegare.

Vedlagt ligg rammeavtalen i to eksemplar. Vi set pris på om de kan returnere eit
eksemplar av avtalen i underskriven stand så snart som mogeleg.

Er det spørsmål når det gjeld avtalen er de velkommen til å ta kontakt med regiondirektør
Anne Bakken på telefon 90567035/e-postadresse anne.bakkenstatped.no. 


Med venleg helsing

Statped midt

( C1K)A.,1

Anne Bakken

regiondirektør

Postadresse Telefon E-postadresse Nettside
Statped midt 02196 statped.midt@statped.no www.statped.no
Postboks 175 Heimdal
7473 Trondheim



Rammeavtale for samarbeid
mellom kommune/fylkeskommune

og Statped

Føremål

Føremålet med rammeavtala er å bidra til at barn, unge og vaksne med særskilde
behov får eit likeverdig, tilpassa og inkluderande opplæringstilbod.

Rammeavtala vert forankra både politisk og administrativt i
kommunane/fylkeskommunane. Ho skal danne grunnlag for samarbeidsavtaler på
operativt nivå. Dette omfattar kartlegging, utgreiing, utforming av tiltak og
rådgjeving/rettleiing i individsaker eller relatert til systemretta arbeid. Dette omfattar
også oppbygging av kompetanse i kommune/fylkeskommune/regionar eller i
brukarsaker. Rammeavtala skal danne grunnlag for å evaluere og måle effekt av
tenestene.

Denne rammeavtala skal legge til rette for samarbeidet mellom Herøy
kommune og Statped.

Avtalepartane

Kommunen/fylkeskommunen:

Herøy kommune har ansvar for å gje barn, unge og vaksne med særskilde
behov eit tilpassa, likeverdig og inkluderande opplæringstilbod, medrekna den
nødvendige spesialpedagogiske tilrettelegginga.

Herøy kommune er ein del av Statped sin region midt.

Særskilde organisatoriske høve ved kommunen/fylkeskommunen, for eksempel
interkommunal PP-teneste, regionalt kompetansesamarbeid, samarbeid mellom
kommune og fylkeskommune:

Statped:

Statped skal med forankring i opplæringslova og barnehagelova støtte kommunar og
fylkeskommunar i arbeidet med å legge til rette for likeverdig, tilpassa og inkluderande
opplæring for barn, unge og vaksne med særskilde behov. Statped skal gje tenester



både på individ- og systemnivå.

Statped er organisert som ei nasjonal teneste leia av ein direktør. Statped er delt inn i
fire fleirfaglege regionar: Statped nord, Statped midt, Statped vest og Statped søraust.
Ei nasjonal koordinering skal sikre likeverdig tilgang på Statped sine tenester i heile
landet. Tilgangen på tenester til den samiske delen av befolkninga vert sikra ved ei
landsdekkande avdeling (SEAD) lagt til Statped nord.

Regionane i Statped skal arbeide fleirfagleg. Alle regionane skal ha same
oppgåveportefølje, og skal ha spisskompetanse innan fagområda syn, høyrsel,
døvblindheit, språk/tale/kommunikasjon, erverva hjerneskade og omfattande
samansette lærevanskar.

3. Rammer for samarbeidet

Bidrag frå avtalepartane i samarbeidet er i samsvar med gjeldande lover og forskrifter.

Avtalepartane bidrar til å utvikle samarbeidet i tråd med intensjonane til Stortinget og
gjeldande nasjonale føringar.

Kommunen har ansvaret for å søke om tenester frå Statped når det er avdekka
behov for supplerande kompetanse.

Statped skal etter avtale støtte kommunen/fylkeskommunen i saker der:
ein ikkje kan forvente at kommunen eller fylkeskommunen har kompetansen
partane vurderer at det bør byggast opp kompetanse lokalt

PP-tenesta (PPT) skal vere den praktiske koordinatoren for samarbeidet mellom
kommunen/fylkeskommunen og Statped.

Avtalepartane pliktar å informere kvarandre dersom vesentlege høve endrar
føresetnadene for samarbeidet.

Samarbeidsavtaler
Innanfor inngått rammeavtale vil det i konkrete saker bli inngått eigne
samarbeidsavtaler som definerer samhandlinga mellom Statped og
kommunen/fylkeskommunen. Dette omfattar både individ- og systemsaker. Avtalepart
kan vere ein kommune eller samarbeidande kommunar.

Ansvar og tidslengd på avtaleperioden

Rammeavtala vert inngått etter vedtak i kommunen/fylkeskommunen. Rammeavtala er
gjensidig forpliktande, og gjeld frå datoen ho er underskriven av begge partar. Dersom
ein av partane oppfattar at avtala ikkje fungerer, gjer ein dette kjent for den andre
parten med forslag til tiltak.

Partane skal gå gjennom innhaldet i rammeavtala årleg med tanke på å utvikle, betre
og eventuelt endre samhandlinga. Statped tek initiativ til eit slikt møte. Statped vil
med jamne mellomrom utføre undersøkingar for å finne ut kva erfaringar mottakar av



tenestene har med Statped og kor nøgde dei er med desse tenestene.

Økonomi

Det økonomiske ansvaret til kvar part vert nedfelt i dei konkrete samarbeidsavtalene.
Tenester frå Statped er i hovudsak kostnadsfrie for kommunar og fylkeskommunar.

Informasjon om avtala

Avtalepartane har ansvar for å informere alle relevante aktørar i eigen organisasjon.

Stad.Dato. 


Herøy kommune

rådmann ordførar

STATPED midt

regiondirektør
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2012/546 Q80  UTV / AZT 02.10.2013 

 
 

KOMMUNEDELPLAN TRAFIKKTRYGGING 2013-16 - OFFENTLEG ETTERSYN 

   
Formannskapet har i møte 01.10.2013, sak 166/13, vedteke at forslag til Kommunedelplan for 
trafikktrygging 2013-2016, vert lagt ut til offentleg ettersyn i 6 veker i medhald av plan- og 
bygningslova § 11-14. Planforslaget vert samstundes sendt aktuelle høyringsorgan til uttale.  
 
Planforslaget omfattar eit handlingsprogram med små, store og langsikte fysiske tiltak på 
kommunale vegar og fylkesvegar i Herøy kommune. I tilegg omfattar planforslaget 
handlingsprogram for planleggingstiltak og tiltak retta mot åtferd og haldningsskapande 
arbeid med trafikktrygging i kommunen.  
 
Forslag til ny kommunedelplan vil ligge ute til offentleg ettersyn i perioden  

18.10.2013 - 29.11.2013. Alle plandokumenta finn ein på www.heroy.kommune.no og vil vere 
tilgjengeleg i papirformat i Servicetorget på Herøy rådhus.  Innspel til planarbeidet skal 

sendast til; Herøy kommune, Utviklingsavdelinga, Postboks 274, 6099 Fosnavåg.  
 
Innspel kan også sendast elektronisk til postmottak@heroy.kommune.no .  

Merk innspelet med ”KDP Trafikktrygging 2013-16”.  
 
Dersom det er spørsmål til plandokumenta eller dersom nokon har særskilte behov for ei 
nærare orientering, ber ein om at det vert teke kontakt med underteikna i løpet av 
høyringsperioden.    
 

Frist for innspel: 29.11.2013.  
 
Med helsing 
 

 
Aleksander Zahl Tarberg      
Planleggar 
 

http://www.heroy.kommune.no/
mailto:postmottak@heroy.kommune.no
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